
 
Møteprotokoll  

Kommunestyret 
 

 
Dato: 12.12.2024 kl. 09:00 – 14:50 

Sted: Kyrksæterøra, kommunestyresal 

Arkivsak: 24/00008 

Møtende 
medlemmer:  

Marit Liabø Sandvik (AP), Ola Rognskog (SP), Bernt Olaf Aune (AP), Roar 
Sørensen (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Solrun Stølan (AP), Marte 
Lund (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), 
Marte Halvorsen (SP), Emil Solberg (SP), Nils Forren (SP), Even Hendseth (H), 
Helen Taftø (H), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Einar Vaagland (HA), 
Sverre Vullum (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), 
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Knut Johan 
Singstad (KRF) 

Forfall  Nils Forren (SP) forfall kl. 9:00 – 11:05. Han deltok i sakene 138/24 t.o.m. 
146/24 og interpellasjon. 
 Arne Vaagan (SP) vara for Nils Forren kl. 9:00 – 11:05. Han deltok under 
orienteringene og i sakene 131/24 t.o.m. 137/24.  
 
Roger Lernes vara for Helen Taftø (H) i sak 143/24. 
 

  

Fra administrasjonen 
møtte: 

Kommunedirektør Ola Morten Teigen 

  

Protokollfører: Gabriella Zetterstrøm         

   

Merknader: Møteinnkalling og saksliste enstemmig godkjent. 
 
Med hjemmel i Kommunelovens § 11-5 tredje ledd punkt b, ble møtet 
lukket under behandling av orienteringssak 32/24. 
 
For lukking av møte stemte 22: 



Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), 
Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth 
Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Tove Karin Halse 
Lervik (AP), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), 
Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Sverre Vullum (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Emil 
Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Arne Vaagan (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Imot lukking av møte stemte 1:  
Einar Vaagland (HA) 
 
 
Ola Rognskog ble enstemmig erklært habil iflg. Kommunelovens § 11.10, jfr. 
Forvaltningslovens § 6, første ledd, punkt a i sak 133/24, og deltok under 
behandling av saken. 
 
Knut Johan Singstad ble enstemmig erklært habil iflg. Kommunelovens § 
11.10, jfr. Forvaltningslovens § 6, første ledd, punkt a i sak 133/24, og deltok 
under behandling av saken. 
 
Erik Snekvik ble enstemmig erklært habil iflg. Kommunelovens § 11.10, jfr. 
Forvaltningslovens § 6, første ledd, punkt e i sak 139/24, og deltok under 
behandling av saken. 
 
Helen Taftø ble enstemmig erklært inhabil iflg. Kommunelovens § 11.10, jfr. 
Forvaltningslovens § 6, første ledd, punkt a i sak 143/24, og fratrådte under 
behandling av saken. 
 
Kommunalsjef teknisk Magne Jøran Belsvik deltok under behandling av sak 
135/24, 137/24 og 145/24. 
 
Ass. kommunedirektør Anita Ørsal Oterholm deltok under behandling av sak 
136/24 og 146/24. 
 
Kommunalsjef økonomi Gunn Hege Kjørsvik deltok under behandling av sak 
146/24. 
 

Høyre - Even Hendseth hadde følgende endring i sak 139/24: 

Redaksjonell endring punkt 3 

"Avhending av kommunens eierskap i Sodvin settes på vent. Det er viktig at 

Heim kommune er med og har hånden på rattet inntil omdanning av 

selskapet er gjennomført. " 

Dette strykes. 
 

Halsalista – Einar Vaagland:                                                                       
Protokolltilførsel i sak 146/24                                                                               
Måten voteringen ble gjennomført på, hvor posisjonen ikke engang later 
som de vil lytte til forslagene fra opposisjonen, undergraver arbeidet som er 



nedlagt av politikerne i Heim. Det er flere timer med arbeid vi kunne spart 
oss. Vi ønsker å få vite om posisjonen vil bruke partipisken på forhånd neste 
år. 

Fremskrittspartiet - Oddny Guldstein-Aarset Løwe: 
Protokolltilførsel i sak 146/24 
A. Drifts- og investeringsbudsjett for årsbudsjett 2025 og 
økonomiplanperioden 2025 - 2028 vedtas slik det foreligger fra 
kommunedirektøren. 
Innvandring 
Fremskrittspartiet støtter budsjettplan for 2025, med unntak av anmodning om 
mottak av 140 flykninger. Flykninger fra Ukraina skal vi hjelpe med en trygg 
havn og en god integreringspolitikk. 
C. For budsjettåret 2025 gjelder følgende eiendomsskattevedtak: 
Eiendomsskatt 
Fremskrittspartiet støtter budsjettplan for 2025, med unntak av pkt C, der vi 
ønsker at eiendomsskatten skal reduseres gradvis ned til null. 

 

 

 
 
 
 

SAKSKART  Side 

Orienteringssaker 

30/24  Ordfører orienterer 

31/24  Orientering om prosjektet "Lys i gamle hus" – Utgår 

32/24  Lukket orientering om utsendte personopplysninger 

Saker til behandling 

131/24 24/06122-3 Plan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv - tiltaksplan 2025 5 

132/24 24/05543-1 Investeringsbehov i landbruket - resultat av spørreundersøkelse 
bestilt av Heim kommunestyre 6 

133/24 24/05618-1 Evaluering tilskudd private veier 2024 7 

134/24 20/03596-9 Distriktsrevisjon Nordmøre IKS - Avvikling av selskapet 8 

135/24 24/00514-29 Renndalen tømmerkai - videre status for kommunal vei, fergeleie 9 

136/24 24/05544-1 Vedlikeholdsplan Liabø barnehage 12 

137/24 20/00277-33 Sentrumsbarnehage på Kyrksæterøra 13 



138/24 24/06109-2 Ny selskapsavtale for Konsek Trøndelag IKS 16 

139/24 24/00344-1 Eierskapsmelding for Heim kommune 2024-2025 17 

140/24 24/06280-1 Forsvarsforum Trøndelag - evt deltagelse for Heim kommune 20 

141/24 23/04393-8 Tilbud om kjøp - Lian Vinduer AS 21 

142/24 24/06364-1 Mulig selskapsetablering - utvikling av kjernekraftsproduksjon i 
Taftøyområdet 22 

143/24 24/06365-2 Forespørsel om kjøp av kommunal eiendom 23 

144/24 24/06231-2 Lovlighetskontroll - Legevaktssamarbeid 23 

145/24 24/05941-1 Betalingsregulativ 2025 25 

146/24 24/03753-3 Økonomiplan 2025 - 2028/Årsbudsjett 2025 29 

Interpellasjon 

9/24 24/01011-13 Interpellasjon - Helseplattformen 

Spørsmål 
 
Knut Johan Singstad: 

• Droppsone Sodin skole – besvares skriftlig 
 
 

 
 
Heim kommune, 12.12.2024 
 
 
Marit Liabø Sandvik 
Ordfører 
 
 
 
Bernt Olaf Aune (AP)                                                   Even Hendseth (H) 
Protokollunderskriver                                                 Protokollunderskriver 
 
 
  



Saker til behandling 

131/24 Plan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv - tiltaksplan 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 25.11.2024 181/24 
2 Kommunestyret 12.12.2024 131/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Tiltaksplan for planlagte anlegg i henhold til «Plan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv i Heim 
kommune», vedtas i henhold til vedlagte forslag. 
 
Legge inn uprioritert tiltak i Plan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv og åpne for konseptet når 
utforming av sti, vei og trapp er detaljert utformet i 2025.  

(Tyskstiens venner er stiftet. Grunneier, lyktegjengen og Hotell Koselig er bl.a. med i styret. Org.nr: 
933329038 og starter sitt arbeid iht vedtekter om finansiering av trapp på fremsiden av Kjørsefjellet, 
samt muligheter for å ferdes med rullestol fra Vinndalsvatnet og frem til Tyskhytta) 

 

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 25.11.2024 sak 181/24 

 
Møtebehandling 

Fremskrittspartiet · Oddny Guldstein-Aarset Løwe fremmet følgende tilleggsforslag: 
Legge inn uprioritert tiltak i Plan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv og åpne for konseptet når 
utforming av sti, vei og trapp er detaljert utformet i 2025.  

(Tyskstiens venner er stiftet. Grunneier, lyktegjengen og Hotell Koselig er bl.a. med i styret. Org.nr: 
933329038 og starter sitt arbeid iht vedtekter om finansiering av trapp på fremsiden av Kjørsefjellet, 
samt muligheter for å ferdes med rullestol fra Vinndalsvatnet og frem til Tyskhytta) 



Votering 

Det ble først votert over kommunedirektørens innstilling. 
Enstemmig tilrådd. 
 
Det ble så votert over Oddny Guldstein-Aarset Løwes tilleggsforslag. 
Enstemmig tilrådd. 
 
Formannskaps innstilling  

Tiltaksplan for planlagte anlegg i henhold til «Plan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv i Heim 
kommune», vedtas i henhold til vedlagte forslag. 
 
Legge inn uprioritert tiltak i Plan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv og åpne for konseptet når 
utforming av sti, vei og trapp er detaljert utformet i 2025.  

(Tyskstiens venner er stiftet. Grunneier, lyktegjengen og Hotell Koselig er bl.a. med i styret. Org.nr: 
933329038 og starter sitt arbeid iht vedtekter om finansiering av trapp på fremsiden av Kjørsefjellet, 
samt muligheter for å ferdes med rullestol fra Vinndalsvatnet og frem til Tyskhytta) 

 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Tiltaksplan for planlagte anlegg i henhold til «Plan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv i Heim 
kommune», vedtas i henhold til vedlagte forslag.  

 
 
 
132/24 Investeringsbehov i landbruket - resultat av spørreundersøkelse 
bestilt av Heim kommunestyre 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Driftsutvalget 20.11.2024 40/24 
2 Kommunestyret 12.12.2024 132/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 



Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Resultat fra spørreundersøkelse «Landbrukets investeringsbehov for kommende 10 år» tas til 
orientering. 
 

 

 
Driftsutvalg har behandlet saken i møte 20.11.2024 sak 40/24 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig tilrådd 
 
Driftutvalgets innstilling  

Resultat fra spørreundersøkelse «Landbrukets investeringsbehov for kommende 10 år» tas til 
orientering. 
 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Resultat fra spørreundersøkelse «Landbrukets investeringsbehov for kommende 10 år» tas til 
orientering. 

 
 
 
133/24 Evaluering tilskudd private veier 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Driftsutvalget 20.11.2024 41/24 
2 Kommunestyret 12.12.2024 133/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 



Ola Rognskog ble enstemmig erklært habil iflg. Kommunelovens § 11.10, jfr. Forvaltningslovens § 6, 
første ledd, punkt a i sak 133/24, og deltok under behandling av saken. 
 
Knut Johan Singstad ble enstemmig erklært habil iflg. Kommunelovens § 11.10, jfr. 
Forvaltningslovens § 6, første ledd, punkt a i sak 133/24, og deltok under behandling av saken. 
 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Ordningen tilskudd til private veier videreføres uten endring 
 

 

 
Driftsutvalg har behandlet saken i møte 20.11.2024 sak 41/24 

 
Møtebehandling 

Marte Halvorsen (SP) fremmet følgende forslag til tilråding: 
Ordningen tilskudd til private veier videreføres uten endring 

 
Votering 

Halvorsens forslag enstemmig tilrådd 
 
Driftsutvalgets innstilling  

Ordningen tilskudd til private veier videreføres uten endring 
 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Saken legges fram uten tilrådning 

 
 
 
134/24 Distriktsrevisjon Nordmøre IKS - Avvikling av selskapet 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 12.12.2024 134/24 

 



 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Heim kommunestyre vedtar å godkjenne avvikling av Distriktsrevisjon Nordmøre IKS. 

Heim kommunestyre gir Kommunedirektøren fullmakt til å gjennomføre eventuelle nødvendige tiltak 
for å sikre avvikling av selskapet i dialog med avviklingsstyret mfl. 

 

 

 

 

 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Heim kommunestyre vedtar å godkjenne avvikling av Distriktsrevisjon Nordmøre IKS. 

Heim kommunestyre gir Kommunedirektøren fullmakt til å gjennomføre eventuelle nødvendige tiltak 
for å sikre avvikling av selskapet i dialog med avviklingsstyret mfl. 

 
 
 
 
 
 
 
135/24 Renndalen tømmerkai - videre status for kommunal vei, fergeleie 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 25.11.2024 192/24 
2 Kommunestyret 12.12.2024 135/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 



Møtebehandling 

Fremskrittspartiet – Bjarne Sæther fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Ber om utsettelse i saken og begrunnes med følgende argumenter: 

• Kommunens eiendom har tidligere hvert forsøkt omregulert mot avslag fra 
Statsforvalter 

o Strandsonebegrunnelse og usikkerhet for berørte naboer 
• Hvis kommunen selger, vil eiendommen da selges uten omregulering? 
• Hvis kommunen skal omregulere eiendommen tok siste reguleringstid 8 år mot et 

negativt utfall  
o Hvis kommunen selger eiendommen vil vi da påføre usikkerhet 

ift vegrett for 3 hytteeiendommer og hovedgårdsbruket? 
o Hvis vi selger eiendommen selger vi en eiendom som kanskje vil 

gi lite uttelling for kjøper da dette området ligger i strandsone 
og har fått avslag før. 

• Grunneier som tidligere har avsatt området til staten til formål offentlig veg og 
fergekai, ønsker og overta eiendommen, men har ikke fått svar fra kommunene 
hvilken ansvar som påløper ift fergekaias status og påfølgende ansvar slike 
overtagelser. 

• Derfor ber jeg om at saken utsettes og at disse spørsmål for alle parter blir klarlagt 
og avklart 

Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende forslag: 
Alternativ 3 – Kommunen tilbakefører eiendommen til opprinnelige grunneiere.  
 
 
Votering 

Det ble først votert over utsettelsesforslaget til Bjarne Sæther (FRP). 
Utsettelsesforslaget falt med 21 mot 2 stemmer. 
  



For utsettelsesforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 2:  
Bjarne Sæther (FRP), Einar Vaagland (HA) 
 
Imot utsettelsesforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 21:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik 
(H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Sverre Vullum (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius 
Bendiksen (INP), Arne Vaagan (SP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Deretter ble formannskapets innstilling satt opp mot forslaget til Einar Vaagland (HA). 
Formannskapets innstilling vedtatt med 20 mot 3 stemmer. 
 
For formannskapets innstilling stemte 20:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Sverre Vullum (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Arne Vaagan (SP), Emil Solberg 
(SP), Marte Halvorsen (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
For forslaget til Einar Vaagland (HA) stemte 3:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA) 
 
Kommunestyrets vedtak  

Alternativ 1 – Salg til næringsaktør som ønsker å utvikle området, jfr tidligere framlagte innstilling. 
Dette alternativet gir en aktør mulighet til å overta fergeleiet og utvikle dette videre, eller benytte 
det tilnærmet som det er. Fordelen for Heim kommune, er tilrettelegging for næringslivet, som kan gi 
verdiskapning i området. I tillegg kvitter Heim kommune seg med vedlikeholdsansvar for både vei og 
fergeleie. Hvis kommunen virkelig ønsker å legge til rette for næringsetablering og har stort ønske 
om å kvitte seg med det gamle fergeleiet, kan en i tillegg velge å gi tilskudd til etablering, hvis noen 
velger å ta over anlegget. 
 

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 25.11.2024 sak 192/24 

 
Møtebehandling 

Ola Rognskog ble enstemmig erklært habil under behandling av sak 192/24 iflg. Kommunelovens § 
11.10, jfr. Forvaltningslovens § 6, andre ledd og deltok under behandling av saken. 
 

Høyre · Even Hendseth fremmet følgende forslag: 
Alternativ 1 jf. saksframlegget. 
Salg til næringsaktør som ønsker å utvikle området. 
 
 
Votering 



Det ble votert over Even Hendseths forslag. 
 
 
Formannskaps innstilling  

Alternativ 1 – Salg til næringsaktør som ønsker å utvikle området, jfr tidligere framlagte innstilling. 
Dette alternativet gir en aktør mulighet til å overta fergeleiet og utvikle dette videre, eller benytte 
det tilnærmet som det er. Fordelen for Heim kommune, er tilrettelegging for næringslivet, som kan gi 
verdiskapning i området. I tillegg kvitter Heim kommune seg med vedlikeholdsansvar for både vei og 
fergeleie. Hvis kommunen virkelig ønsker å legge til rette for næringsetablering og har stort ønske 
om å kvitte seg med det gamle fergeleiet, kan en i tillegg velge å gi tilskudd til etablering, hvis noen 
velger å ta over anlegget. 
 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Saken legges fram uten tilrådning 

 
 
 
136/24 Vedlikeholdsplan Liabø barnehage 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 25.11.2024 190/24 
2 Kommunestyret 12.12.2024 136/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Vedlikeholdsplan for Liabø barnehage tas til orientering. 

Gjennomføring av vedlikeholdsplan vil konkretiseres gjennom Budsjett og økonomiplan for 
årene som kommer. 

 



 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 25.11.2024 sak 190/24 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig tilrådd. 
 
Formannskaps innstilling  

Vedlikeholdsplan for Liabø barnehage tas til orientering. 

Gjennomføring av vedlikeholdsplan vil konkretiseres gjennom Budsjett og økonomiplan for 
årene som kommer. 

 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Vedlikeholdsplan for Liabø barnehage tas til orientering. 

Gjennomføring av vedlikeholdsplan vil konkretiseres gjennom Budsjett og økonomiplan for 
årene som kommer. 

 
 
 
137/24 Sentrumsbarnehage på Kyrksæterøra 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 25.11.2024 189/24 
2 Kommunestyret 12.12.2024 137/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

Høyre - Even Hendseth fremmet følgende endringsforslag: 
Punkt 3 i formannskapets innstilling endres til: 
Ny sentrumsbarnehage lokaliseres til Målbakken - gnr 102 bnr 726 - Lernesstranda 6. 



Kommunedirektøren får fullmakt til å starte arbeid med reguleringsplan for området, samt 
gjennomføre grunnerverv for arealer som blir omfattet av reguleringsplanen. 
 

Senterpartiet - Marte Halvorsen fremmet følgende forslag: 
De to kommunale barnehagene videreføres med fire avdelinger hver, med til sammen 144 plasser. 
Det jobbes med nybygg på eksisterende tomter. 
 

Halsalista - Sverre Vullum fremmet følgende tilleggsforslag: 
Grunnundersøkelser gjennomføres før byggestart. dersom det oppdages utfordringer med 
grunnforhold, bes punkt om aktuele tiltak, eventuelt avklare alternativ lokasjon fremmes i egen sak. 
 

Fremskrittspartiet - Bjarne Sæther fremmet følgende tilleggsforslag: 
Hvis Målbakken blir valgt som tomt, ønsker Fremskrittspartiet at kommunedirektøren tar med 
Forsvaret/Heimevernet i utarbeidelse av reguleringsplaner i Haugakrysset og Lernesveien. 
 
 
Votering 

Først ble formannskapets innstilling satt opp mot forslaget til Marte Halvorsen (SP). 
Formannskapets innstilling vedtatt med 20 mot 3 stemmer. 
 
For formannskapets innstilling stemte 20: 
 Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Arne 
Vaagan (SP), Emil Solberg (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
For forslaget til Marte Halvorsen (SP) stemte 3:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Marte Halvorsen (SP) 
 
Deretter ble det votert over endringsforslaget til Even Hendseth (H). 
Endringsforslaget vedtatt med 19 mot 4 stemmer. 
 
For endringsforslaget til Even Hendseth (H) stemte 19:  
Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund (AP), 
Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), 
Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Einar Vaagland (HA), Sverre 
Vullum (HA), Jarle Meland Aune (INP), Arne Vaagan (SP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Ola 
Rognskog (SP) 
 
Imot endringsforslaget til Even Hendseth (H) stemte 4:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Marius 
Bendiksen (INP) 
 
Det ble deretter votert over tilleggsforslaget til Sverre Vullum (HA). 
Tilleggsforslaget enstemmig vedtatt. 
Det ble til slutt votert over tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP). 
Tilleggsforslaget vedtatt med 13 mot 10 stemmer. 
 
For tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 13:  



Knut Johan Singstad (KRF), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Bjarne Sæther (FRP), Oddny 
Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum 
(HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Emil Solberg (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Imot tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 10:  
Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund (AP), 
Oddlaug Børseth Brekken (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Arne 
Vaagan (SP), Marte Halvorsen (SP) 
 
Kommunestyrets vedtak  

1. Ny felles sentrumsbarnehage som erstatning for barnehagene Bakkely og Grøtnes velges som 
alternativ. 

2. Kommunedirektøren får fullmakt til å arbeide videre med forprosjekt iht gjeldende 
reglement og prosedyrer for kommunale byggeprosjekter.  

3. Ny sentrumsbarnehage lokaliseres til Målbakken - gnr 102 bnr 726 - Lernesstranda 6. 
Kommunedirektøren får fullmakt til å starte arbeid med reguleringsplan for området, samt 
gjennomføre grunnerverv for arealer som blir omfattet av reguleringsplanen. 

4. Tentativ ramme for prosjektet er på dette stadiet kr. 100 mill, som inkluderer 40% 
usikkerhetsmargin. 
 

Grunnundersøkelser gjennomføres før byggestart. dersom det oppdages utfordringer med 
grunnforhold, bes punkt om aktuele tiltak, eventuelt avklare alternativ lokasjon fremmes i egen sak. 

Hvis Målbakken blir valgt som tomt, ønsker Fremskrittspartiet at kommunedirektøren tar med 
Forsvaret/Heimevernet i utarbeidelse av reguleringsplaner i Haugakrysset og Lernesveien 

 

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 25.11.2024 sak 189/24 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig tilrådd. 
 
Formannskaps innstilling  

1. Ny felles sentrumsbarnehage som erstatning for barnehagene Bakkely og Grøtnes velges som 
alternativ. 

2. Kommunedirektøren får fullmakt til å arbeide videre med forprosjekt iht gjeldende 
reglement og prosedyrer for kommunale byggeprosjekter.  

3. Kommunedirektøren får fullmakt til å starte arbeidet med reguleringsplan når tomtevalg er 
fastsatt.  



4. Tentativ ramme for prosjektet er på dette stadiet kr. 100 mill, som inkluderer 40% 
usikkerhetsmargin. 

 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
5. Ny felles sentrumsbarnehage som erstatning for barnehagene Bakkely og Grøtnes velges som 

alternativ. 
6. Kommunedirektøren får fullmakt til å arbeide videre med forprosjekt iht gjeldende 

reglement og prosedyrer for kommunale byggeprosjekter.  
7. Kommunedirektøren får fullmakt til å starte arbeidet med reguleringsplan når tomtevalg er 

fastsatt.  
8. Tentativ ramme for prosjektet er på dette stadiet kr. 100 mill, som inkluderer 40% 

usikkerhetsmargin. 
 
 
 
138/24 Ny selskapsavtale for Konsek Trøndelag IKS 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 12.12.2024 138/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale for Konsek Trøndelag fra 1.januar 2025. 
 

 

 

 

 



Kommunedirektørens innstilling: 

 
Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale for Konsek Trøndelag fra 1.januar 2025. 

 
 
 
139/24 Eierskapsmelding for Heim kommune 2024-2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap   
2 Formannskap 25.11.2024 191/24 
3 Kommunestyret 12.12.2024 139/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

Erik Snekvik ble enstemmig erklært habil iflg. Kommunelovens § 11.10, jfr. Forvaltningslovens § 6, 
første ledd, punkt e i sak 139/24, og deltok under behandling av saken. 
 

Senterpartiet - Ola Rognskog fremmet følgende alternative forslag: 
Alternativt forslag pkt. 2 i innstillinga: 
Kommunestyret tar i denne omgang ikke initiativ til å styrke eierposisjonen i Meierigården Hemne 
As, men ber ordfører og kommunedirektør om å invitere eierne i selskapet til et eiermøte. Målet 
med møtet er å kartlegge eiernes ønsker for bruk og utvikling av eiendommen i et langsiktig 
perspektiv, og legge dette til grunn for en strategiprosess i styret. Som største eier bør det også 
vurderes om kommunen bør nominere styremedlem til neste ordinære generalforsamling. 
 

Halsalista - Sverre Vullum fremmet følgende forslag: 
Punkt 4 tas fra kommunedirektørens forslag. Trollheims situasjon og tilbud presenteres i egen sak. 
muligheter for samarbeid med Allvekst. etc 
 

Arbeiderpartiet - Bernt Olaf Aune fremmet følgende forslag: 
Formannskapets innstilling: 
Pkt 4 siste ord endres fra tilnærmingen til selskapets utvikling 
 

Høyre - Even Hendseth hadde følgende endring: 

Redaksjonell endring punkt 3 

"Avhending av kommunens eierskap i Sodvin settes på vent. Det er viktig at Heim kommune er med 

og har hånden på rattet inntil omdanning av selskapet er gjennomført. " 

Dette strykes. 
 
 
Votering 



Det ble først votert over formannskapets innstilling. 
Formannskapets innstilling vedtatt med 22 mot 1 stemme. 
 
For formannskapets innstilling stemte 22:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride 
Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Sverre Vullum (HA), Jarle Meland 
Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola 
Rognskog (SP) 
 
Imot formannskapets innstilling stemte 1:  
Einar Vaagland (HA) 
 
Deretter ble det votert over forslaget til Ola Rognskog (SP). 
Forslaget enstemmig vedtatt. 
 
Det ble deretter votert over forslaget til Sverre Vullum (HA). 
Forslaget falt med 20 mot 3 stemmer. 
 
For forslaget til Sverre Vullum (HA) stemte 3:  
Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot forslaget til Sverre Vullum (HA) stemte 20:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride 
Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Jarle Meland Aune (INP), Emil 
Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Til slutt ble det votert over forslaget til Bernt Olaf Aune (AP). 
Forslaget enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak  

1. Heim kommune sin eierskapsmelding 2024-2025 vedtas som fremlagt.  

2. Kommunestyret tar i denne omgang ikke initiativ til å styrke eierposisjonen i Meierigården Hemne 
As, men ber ordfører og kommunedirektør om å invitere eierne i selskapet til et eiermøte. Målet 
med møtet er å kartlegge eiernes ønsker for bruk og utvikling av eiendommen i et langsiktig 
perspektiv, og legge dette til grunn for en strategiprosess i styret. Som største eier bør det også 
vurderes om kommunen bør nominere styremedlem til neste ordinære generalforsamling. 

3. Ordfører gis fullmakt til å avhende kommunens eierskap i Trollheim AS.  

4. Heim kommune ser det som naturlig å ha en finansiell tilnærming til selskapets utvikling i Sodvin 
etter omdanning. Det er viktig å sikre at kommunen har et aktivt eierskap og bidrar til å snu 
tilnærmingen. 

 



 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 25.11.2024 sak 191/24 

 
Møtebehandling 

Under behandling av sak 191/24 ble møtet enstemmig vedtatt lukket i medhold av kommuneloven 
§11-5 jf. Offentleglova §23, 4.ledd. 
 

Høyre · Even Hendseth fremmet følgende endringsforslag: 

Punkt 5 i kommunedirektørens innstilling endres til: 
Heim kommune ser det som naturlig å ha en finansiell tilnærming til eierskapet i Sodvin etter 
omdanning. Det er viktig å sikre at kommunen har et aktivt eierskap og bidrar til å snu tilnærmingen. 
 

Arbeiderpartiet · Marit Liabø Sandvik fremmet følgende endringsforslag: 
Punkt 2. strykes. 
 
Votering 

Det ble først votert over kommunedirektørens innstilling.  
Enstemmig tilrådd. 
 
De ble så votert over Even Hendseths endringsforslag. 
Enstemmig tilrådd. 
 
Det ble til slutt votert over Marit Liabø Sandviks endringsforslag. 
Enstemmig tilrådd.  
 
Formannskaps innstilling  

1. Heim kommune sin eierskapsmelding 2024-2025 vedtas som fremlagt.  

2. Kommunedirektør bes fremforhandle opsjon for kjøp av inntil 17% av aksjene i Meierigården 
Hemne AS, slik at Heim kommunes eierandel overstiger 50,0%. Eventuelt kjøp skal avgjøres av 
formannskapet.  

3. Ordfører gis fullmakt til å avhende kommunens eierskap i Trollheim AS. Avhending av kommunens 
eierskap i Sodvin settes på vent. Det er viktig at Heim kommune er med og har hånden på rattet 
inntil omdanning av selskapet er gjennomført. 

4. Heim kommune ser det som naturlig å ha en finansiell tilnærming til eierskapet i Sodvin etter 
omdanning. Det er viktig å sikre at kommunen har et aktivt eierskap og bidrar til å snu tilnærmingen. 

 
 
 
 
 



Kommunedirektørens innstilling: 

 
1. Heim kommune sin eierskapsmelding 2024-2025 vedtas som fremlagt.  

2. Kommunedirektør gis fullmakt til å gjennomføre avhending av eierskap i Trollheim AS.  

3. Kommunedirektør bes fremforhandle opsjon for kjøp av inntil 17% av aksjene i 
Meierigården Hemne AS, slik at Heim kommunes eierandel overstiger 50,0%. Eventuelt 
kjøp skal avgjøres av formannskapet.  

4. Ordfører gis fullmakt til å avhende kommunens eierskap i Trollheim AS.  

5. Kommunedirektør bes fremforhandle avhending av kommunens eierskap i Sodvin etter 
omdanning er foretatt, jamfør strategi formulert i eierskapsmeldingen. Formannskapet 
skal behandle sak om slik avhending før dette gjennomføres.  

 
 
 
140/24 Forsvarsforum Trøndelag - evt deltagelse for Heim kommune 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 12.12.2024 140/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

1. Heim kommune ønsker å delta som medlem i Forsvarsforum Trøndelag.  

2. Årlig kontingent, kr 50.000,- innarbeides i kommunens budsjett. Innmeldingen gjelder fra 
1.januar 2025 

 

 

 

 

 



Kommunedirektørens innstilling: 

 
1. Heim kommune ønsker å delta som medlem i Forsvarsforum Trøndelag.  

2. Årlig kontingent, kr 50.000,- innarbeides i kommunens budsjett. Innmeldingen gjelder fra 
1.januar 2025 

 
 
 
141/24 Tilbud om kjøp - Lian Vinduer AS 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 12.12.2024 141/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Kommunestyret i Heim kommune gir sin tilslutning til at det gjennomføres salg i tråd med 
innkommet tilbud. Kommunedirektøren gis fullmakt til å gjennomføre salg av kommunens aksjer i 
Lian Vinduer AS til en samlet kjøpesum av 20 mill. 
 

 

 

 

 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
1. Kommunestyret i Heim kommune gir sin tilslutning til at det gjennomføres salg i tråd med 

innkommet tilbud. Kommunedirektøren gis fullmakt til å gjennomføre salg av kommunens 
aksjer i Lian Vinduer AS til en samlet kjøpesum av 20 mill.  

 
 
 



142/24 Mulig selskapsetablering - utvikling av kjernekraftsproduksjon i 
Taftøyområdet 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 12.12.2024 142/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

1. Ordfører gis fullmakt til, på vegne av Heim kommune, å delta i selskap med etablering av 
kjernekraftverk i Taftøyområdet som formål. Det legges til grunn at selskapet stiftes i 
samarbeid med minimum Aure Kommune og Norsk kjernekraft, men også andre relevante 
selskaper kan inngå i eierskapet.  

2. Heim kommune representeres i selskapets generalforsamling av ordfører.  

3. Det avsettes inntil 250.000,- til formålet, som skal nyttes til innskudd av aksjekapital og 
lignende kostnader knyttet til selskapets stiftelse. Tiltaket finansieres ved innarbeidelse i 
budsjett 2025. 

 

 

 

 

 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
1. Ordfører gis fullmakt til, på vegne av Heim kommune, å delta i selskap med etablering av 

kjernekraftverk i Taftøyområdet som formål. Det legges til grunn at selskapet stiftes i 
samarbeid med minimum Aure Kommune og Norsk kjernekraft, men også andre relevante 
selskaper kan inngå i eierskapet.  

2. Heim kommune representeres i selskapets generalforsamling av ordfører.  

3. Det avsettes inntil 250.000,- til formålet, som skal nyttes til innskudd av aksjekapital og 
lignende kostnader knyttet til selskapets stiftelse. Tiltaket finansieres ved innarbeidelse i 
budsjett 2025.  



 
 
 
143/24 Forespørsel om kjøp av kommunal eiendom 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 12.12.2024 143/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

Helen Taftø ble enstemmig erklært inhabil iflg. Kommunelovens § 11.10, jfr. Forvaltningslovens § 6, 
første ledd, punkt a i sak 143/24, og fratrådte under behandling av saken. 
 

Arbeiderpartiet - Bernt Olaf Aune fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes og oversendes formannskapet for vurdering og innstilling til kommunestyret. 
 
 
Votering 

Utsettelsesforslaget enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak  

Saken utsettes og oversendes formannskapet for vurdering og innstilling til kommunestyret. 
 

 

 

 

 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
1. Kommunestyret er positive til salg av eiendommen GBnr 44/1 av hensyn til at kjøper 

tidligere har solgt kommunen flere større arealer. Kommunedirektøren gis fullmakt til å 
gjennomføre salg med prissetting foretatt av to uavhengige takstmenn.  

2. Det kreves inntatt som en varig rettighet at ungdomsjakt eller tilsvarende kan 
gjennomføres på areal i området. Kommunedirektør gis fullmakt til å forhandle hvordan 
rettigheten utformes, med bistand av advokat.  

 
 
 
144/24 Lovlighetskontroll - Legevaktssamarbeid 



 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 12.12.2024 144/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

 
Kommunedirektørens innstilling vedtatt med 18 mot 5 stemmer. 
 
 
 
For kommunedirektørens innstilling stemte 18: 
 Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Jarle Meland Aune (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Imot kommunedirektørens innstilling stemte 5:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), 
Marius Bendiksen (INP) 
 
Kommunestyrets vedtak  

1. Heim kommunestyre opprettholder vedtak i sak 116/24 – HAS – Legevaktssamarbeid – 
ROS analyse.  

2. Saken oversendes Statsforvalteren i Trøndelag for videre behandling. 
 

 

 

 

 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
1. Heim kommunestyre opprettholder vedtak i sak 116/24 – HAS – Legevaktssamarbeid – 

ROS analyse.  

2. Saken oversendes Statsforvalteren i Trøndelag for videre behandling.  

 



 
 
145/24 Betalingsregulativ 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 11.11.2024 176/24 
2 Formannskap 25.11.2024 179/24 
3 Kommunestyret 12.12.2024 145/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

Arbeiderpartiet - Marit Liabø Sandvik fremmet følgende forslag: 
Frivilligsentralene disponerer hallene fritt på ledig tidspunkt, etter at fordelingen av halltid er gjort. 
Dette for å kunne legge til rette for aktivitet for barn og unge, på tvers av generasjoner og med fokus 
på inkludering.  
 
 
Votering 

Det ble først votert over formannskapets innstilling.  
Enstemmig vedtatt. 
 
Deretter ble det votert over forslaget til Marit Liabø Sandvik (AP). 
Enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak  

Vedlagte gebyrregulativ 2025 for Heim kommune vedtas. 

• Minstesats abonnement på hjemmetjenester oppdateres når forskrift for egenandel for 
kommunale helse- og omsorgstjenester trer i kraft fra nyåret. 

• Leie for kommunale boliger, trygde- og omsorgsboliger justeres ihht. økningen i 
konsumprisindeksen fra januar tom. januar. Regulativet korrigeres for dette når indeksen er 
kjent. 

• Selvkostgrad for selvkostområdene Teknisk fastsettes for 2025 som følger: 

 

Selvkostområde Endring/forklaring 

Reguleringsplan Selvkostgrad på området er beregnet å være 50 % 

Bygge- og delesaksbehandling Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

eierseksjonering Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Jord- og konsesjonslovbehandling Priser fastsettes fra statlig hold 



Utslipp og kontroll Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Vann Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Avløp Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Slam og renovasjon Gebyr for slam og renovasjon foreslås fra ReMidt IKS, 
men vedtas av Heim kommunestyre 

Feiing og tilsyn Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Oppmåling Selvkostgrad på området er beregnet å være 60 % 

 
 
 Frivilligsentralene disponerer hallene fritt på ledig tidspunkt, etter at fordelingen av halltid er gjort. 
Dette for å kunne legge til rette for aktivitet for barn og unge, på tvers av generasjoner og med fokus 
på inkludering.  
 

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 25.11.2024 sak 179/24 

 
Møtebehandling 

Kommunalsjef teknisk Magne Jøran Belsvik informerte under møtet at det var feil i 2 
selvkostområder. Riktig selvkostgrad skal være: Reguleringsplan – Selvkostgrad på området er 
beregnet til å være 50 % Oppmåling – Selvkostgrad på området er beregnet til å være 60 %. 
 
Votering 

Det ble votert over driftsutvalget innstilling.  
 
Enstemmig tilrådd. 
 
Formannskaps innstilling  

Vedlagte gebyrregulativ 2025 for Heim kommune vedtas. 

• Minstesats abonnement på hjemmetjenester oppdateres når forskrift for egenandel for 
kommunale helse- og omsorgstjenester trer i kraft fra nyåret. 

• Leie for kommunale boliger, trygde- og omsorgsboliger justeres ihht. økningen i 
konsumprisindeksen fra januar tom. januar. Regulativet korrigeres for dette når indeksen er 
kjent. 

• Selvkostgrad for selvkostområdene Teknisk fastsettes for 2025 som følger: 

 

Selvkostområde Endring/forklaring 

Reguleringsplan Selvkostgrad på området er beregnet å være 50 % 



Bygge- og delesaksbehandling Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

eierseksjonering Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Jord- og konsesjonslovbehandling Priser fastsettes fra statlig hold 

Utslipp og kontroll Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Vann Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Avløp Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Slam og renovasjon Gebyr for slam og renovasjon foreslås fra ReMidt IKS, 
men vedtas av Heim kommunestyre 

Feiing og tilsyn Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Oppmåling Selvkostgrad på området er beregnet å være 60 % 

 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 11.11.2024 sak 176/24 
 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig tilrådd 
 
Formannskapets innstilling  

Vedlagte gebyrregulativ 2025 for Heim kommune vedtas. 

• Minstesats abonnement på hjemmetjenester oppdateres når forskrift for egenandel for 
kommunale helse- og omsorgstjenester trer i kraft fra nyåret. 

• Leie for kommunale boliger, trygde- og omsorgsboliger justeres ihht. økningen i 
konsumprisindeksen fra januar tom. januar. Regulativet korrigeres for dette når indeksen er 
kjent. 

• Selvkostgrad for selvkostområdene Teknisk fastsettes for 2025 som følger: 

 

Selvkostområde Endring/forklaring 

Reguleringsplan Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Bygge- og delesaksbehandling Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

eierseksjonering Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Jord- og konsesjonslovbehandling Priser fastsettes fra statlig hold 

Utslipp og kontroll Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 



Vann Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Avløp Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Slam og renovasjon Gebyr for slam og renovasjon foreslås fra ReMidt IKS, 
men vedtas av Heim kommunestyre 

Feiing og tilsyn Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Vedlagte gebyrregulativ 2025 for Heim kommune vedtas. 

• Minstesats abonnement på hjemmetjenester oppdateres når forskrift for egenandel for 
kommunale helse- og omsorgstjenester trer i kraft fra nyåret. 

• Leie for kommunale boliger, trygde- og omsorgsboliger justeres ihht. økningen i 
konsumprisindeksen fra januar tom. januar. Regulativet korrigeres for dette når indeksen er 
kjent. 

• Selvkostgrad for selvkostområdene Teknisk fastsettes for 2025 som følger: 

 

 

 

 

 

Selvkostområde Endring/forklaring 

Reguleringsplan Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Bygge- og delesaksbehandling Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

eierseksjonering Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Jord- og konsesjonslovbehandling Priser fastsettes fra statlig hold 

Utslipp og kontroll Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Vann Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Avløp Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Slam og renovasjon Gebyr for slam og renovasjon foreslås fra ReMidt IKS, 
men vedtas av Heim kommunestyre 

Feiing og tilsyn Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 
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Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 



Møtebehandling 

Arbeiderpartiet og Senterpartiet fremmet følgende felles forslag til budsjett- og økonomiplan for 2025 – 2028: 
Introduksjon 
 
Heim kommune er også i år i den situasjonen at de økonomiske forutsetningene er gode. Vi fortsetter å høste av de grepene som ble tatt i 21/22. Selv om 
driftstilpasningene da satte mange ansatte i krevende situasjoner, har det vist seg at det var helt nødvendige grep, som gjør at vi har et større handlingsrom 
enn mange andre kommuner. Den rødgrønne regjeringa har, etter at de la et godt grunnlag for kommuneøkonomien i statbudsjettet, styrka denne med 
varig effekt gjennom en tilleggsproposisjon. Denne styrkinga utgjør isolert sett 4,6 mill for Heim sin del. Videre er det gjennom budsjettforlik mellom AP/ Sp 
og SV enighet om en ytterligere styrking av kommuneøkonomien, som for vår del utgjør knappe 1,2 mill.  I tillegg har vi også  gode inntekter fra blant annet 
Havbruksfondet. Vi er likevel svært bevisst på at  kommuneøkonomien kan forandres, og at det fortsatt er viktig at vi opptrer nøkternt. Med stortingsvalg til 
høsten kan rammene endres, og vi må være forberedt på annen styring. Kommunestyret ber derfor om at administrasjonen legger fram et 
utfordringsdokument til politisk behandling i 2025, der fremtidsbilde ,økonomisk risiko, finansielle måltall og bærekraft framover vektlegges. 

Situasjonen når det gjelder rekruttering har ikke blitt bedre i 2024. Innen skole fikk vi i år rekruttert det enhetene hadde behov for, men innen helse er det 
fortsatt mange stillinger som er vakante. Dette er en direkte konsekvens av heltidskulturprosjektet og den oppbemanningen som er planlagt i den 
forbindelse. Det vil være vanskelig å fylle alle de stillingene på kort tid, og vi ser vi må ta dette gradvis for å kunne fylle turnuser, samt nå målet om å dekke 
behovet vi vet ligger foran oss. Tilgangen til rett og nok arbeidskraft er et av tidas store utfordringer, og kommunesektoren er like påvirka som arbeidslivet 
ellers. 

Heim kommune har på mange felt hatt positiv vind i seilene i 2024, noe vi har utnyttet godt. Mye godt arbeid som har skapt godt omdømme. Dette er en 
svært viktig del av rekruttering og bolyst. Vi skal framstå som både en god kommune å bo i og en god organisasjon å jobbe i. Spesielt har vi hatt fokus på 
boligsatsing for ungdom og seniorer, og sammen med bosetting av flyktninger vil dette også kreve ressurser videre i økonomiplana.  Heim tar også et aktivt 
steg ved å prioritere kommunal boligutvikling desentralt, i første omgang ved å bygge en to-manns utleiebolig i 2025 , og en ny i 2027.  Begge øremerket for 
ungdom. Næring har også vært et viktig satsingsområde og det er etablert tre kommunale næringsparker med ambisjon om å legge til rette for 
næringsutvikling på tre sentrale områder i kommunen. Blant annet utenfor porten på Wacker Holla, som indirekte vil bli en del av Wacker sine mål om å bi 
utslippsfri innen 2030.  

Kommunestyret har også landet Vindkraftprosessen og er tilfreds med en god og grundig prosess som la et godt grunnlag for avgjørelse i kommunestyre. Nå 
jobbes det aktivt med å se på andre løsninger for kraftutfordringene, og kjernekraft er blant løsningene vi går i front på. Det er varslet oppstart av regulering 
på tomt til formålet i Taftøyan, og i samarbeid med Norsk kjernekraft er det også sendt melding til departementet om konsekvensutredning. Kommunen har 
også kartlagt uutnytta vannkraftressurser, og vil framover følge opp dette arbeidet ved bla å gå i dialog med rettighetshavere. 



Vi har lyktes godt med bosetting av flyktninger også i 2024, og opplever at enhetene og NAV har god kontroll på situasjonen. Kommunen vil framover også 
prioritere arbeidet med bosetting og integrering, selv om det ventes noe nedgang i antallet som skal bosettes framover. Både for den enkelte bosatte og 
samfunnet som helhet er det svært viktig å lykkes med språkopplæring, skolegang og deltagelse i kulturlivet og arbeidslivet ellers.  

På samme måte ønsker politikerne også å løfte innsatsen mot utenforskap generelt, og spesielt retta mot aldersgruppen ungdom og unge voksne. I et 
treårig prosjekt ønskes derfor dette prioritert, i regi av Allvekst.  

Kommunal infrastruktur vil også framover kreve mye oppmerksomhet. Det planlegges videre for stegvise utbedringer i VA-området, der utbygging av ny 
drikkevannsløsning for området Kyrksæterøra er det største.  Gledelig er det også at kommunen finner økonomisk rom for videre styrka vedlikehold og 
opprustning av kommuneveiene, og det er satt i bestilling en vedlikeholdsplan for kommunale bygg. En del prioriterte ENØK-tiltak er også lagt inn i 
budsjettet. 

Ved vedtaksdato for budsjett er det enda ikke besluttet eller vist finansiering for renovering av Hemne samfunnshus, eller tatt stilling til videre arbeid med 
modernisering/ utvidelse av kjøkkenet ved Helsesenteret på Kyrksæterøra. Det avsettes imidlertid 1. mill til forprosjekt for sistnevnte.  Begge tiltaka vil det 
bli arbeidet videre med,  før det blir forelagt politisk behandling 

Nytt legesenter på Støa er godt i gang, og vi er tilfredse med at dette arbeidet blir ferdigstilt i 2025. 

I tillegg er vi godt i gang med å utrede sentrumsbarnehage, og det er lagt opp til å realisere prosjektet i økonomiplanperioden. Det er svært nødvendig for at 
våre barn og ansatte i barnehagen skal ha gode arbeidsforhold.  En felles kommunal sentrumsbarnehage vil kunne gi større fleksibilitet for bemanning og 
drift, og gi bedre samlet ressursutnyttelse.  

Kommunestyret har vedtatt å gjennomføre en rullering av kommuneplanens samfunnsdel , og har lagt planprogrammet til offentlig ettersyn. Vi håper på 
engasjement og interesse fra alle som vil bidra til å finne gode løsninger og  positiv utvikling i Heim. 

 

 

 

 



Tiltak i driftsbudsjettet med endringer 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Politisk vedtak             
Ide-utvikling av "Kulturfyrtårn" 0 25 25 0 25 25 0 25 25 0 0 0 
Julegaveaksjon 0 250 250 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sommerjobb for ungdom 0 300 300 0 300 300 0 300 300 0 300 300 
             
Nye tiltak             
KULTUR-BIBLIOTEK - Brukervennlige 
og helhetlige digitale tjenester 

0 160 160 0 160 160 0 160 160 0 160 160 

Sum Oppvekst 0 735 735 0 485 485 0 485 485 0 460 460 
             
Politisk vedtak             
Prosjekt "Innsats mot utenforskap" i 
regi av Allvekst 

0 200 200 0 200 200 0 200 200 0 0 0 

Sum Helse, mestring og familie 0 200 200 0 200 200 0 200 200 0 0 0 
             
Innsparingstiltak             
Tilskudd drift av Ånesøyan avsluttes -50 50 0 -360 360 0 -360 360 0 -360 360 0 
             
Politisk vedtak             
Utbedringsbehov for taket på Hemne 
kirke. Prosjekteringskostnader. 

0 300 300 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Sum Teknisk -50 350 300 -360 360 0 -360 360 0 -360 360 0 
             
Sentrale poster             
Rammetilskudd -303 588 -1 198 -304 786 -311 559 -1 198 -312 757 -311 605 -1 198 -312 803 -311 042 -1 198 -312 240 
Renteutgifter 40 000 0 40 000 41 850 39 41 889 40 635 38 40 673 39 776 37 39 813 
Avdrag på lån 27 620 0 27 620 28 807 27 28 834 28 807 27 28 834 28 980 27 29 007 
Avsetninger til disposisjonsfond 3 099 -87 3 012 21 754 87 21 841 4 197 88 4 285 16 357 315 16 672 
Sum Sentrale poster -232 869 -1 285 -234 154 -219 148 -1 045 -220 193 -237 966 -1 045 -239 011 -225 930 -820 -226 748 
             
Totalsum endringer i driftsbudsjettet -232 919 0 -232 919 -219 508 0 -219 508 -238 326 0 -238 326 -226 290 0 -226 288 
 
 
 
 



Ide-utvikling av "Kulturfyrtårn" 
Endringsbeskrivelse 
Sparebankstiftelsen Nordvest inviterer Heim kommune til å nominere et kulturfyrtårn som de ønsker å støtte økonomisk gjennom gavemidler. De ønsker 
gjennom et treårig løp å bidra til positiv samfunnsutvikling og bolyst i vid forstand. Et fyrtårn kommunene i stiftelsens nedslagsfelt selv definerer, vil slik få 
en økonomisk drahjelp til å bli realisert og /eller sikret videreføring. Kommuneledelsen har så langt signalisert at en levendegjøring av den litterære arven 
etter Anne Karin Elstad, og hennes nære tilknytning til hjemplassen sin i Valsøyfjord, er noe det er ønskelig å arbeide videre med. 

Julegaveaksjon 
Endringsbeskrivelse 
Det har de senere åra vært økonomisk rom og omforent ønske om å bevilge en pott til gaver etc. i forbindelse med jula. Disponeringen bestemmes og 
organiseres av Frivilligsentralene. Beløpet settes likt bevilgningen for 2024, jamfør k-sak 130/24. 

Sommerjobb for ungdom 
Endringsbeskrivelse 
Avsetning av ramme til kommunal medfinansiering av sommerjobb for ungdom. 

KULTUR-BIBLIOTEK - Brukervennlige og helhetlige digitale tjenester 
Tiltaksbeskrivelse 
Sørge for god opplæring i digitale ferdigheter for å forhindre digitalt utenforskap. 20% økt stillingsressurs  

Biblioteket har et godt utgangspunkt for å være en av Heim kommunes ressurser på dette området. Allerede i 2016 arrangerte Fylkesbiblioteket kurs for 
ansatte i daværende Hemne kommune, i hvordan vi kunne hjelpe våre innbyggere til å mestre de viktigste digitale verktøyene. Servicemedarbeidere, ikt-
ansatte, frivilligsentral, bibliotekarer m.fl. deltok. Dessverre ble det ikke prioritert å sette i gang med et opplegg i kommunal regi den gangen.   

Under kommunesammenslåingsprosessen ble dette satt på dagsorden igjen. Biblioteket ønsker å bidra på dette området, sammen med flere. Vi ser til daglig 
hvilke utfordringer og frustrasjoner spesielt eldre har med å takle den digitale hverdagen. De kommer ofte til oss for å få hjelp med «akutte» problemer, og 
vi hjelper dem alltid. Men i en hektisk hverdag, opplever vi at det hoper seg opp ved skranken mens vi bistår, det blir ikke spesielt konfidensielt, og den som 
trenger hjelp kan fort få en følelse av at hen er til bry.   

Hadde vi hatt en ressurs øremerket denne tjenesten, kunne vi gjort avtaler med de hjelpetrengende utenom åpningstid. Vi har ansatte som er kompetente 
til dette arbeidet, og det finnes mye å hente på ressursidene Digihjelpen og Digidel. Biblioteket kan ikke ta hele ansvaret for måloppnåelse på dette punktet: 
«Sørge for god opplæring i digitale ferdigheter for å forhindre digitalt utenforskap» men vi vil gjerne bidra mer enn vi klarer med dagens ressurser.   



Hvordan skal vi jobbe for likeverdige tjenester der alle er inkluderte?  

veileder innbyggere som strever med å mestre den digitale hverdagen.  

Vi må møte hver enkelt der de er. Ofte klarer ikke folk å formulere sine egne digitale problemer.  

Vi trener opp folk til å mestre hverdagssituasjonene. Mennesker som ellers ville trengt hjelp i alle videre institusjoner kan bli selvhjulpne når det gjelder for 
eksempel bolig, bank og helsetjenester".  
Kanskje sparer det samfunnet for både tid og penger? Når eldre blir selvhjulpne på data, sparer vi nærkontaktene for belastningen av stadig å måtte trå til. 
Og kanskje enda viktigere sparer vi de eldre for følelsen av å være en belastning.  

Prosjekt "Innsats mot utenforskap" i regi av Allvekst 
Endringsbeskrivelse 
Allvekst initierer et prosjekt der de vil spisse innsats mot utenforskap i samfunnet. Dette vil bli fremmet som politisk sak, og det tas derfor økonomisk høyde 
for tilskudd til prosjektet i 3 år. 

Tilskudd drift av Ånesøyan avsluttes 
Tiltaksbeskrivelse 
Heim kommune har i dag en avtale med KIL/Hemne for drift og vedlikehold av anlegget i Ånesøyan aktivitetspark. Avtalen er gammel, og det er skjedd 
betydelige endringer i anleggsstrukturen siden den ble inngått. Av avtalens totalramme på i dag kr. 360 000,- utgjør ett eget stimuleringstilskudd kr. 50 000,-
. Stimuleringstilskuddet kan sies opp uten oppsigelsestid og kan få virkning allerede i 2025. Resten av tilskuddsreduksjonen gis effekt fra 2026. 

Endringsbeskrivelse 
Denne innsparingen tas foreløpig ut, og blir omtalt i eget verbalforslag. Dette innebærer at tiltaket vurderes nærmere, og fremmes som politisk sak.  

Utbedringsbehov for taket på Hemne kirke. Prosjekteringskostnader. 
Endringsbeskrivelse 
Hemne kirke har påvist vedlikeholdsbehov, i likhet med flere av kirkene våre. Det mest prekære er taket, som nå bla gir risiko for at skiferstein løsner og 
utgjør fare. Kommunestyret har i sin planstrategi prioritert utarbeidelse av en egen kirkeplan, som også skal omfatte bygningstilstand og utbedringsbehov 
for kirkene i Heim. Dette arbeidet vil nødvendigvis ta noe tid. Ap/ Sp -regjeringa har nå etablert er eget statlig kirkebevaringsfond. I Heim kvalifiserer i tillegg 
til Hemne kirke, både Halsa kirke, Valsøyfjord kirke og Vinje kirke til å søke midler fra fondet. På landsbasis og i Trøndelag er interessen for å søke fondet 



stor. For ikke å miste tid så avsettes det et beløp, tilsvarende anslått kostnad fra kirkevergen, for å få gjennomført en prosjektering av takutbedringer på 
Hemne kirke. Dette vil deretter kvalifisere tiltaket for å søke finansiering i kirkebevaringsfondet. 

 
Investeringer med endringer 
 
Beløp i 1000                       2025                          2026  2027          2028 
Investering Godkjennings-

vedtak 
Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 

Andre investeringer              
Kjøkken - Heim helsesenter avd 
Kyrksæterøra 

0 0 1 000 1 000 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Sum Andre investeringer 0 5 500 1 000 6 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
              
Finansiering og øvrige poster              
Kompensasjon for merverdiavgift 0 -27 403 -200 -27 603 -19 280 0 -19 280 -11 740 0 -11 740 -3 810 0 -3 810 
Bruk av lån 0 -201 375 -800 -202 175 -113 076 0 -113 076 -57 801 0 -57 801 -20 206 0 -20 206 
Sum Finansiering og øvrige poster - -228 778 -1 000 -229 778 -132 356 0 -132 356 -69 541 0 -69 541 -24 016 0 -24 016 
              
Total sum endringer i investeringsbudsjettet 0 -223 278 0 -223 278 -132 356 0 -132 356 -69 541 0 -69 541 -24 016 0 -24 016 

Kjøkken - Heim helsesenter avd Kyrksæterøra 
Tiltaksbeskrivelse 
I handlingsplan for 2024 ble det fattet følgende verbalvedtak: 

Oppgradering av kjøkkenet på sykehjemmet på Kyrksæterøra  

Det gjennomføres en tilstandsvurdering og kartlegging av behov for modernisering og vedlikehold av sykehjemskjøkkenet på Kyrksæterøra. Denne 
kartlegginga legges til grunn for vurdering av tiltak i forbindelse med budsjettarbeidet høsten 2024. 

Det er gjennomført en kartlegging og samtaler med personellet på sykehjemmet på Kyrksæterøra. Ut fra dette har man kommet fram til at man vil foreslå 
en komplett ombygging og utvidelse av kjøkkenet. Det framgår av arbeidet at det er for liten plass slik det er i dag, der det mangler arealer for de fleste 
funksjoner. Herunder mangler det / er for små lager, kjøle- og fryserom, personalrom og-toalett, kjøkkenareal generelt. Det er også behov for egne arealer 
for tilbredning av mat for personer som har matallergier, der det ikke er mulig å lage maten i samme rom/areal som øvrig tilbredning. I tillegg ser man at det 
forventes en økning i antall måltider som skal forberedes i tiden som kommer. Basert på dette, må man legge til grunn en vesentlig utvidelse av arealene til 
kjøkkenet, noe som innebærer påbygg til Heim helsesenter avd Kyrksæterøra. 



Basert på behovene som er fremmet, ser man at det vil være behov for et forprosjekt, der man i detalj går inn og ser på behovene for arealer, og hvordan en 
best mulig kan utnytte eksisterende bygningsmasse og minimere ny bygningsmasse. På nåværende tidspunkt, antas det at en bør ta sikte på en fordobling 
av arealene som er avsatt til kjøkken og tilhørende funksjoner. I dag er kjøkkenarealet på 162 kvm, og bør tentativt økes til 325 kvm. 27En vurderer at dette 
er svært kostbare arealer, og legger til grunn en kvadratmeterpris på ca 60.000 kr for vesentlig rehabilitering/nybygg. En må også ta høyde for stor grad av 
usikkerhet, og derfor legge til minimum 40% usikkerhetmargin. Dette gir et antatt investeringsbehov på kr 27,3 mill inkl mva. 

I tillegg til de faktiske utbyggingskostnadene, må det ses på hvordan en skal løse mattilberedning i byggefasen. En må forvente inntil et år midlertidig drift, 
sett i lys av de store endringene som må gjøres i lokalene. Det antas at det blir svært vanskelig å drive kjøkkenet ved helsesenteret under byggeperioden. 

Det må gjennomføres et forprosjekt som foreslås startet i 2025. Utbygging kan i beste fall starte i 2026, og vil sannsynlig gå inn i 2027. 

 

Verbalforslag 
Reduksjon av driftsnivået - bygge økonomiske reserver 
Ap og Sp ber kommunedirektøren om å fremme en politisk sak i løpet av 2025, der kommunens økonomiske status i et langsiktig perspektiv belyses. Med 
andre ord et utfordringdokument, der status sees i lys av bla finansielle måltall. Målet er å identifisere økonomisk risiko og få vurdert aktuelle grep for å øke 
sparing / avsetning til reserver. 

Alternativ traffikkløsning - Ånesøyan-Støa-Skeiet 
Den foreslåtte kostnadseffektive løsningen med en gangbru mellom Ånesøyan og Ånesveien med tilhørende parkeringsplass, ser ut til å bli vanskelig å 
gjennomføre etter Statsforvalterens tilbakemelding. Fra planlagt løsning til det som nå ser ut til å bli en svært kostbar broløsning med minst 3 bruspenn, blir 
det riktig å se på andre alternativer. 

Med nytt legekontor lokalisert i området ved Heim Helsesenter, og en mulig etablering av ny sentrumsbarnehage i det samme område, der vi ser dette i 
sammenheng med en løsning for trafikkutfordringene fra/til Ånesøyan, bes administrasjonen om å starte opp arbeidet med en å utarbeide en veiplan for 
området Støa - Ånesøyan - Skeiet.  

Administrasjonen bes komme til Formannskapet med jevnlige oppdateringer av det pågående arbeidet.» 



Tilskudd til drift av Ånesøyan - vurdering 
Heim kommune har i dag en avtale med KIL/Hemne for drift og vedlikehold av anlegget i Ånesøyan aktivitetspark. Avtalen er gammel, og det er skjedd 
betydelige endringer i anleggsstrukturen siden den ble inngått. Av avtalens totalramme på i dag kr. 360 000,- utgjør ett eget stimuleringstilskudd kr. 50 000,-
. Stimuleringstilskuddet kan sies opp uten oppsigelsestid og kan få virkning allerede i 2025. Resten av tilskuddsreduksjonen gis eventuell effekt fra 2026. 

Kommunestyret ber om at det blir gjort nærmere vurderinger av avtalen mellom KIL/ Hemne og Heim kommune, basert på bla drøftinger  mellom partene, 
og hvilke konsekvenser en avvikling av avtaleforholdet vil ha, før avtalen sies opp. 

Alternative løsninger/ modeller for drift og vedlikehold av anlegget  vurderes, i tillegg til prinsipielle  og økonomiske sider.  

Saken fremmes for politisk behandling . 

Hemne samfunnshus 
I budsjett for 2023 ble det avsatt en betydelig sum til oppgradering av Hemne samfunnshus. I ettertid har en arbeidsgruppe utarbeidet et forslag til 
oppgradering både innvendig og utvendig. I utgangspunktet en meget omfattende ombygging som innbefatter våtrom, ny takkonstruksjon, fasader, kjøkken 
m.m. I tillegg må det gjøres vesentlige oppgraderinger med tanke på ventilasjon, elanlegg m.m.  Det er gjort et svært grovt overslag , som tar utgangspunkt i 
at minst 850 kvm areal skal fornyes. Med usikkerhetsmarginer ligger anslått kostnad opp mot 50 mill.  

Dessverre viser det seg at samfunnshuset er i en betydelig dårligere forfatning enn det vi har trodd.  

Kommunedirektøren bes derfor om en sak hvor tilstand på samfunnshuset utredes nærmere.  I tillegg ber vi om at også andre alternativer som dekker 
dagens bruk av samfunnhuset utredes. Dette kan f.eks være en utvidelse av Kulør`n. 

Lojalitets-bonus for ansatte 
Lojalitetsbonus er prioritert som nytt tiltak i økonomiplanperioden, som en ekstra belønning og motivasjonsskaper for kommunens ansatte. 

I 2025 innrettes tiltaket som et beregnet beløp utbetalt pr. måned og ansatt, utmålt etter stillingsstørrelse, og med utgangspunkt i en pott på 2.mill. 

I løpet av 2025 tas innretningen av bonusordningen til vurdering. Arbeidstakerorganisasjonene/ tillitsvalgte inviteres til medvirkning i denne prosessen, før 
den forelegges administrasjonsutvalget. 

 
 
 
 
 

 

 



Vedlegg 
Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 første ledd 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Rammetilskudd -303 588 -1 198 -304 786 -311 559 -1 198 -312 757 -311 605 -1 198 -312 803 -311 042 -1 198 -312 240 
Inntekts- og formuesskatt -230 363 0 -230 363 -225 386 0 -225 386 -225 386 0 -225 386 -225 386 0 -225 386 
Eiendomsskatt -34 803 0 -34 803 -35 403 0 -35 403 -35 953 0 -35 953 -36 503 0 -36 503 
Andre generelle driftsinntekter -115 976 0 -115 976 -158 231 0 -158 231 -106 631 0 -106 631 -120 631 0 -120 631 
Sum generelle driftsinntekter -684 730 -1 198 -685 928 -730 579 -1 198 -731 777 -679 575 -1 198 -680 773 -693 562 -1 198 -694 760 
             
Korrigert sum bevilgninger drift, netto 630 817 1 285 632 102 633 879 1 045 634 924 624 707 1 045 625 752 627 216 820 628 036 
             
Avskrivninger 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 
Sum netto driftsutgifter 667 414 1 285 668 699 670 476 1 045 671 521 661 304 1 045 662 349 663 813 820 664 633 
             
Brutto driftsresultat -17 316 87 -17 229 -60 103 -153 -60 256 -18 271 -153 -18 424 -29 749 -378 -30 127 
             
Renteinntekter -9 030 0 -9 030 -6 030 0 -6 030 -8 030 0 -8 030 -8 030 0 -8 030 
Utbytter -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 
Gevinster og tap på finansielle 
omløpsmidler 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Renteutgifter 40 000 0 40 000 41 850 39 41 889 40 635 38 40 673 39 776 37 39 813 
Avdrag på lån 27 620 0 27 620 28 807 27 28 834 28 807 27 28 834 28 980 27 29 007 
Netto finansutgifter 47 290 0 47 290 53 327 66 53 393 50 112 65 50 177 49 426 63 49 489 
             
Motpost avskrivninger -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 
Netto driftsresultat -6 623 87 -6 536 -43 373 -87 -43 460 -4 756 -88 -4 844 -16 920 -315 -17 235 
             
Overføring til investering 3 690 0 3 690 21 840 0 21 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
Avsetninger til bundne driftsfond 2 812 0 2 812 2 617 0 2 617 2 407 0 2 407 1 558 0 1 558 
Bruk av bundne driftsfond -1 128 0 -1 128 -2 838 0 -2 838 -3 688 0 -3 688 -2 835 0 -2 835 
Avsetninger til disposisjonsfond 3 099 -87 3 012 21 754 87 21 841 4 197 88 4 285 16 357 315 16 672 
Bruk av disposisjonsfond -1 850 0 -1 850 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Dekning av tidligere års merforbruk i 
driftsregnskapet 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Sum disponeringer eller dekning av netto 
driftsresultat 

6 623 -87 6 536 43 373 87 43 460 4 756 88 4 844 16 920 315 17 235 

             
Merforbruk/mindreforbruk 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 



Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 andre ledd 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Kommunedirektør, stab og økonomi 54 937 0 54 937 54 080 0 54 080 54 513 0 54 513 54 078 0 54 078 
Oppvekst 207 803 735 208 538 207 238 485 207 723 202 122 485 202 607 203 711 460 204 171 
Helse, mestring og familie 312 723 200 312 923 315 084 200 315 284 311 595 200 311 795 309 595 0 309 595 
Teknisk 74 893 350 75 243 69 610 360 69 970 67 451 360 67 811 66 711 360 67 071 
Finans - bevilgningsoversikt § 5 - 4, 2. 
ledd 

-17 184 0 -17 184 -11 684 0 -11 684 -11 584 0 -11 584 -7 485 0 -7 485 

Herav: 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Avskrivinger 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 
Motpost avskrivninger -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 
Netto renteutgifter og -inntekter -30 0 -30 -30 0 -30 -30 0 -30 -30 0 -30 
Avsetninger til bundne driftsfond 2 012 0 2 012 1 817 0 1 817 1 607 0 1 607 758 0 758 
Bruk av bundne driftsfond -1 128 0 -1 128 -2 838 0 -2 838 -3 688 0 -3 688 -2 835 0 -2 835 
Avsetninger til disposisjonsfond 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 
Korrigert sum bevilgninger drift, netto 630 817 1 285 632 102 633 879 1 045 634 924 624 707 1 045 625 752 627 216 820 628 036 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 første ledd 
 
Beløp i 1000 2025                                 2026                           2027                     2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Investeringer i varige driftsmidler 230 762 1 000 231 762 152 490 0 152 490 69 675 0 69 675 24 150 0 24 150 
Investeringer i aksjer og andeler i 
selskaper 

1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 

Sum investeringsutgifter 232 602 1 000 233 602 154 330 0 154 330 71 515 0 71 515 25 990 0 25 990 
             
Kompensasjon for merverdiavgift -27 403 -200 -27 603 -19 280 0 -19 280 -11 740 0 -11 740 -3 810 0 -3 810 
Salg av varige driftsmidler -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 
Mottatte avdrag på utlån av egne 
midler 

-134 0 -134 -134 0 -134 -134 0 -134 -134 0 -134 

Bruk av lån -201 375 -800 -202 175 -113 076 0 -113 076 -57 801 0 -57 801 -20 206 0 -20 206 
Sum investeringsinntekter -231 412 -1 000 -232 412 -134 990 0 -134 990 -72 175 0 -72 175 -26 650 0 -26 650 
             
Videreutlån 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 
Bruk av lån til videreutlån -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 
Avdrag på lån til videreutlån 5 479 0 5 479 5 617 0 5 617 5 617 0 5 617 5 617 0 5 617 
Mottatte avdrag på videreutlån -5 479 0 -5 479 -5 617 0 -5 617 -5 617 0 -5 617 -5 617 0 -5 617 
Netto utgifter videreutlån 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
             
Overføring fra drift -3 690 0 -3 690 -21 840 0 -21 840 -1 840 0 -1 840 -1 840 0 -1 840 
Avsetninger til ubundet 
investeringsfond 

2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 

Sum overføring fra drift og netto 
avsetninger 

-1 190 0 -1 190 -19 340 0 -19 340 660 0 660 660 0 660 

             
Udekket/udisponert 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 



Bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 andre ledd 
 

Investeringer 
 
Beløp i 1000 2025                                 2026                           2027                     2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Andre investeringer             
Kommunal boligbygging -  Liabø 6-
mannsbolig 

544 0 544 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Boligutvikling - Reguleringsplan 
livsstilsboliger 

550 0 550 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Folkehelse - Reguleringsplan 
Fjordheim - kyststi og strand 
Kyrksæterøra 

400 0 400 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Boliger Kyrksæterøra - Vorphaugen K-
29/24 

12 000 0 12 000 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Utleieboliger for ungdom i grendene, 
men kjøpsopsjon 

6 000 0 6 000 0 0 0 6 500 0 6 500 0 0 0 

Ny legebolig på Liabø 5 500 0 5 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Moderniseringsprosjektet - Helse, 
mestring og familie 

2 000 0 2 000 2 000 0 2 000 0 0 0 0 0 0 

Nybygg - * Barnehager Kyrksæterøra 9 000 0 9 000 60 000 0 60 000 30 000 0 30 000 0 0 0 
Bygg - Nytt legesenter Støa 27 100 0 27 100 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - * Oppgradering kommunale 
bygg 

5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 

Miljø - * Rydding forurenset grunn og 
etablering friluftsområde Bugen verft 

10 000 0 10 000 13 400 0 13 400 0 0 0 0 0 0 

Sentrumsutvikling* Kyrksæterøra 500 0 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Trafikksikkerhet - Reguleringsplan 
Haugabakken og Lankankrysset 

925 0 925 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Renhold - * Roboter til renhold 
kommunale bygg 

1 400 0 1 400 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 

Vei - Vesentlig oppgradering av vei 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 
Trafikksikkerhet - Haugøyan - 
Skogrand, utbygging enkel gang-
/sykkelvei (Hemne 2608) 

7 246 0 7 246 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Trafikksikkerhet - * Busstopp og 
trafikkavvikling Sodin skole 

31 153 0 31 153 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

ENØK / Trafikksikkerhet - Ombygging 
og modernisering av gatelys 

500 0 500 500 0 500 500 0 500 500 0 500 

Bygg - Oppgradering av uteområder 
skoler og barnehager 

1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 0 0 0 



ENØK - Enøktiltak 2025 Ksak 93/24 10 625 0 10 625 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - Kantine Sodin skole - vesentlig 
oppgradering 

4 882 0 4 882 1 0 1 0 0 0 0 0 0 

IKT - Utskifting av sentrale servere og 
lagringsløsning 

1 875 0 1 875 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Nytt låssystem servicetorget 
Liabøen 

1 125 0 1 125 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Utskiftning av systemhimling 
Heim Helsesenter avdeling 
Kyrksæterøra 

1 500 0 1 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Halsahallen - ENØK utskifting av 
kledning og etterisolering værvegg 

625 0 625 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Brann/redning - Nye nødnettradioer 140 0 140 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Brann/redning - Ny 
redningsbil/fremskutt enhet 

0 0 0 800 0 800 0 0 0 0 0 0 

Barnehage - Vesentlig oppgradering av 
Liabø barnehage jfr vedlikeholdsplan 

0 0 0 3 000 0 3 000 3 000 0 3 000 0 0 0 

Kjøkken - Heim helsesenter avd 
Kyrksæterøra 

0 1 000 1 000 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Hybelhus Kyrksæterøra - Ksak 106/24 6 500 0 6 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Andre investeringer 160 740 1 000 161 740 99 601 0 99 601 59 900 0 59 900 19 150 0 19 150 
             

Selvkost              
Vann - Ny vannkilde og 
vannbehandlingsanlegg Eide 
kommunale vannverk (Hemne 2645 

38 941 0 38 941 39 500 0 39 500 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Rehabilitering av 
ledningsnett 

5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 

Vann/Avløp - Stormyra 
næringsområde - Infrastruktur 
Stormyra til Vinjeøra 

1 0 1 8 389 0 8 389 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Planleggingsmidler vann 
og avløp 

1 500 0 1 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Rehabilitering 
avløpsanlegg Eide 

0 0 0 0 0 0 4 775 0 4 775 0 0 0 

Avløp - Søa Bugen Skeiet 15 500 0 15 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Vann/Avløp - Nytt ledningsnett 
Åsveien og Furuveien Kyrksæterøra 

8 580 0 8 580 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Brann/redning - Ny bil feier 500 0 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Selvkost  70 021 0 70 021 52 889 0 52 889 9 775 0 9 775 5 000 0 5 000 
 



Tilskudd til andres investeringer 
 
Beløp i 1000 
 2025                                 2026                          2027                    2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
 

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper 
 
Beløp i 1000 
 2025                                 2026                           2027                    2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Egenkapitalinnskudd KLP 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
Sum Investeringer 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
 
 
 
 
Kristelig Folkeparti fremmet følgende forslag til budsjett - og økonomiplan for 2025 -2028: 
 
Introduksjon 
 
Tekstdel budsjett KrF 
 
Heim kommune står per dags dato i en solid økonomisk posisjon. Vi har gjennom grep i forrige periode oppnådd vårt økonomiske måltall for netto 
driftsresultat i 2022 og 2023. Vi har også styrket disposisjonsfondet sånn at det ligger over 5% av våre brutto driftsinntekter for 2022 og 2023. Et solid 
disposisjonsfond var i fjor høst med på å berge Lian Vinduer, som viser hvor viktig økonomisk handlingsrom er. 2024 ser også ut til å bli et godt år økonomisk 
for Heim kommune. Kommunedirektørens forslag til handlingsplan for perioden 2025-2028 viser derimot flere utfordringer. Vi budsjetterer med en 
reduksjon i netto driftsresultat, og vil i 2025 og 2027 ikke oppnå vår egen målsetting på 1,75%. Vi har de siste årene gjennomført større investeringer, og i 
årene framover vil det være behov for større investeringer. Med større gjeld gjør vi oss mer sårbar for finansielle endringer, og blir mer avhengig av solid 
økonomisk drift. Det er derfor viktig med et nøkternt budsjett som ikke tar inntektene på forskudd, og med sterk prioritering av investeringer.  
 
KrF er svært tilfreds med kommunedirektørens prioritering av kirka i sitt budsjettforslag. En styrking av tilskuddet til Heim kirkelige fellesråd med full lønns- 
og prisvekst for både 2024 og 2025 er viktig for å opprettholde dagens drift. Kirka skal være en samlingsplass for oss mennesker. I kirka kreves ingen 
inngangsbillett, og kirka bør være en plass hvor vi kjenner på felleskap. Vi vil i den forbindelse bruke stortingspresident Masud Gharahkani sine ord om 
skolegudstjenester: «Jeg synes det er bare fint at man drar til kirken og lærer budskapet om jula, om Jesus, om medmenneskelighet og nestekjærlighet. Og 
så er barna sammen og spiser grøt og koser seg, og har alle disse førjulstradisjonene med seg. Det sørger for et godt sosialt felleskap.» 



 
KrF er tilfreds med kommunedirektørens videreføring av satsinga på kommunale veier. God infrastruktur over hele kommunen er viktig, og KrF vil påpeke 
viktigheten av å holde trykket oppe på dette arbeidet. Desto mer resultat vi ser av denne satsingen, desto bedre er det for våre innbyggere.  

KrF prioriterer jordmor i vårt budsjett, og er veldig glad for at formannskapet har gjort det samme. Dersom vi ønsker at flere skal få barn, må man oppleve 
trygghet i svangerskap og etter fødsel. Jordmødrene spiller en nøkkelrolle i dette arbeidet.  
 
KrF har i årets budsjett valgt å sette søkelys på barn, ungdom og oppvekstsvilkår. KrF ønsker å løfte alle ungdommer i kommunen til å bli robuste for å takle 
voksenlivet. Det er også et mål at færre skal bli rusavhengig eller bli mobbet. Et samarbeid mellom kommune, foreldre, ungdommene selv, organisasjoner 
og næringsliv er viktig for å lykkes i arbeidet. Et bredt forankret program er ønskelig for å oppnå størst mulig oppslutning om tiltak vi vil jobbe med. 
Forebygging, og positive aktiviteter, er betydelig bedre for samfunnet enn å reparere problemet i etterkant.  Gjennom Ungdata-undersøkelsen ser vi 
utfordringer knyttet til livsstil, som for eksempel søvn og rus. Islandsmodellen er et godt eksempel på hvordan man kan endre et samfunn og oppvekstmiljø i 
positiv retning. Gjennom tett dialog mellom forskere, beslutningstakere, foreldre og praktikere har Island etablert gode ungdomsmiljø med langt mindre 
rusbruk enn tidligere. Søkelys på risikofaktorer og på universelle forebygging har gitt resultater. Erfaring viser at barn og unge som er engasjert i organiserte 
fritidsaktiviteter ikke har samme behov for utprøving av rusmidler. KrF vil at innføring av et universelt kommunalt fritidskort blir vurdert. Det kan være at 
alle elever i grunnskolen får for eksempel inntil 1000kr i året til kontingent, treningsavgift, personlig utstyr og turer i forbindelse med sin fritidsaktivitet. Det 
er viktig at kommunen har ulike fritidsaktiviteter innenfor idrett, musikk, drama, som elevene kan velge mellom. Vi ønsker også flere tilbud som FFO-tilbudet 
i Sodvinhallen. Det kan derfor være aktuelt å gå gjennom tilskuddsreglene til lag og organisasjoner med tanke på hva som er de kritiske faktorene for å 
opprettholde aktiviteter og eventuelt etablere nye tilbud. KrF ønsker også at MOT ved HABUS vurderes inn i budsjettet. Med bakgrunn i henvendelse fra 
FAU ved skolen, og at foreldrene viser eierskap til saken, mener vi MOT kan gi gode resultater. Kommunedirektøren bes om å sette ned en arbeidsgruppe 
som skal fremme forebyggende tiltak for barn og unge innenfor ei ramme på 2 000 000 kroner per år. Arbeidsgruppa kan ha medlemmer fra administrasjon, 
politi, foreldre, ungdommer, organisasjoner og næringsliv. 
 
Næringslivet i Heim har et godt omdømme, og det jobbes aktivt med å utvikle seg slik at man er konkurransedyktig også i framtiden. Et variert næringsliv 
med solid økonomi er viktig for kommunens muligheter til å levere gode tjenester. I den forbindelse vil vi rette søkelys på formueskatten, og skatt på 
arbeidende kapital. Dette er en ulempe for utvikling, spesielt for små og mellomstore familiebedrifter rundt omkring i distrikts-Norge. I verste fall taper vi 
både investeringer, skatteinntekter og human kapital. KrF i Heim håper flere partier kan jobbe inn mot neste års stortingsvalg for å fjerne skatt på 
arbeidende kapital.  
 
Heim kommune er akkurat nå i en behagelig økonomisk situasjon. Perioden 2025-2028 viser derimot behov for videre omstilling og tilpassing av drift. 
Kommunedirektøren har ved flere anledninger vist oss politikere ytterligere innsparingsmuligheter, og pekt på muligheter for å øke inntektene. Et tydelig 
flertall har sagt nei til å øke eiendomsskatt, og et tydelig flertall har også sagt nei til utredning av vindkraft i vår kommune. Det er opp til politisk nivå å 
prioritere kostnadsreduksjoner i årene som kommer, hvis fortsatt skal oppnå våre økonomiske måltall. 



Tiltak i driftsbudsjettet med endringer 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Politisk vedtak             
Lojalitesbonus , uten opptrapping  2 000 -2 000 0 2 000 -2 000 0 2 000 -2 000 0 2 000 -2 000 0 
Økt velferds-pott for ansatte. 1 000 -1 000 0 1 000 -1 000 0 1 000 -1 000 0 1 000 -1 000 0 
             
Nye tiltak             
Næringstrainee 0 390 390 0 665 665 0 715 715 0 665 665 
Sum Kommunedirektør, stab og økonomi 3 000 -2 610 390 3 000 -2 335 665 3 000 -2 285 715 3 000 -2 335 665 
             
Politisk vedtak             
Kjøp av tjenester - alternativ 
opplæringsarena 

500 0 500 500 0 500 0 500 500 0 500 500 

En mer praktisk skole - grunnbeløp pr 
skole. 

250 -250 0 250 -250 0 250 -250 0 250 -250 0 

KULTUR - ADM - SOMMERJOBB 
UNGE RESSURSER - AKTIV SOMMER 

200 60 260 200 60 260 200 60 260 200 60 260 

"Ung i Heim" 80 -80 0 80 -80 0 80 -80 0 80 -80 0 
Styrking av finansieringa av skoletur 
for 10 klasse 

60 0 60 60 0 60 0 60 60 0 60 60 

Heimklang - Halsa demenskor - 
tilskudd til dirigent 

50 0 50 50 0 50 0 50 50 0 50 50 

Tilskudd til byste 30 -30 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Halsa musikkutvikling - driftstilskudd 10 0 10 10 0 10 0 10 10 0 10 10 
Skoletur 10.trinn 0 0 0 270 -270 0 0 0 0 0 0 0 
Ungdomsløfte Heim 0 2 000 2 000 0 2 000 2 000 0 2 000 2 000 0 2 000 2 000 
Sum Oppvekst 1 180 1 700 2 880 1 420 1 460 2 880 530 2 350 2 880 530 2 350 2 880 
             
Politisk vedtak             
Rekruttering og økt attraktivitet for 
leger 

-3 000 1 500 -1 500 -3 000 1 500 -1 500 -3 000 1 500 -1 500 -3 000 1 500 -1 500 

Gratis trygghetsalarmer for 
hjemmeboende 

150 -150 0 150 -150 0 150 -150 0 150 -150 0 

Sum Helse, mestring og familie -2 850 1 350 -1 500 -2 850 1 350 -1 500 -2 850 1 350 -1 500 -2 850 1 350 -1 500 
 
 
 
 
 

            



Innsparingstiltak             
Tilskudd drift av Ånesøyan avsluttes -50 50 0 -360 360 0 -360 360 0 -360 360 0 
             
Politisk vedtak             
Vei - Økt ramme leasing av traktor 480 -480 0 480 -480 0 480 -480 0 480 -480 0 
Økt tilskudd til drift og vedlikehold av 
private veger. 

200 -200 0 200 -200 0 200 -200 0 200 -200 0 

Miljø - Bekjempelse av fremmede 
arter 

100 -100 0 100 -100 0 100 -100 0 100 -100 0 

Økt husleie 0 0 0 -757 757 0 -742 742 0 -1 156 1 156 0 
Sum Teknisk 730 -730 0 -337 337 0 -322 322 0 -736 736 0 
             
Sentrale poster             
Rammetilskudd -303 588 -1 198 -304 786 -311 559 -1 198 -312 757 -311 605 -1 198 -312 803 -311 042 -1 198 -312 240 
Renteutgifter 40 000 0 40 000 41 850 -451 41 399 40 635 -436 40 199 39 776 -676 39 100 
Avdrag på lån 27 620 0 27 620 28 807 -307 28 500 28 807 -307 28 500 28 980 -480 28 500 
Avsetninger til disposisjonsfond 3 099 1 488 4 587 21 754 1 143 22 897 4 197 203 4 400 16 357 253 16 610 
Sum Sentrale poster -232 869 290 -232 579 -219 148 -812 -219 961 -237 966 -1 737 -239 704 -225 930 -2 101 -228 030 
             
Totalsum endringer i driftsbudsjettet -230 809 0 -230 809 -217 915 0 -217 916 -237 608 0 -237 609 -225 986 0 -225 985 
 

Kjøp av tjenester - alternativ opplæringsarena 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Skolen opplever en økende trend blant barn og unge som viser en vegring mot skole og det å tilpasse seg en vanlig skolehverdag. Dette er elever som 
utvikler vegringsadferd og alvorlig skolefravær. Konsekvensene for elevene og familiene er store. Skolen har behov for å kunne tilby noen av disse elevene 
en alternativ arena for deler av sin skolehverdag. I kommunen finnes pr i dag vekstbedriften “Allvekst” og private aktører som tilbyr “Inn på tunet”. Dette er 
alternative arena som kan være en styrke i arbeidet med denne gruppen elever. For at skolen kan kjøpe tjenester av andre til slike formål, må skolen tilføres 
ressurser.  

KULTUR - ADM - SOMMERJOBB UNGE RESSURSER - AKTIV SOMMER 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Sommerjobb unge ressurser:  



Målgruppe: Ungdom mellom 13- 18 år, for ungdommer som ikke har mulighet for å få en ordinær sommerjobb.   

Gjennomført sommeren 2019, 2020, 2021, 2022 og 2023 med tilskuddsmidler forvaltet via Konfliktrådet på vegne av Justis- og beredskapsdepartementet.    

Gjennomført sommeren 2024 med midler avsatt på budsjett. Det ble avsatt 50 000,-, men summen ble for liten i forhold til det kartlagte behovet.   

Godt samarbeid med næringslivet i Heim.   

Et tiltak for et godt og inkluderende oppvekstmiljø.   

Mulighet for ungdommer med ulik bakgrunn og ulike utfordringer til å få en sommerjobb i skoles sommerferie, og med mulighet til forlengelse til helger og 
andre skoleferier. Det er viktig at de har aktivitet/jobb som et forebyggende tiltak gjennom sosial aktivitet, og som det å jobbe sammen med andre.   

Det er det fokus på ungdommenes mestring og motivasjon, og dette et ledd i et rus og kriminalitetsforebyggende tiltak.   

Tjene sine egne lommepenger.   

Mestringsfølelse, være en del av noe. Et lavterskeltilbud som har vist seg å ha stor betydning for deltakerne. 

Høyne og sikre god livskvalitet for innbyggere i alle aldre.    

   

Aktiv sommer:   

Et gratis aktivitetstilbud i skolens sommerferie regi av Heim kommune.   

Har vært prioritert på budsjettet i nærmere 20 år.   

Samme sum på i en årrekke, det vil si færre turer de siste årene da prisnivået på aktivitetene har steget.   

Vi må sette et tak på antall deltakere.   



Viktig tiltak for målgruppen, forebyggende for ungdommer i alderen 13- 18 år. Styres av tverrfaglig gruppe SLT-ved SLT-koordinator.   

Ikke alle ungdommer har mulighet til å få «ferieopplevelser» på grunn av familiens økonomi, eller situasjon. Målsetting: Hindre utenforskap, være sosial og 
føle et fellesskap med andre.   

Lavterskel tilbud. Fremme mestringsfølelse, og et tilbud for å delta i aktivitet og fellesskap. Høyne og sikre god livskvalitet for innbyggere i alle aldre.    

Heimklang - Halsa demenskor - tilskudd til dirigent 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Heimklang er et kor i Heim kommune, med utspring fra Liabø i februar 2023 og het den gang Halsa demenskor. 

De fleste som er med og synger bor i Halsa-delen av kommunen, men har også medlemmer tilhørende tidligere Hemne. 

De fleste av medlemmene har en demensdiagnose. Hjelperne (de fleste med bakgrunn som helsearbeidere) bidrar med støtte og trygghet. Derfor er det 
naturlig at alle som er til stede deltar i sangen. P.t. har koret både dirigent Turid R. Kroknes og pianist Bernt G. Bøe som musikkfaglig følge. De er nye fra 
november 2023, profesjonelle, og det å ha dirigent i tillegg til akkompagnatør er gull verdt for koret. Ronny Kjøsnes akkompagnerte fra februar til april og 
Elin Persson fra august ut oktober 2023. Reportoaret spenner fra stoff fra sangboka til Mads Berg. til klassiske svisker, julesanger og til og med litt engelsk. 
Alle deltakerne i Heimklang er veldig fornøyd og glad for sangøvelsen og for “kaffe med noggo attåt” på 1-2 timer. Øvelsene foregår på Liatun 
omsorgsboliger. 

Søknad fra Heimklang om tilskudd til drift av koret var opp som sak 171/24 i Formannskapet 29.10.2024 med følgende vedtak: 

Saken utsettes og behandles ifbm. budsjett for 2025 

Tilskudd til byste 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Det planlegges å sette opp en byste over grunnlegger av dagens Vaagland båtbyggeri AS. I den forbindelse er det søkt om midler til delfinansiering. 



Saken var behandlet i sak 167/24 i Formannskapet 29.10.2024 med følgende vedtak: 

Søknaden støttes med kr. 30 000,-. Beløpet dekkes ved regulering av budsjett ifbm. 2. tertial. 

Ved behandling av 2. tertialrapport ble ikke dette lagt frem som forslag til endring. Tiltaket legges derfor som ett ønsket tiltak ifbm. behandling av budsjett 
2025. 

Halsa musikkutvikling - driftstilskudd 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Halsa musikkutvikling er en interesseorganisasjon som jobber for at alle som ønsker det skal ha mulighet for å drive med musikk og andre kulturutrykk. 
Halsa musikkutvikling stiller både lokaler og utstyr til disposisjon. Ettersom de er en interesseorganisasjon med minimalt med økonomiske ressurser, søkes 
det til Heim kommune om et driftstilskudd som utbetales hvert år. Dette for at det er tilgang på økonomiske midler hvert år. 

Alle kommuner er oppfordret til å ha et eget musikkråd som skal være ett bindeledd mellom de som driver med musikk/andre kulturinteresserte i 
kommunen, samt være ett felles talerør for lagene i kommunen overfor politikere og myndigheter. Heim kommune har pr. dato ikke eget musikkråd. 

Da vi ble Heim kommune, valgte daværende Halsa musikkråd å legge ned musikkrådet, da de mente det ville bli for omfattende å være ett musikkråd for 
den nye Heim kommune. I stedet valgte drifkreftene bak musikkrådet å etablere Halsa musikkutvikling. 

Halsa musikkutvikling har ingen formell avtale med Heim kommune slik som Heim idrettsråd har. Men de har uansett en sentral rolle for alle som driver med 
musikk-virksomhet i Heim. De er heller ikke å betegne som ett “vanlig” lag/forening som kommer inn under kriteriene for å søke på “kulturmidler” fra Heim 
kommune. 

Saken var opp til behandling i sak 170/24 i Formannskapet der det ble gjort følgende vedtak: 

Saken utsettes og tas med ifm. budsjett for 2025. 

Skoletur 10.trinn 
 



Tiltaksbeskrivelse 
 
Grunnskolene i Heim har i lang tid hatt tradisjon for å reise på utenlandstur med elever på 10.trinn. Turen har vært delvis finansiert gjennom dugnad fra 
foresatte og elever. På tross av god innsats fra foresatte og elever, er ikke midlene fra dugnadsvirksomhet tilstrekkelig for å dekke elevenes utgifter til reise 
og opphold. Dugnaden som gjøres for den enkelte elev strekker seg fra arrangering av 17.mai på 7.trinn til flere arrangement gjennom ungdomsskoleårene, 
samt salg av diverse varer. Det er vanskelig å kunne kreve at foresatte og elever gjør mer enn det de allerede gjør pr i dag. 

Turer som er en del av opplæringen, skal være gratis for elevene, jf opplæringsloven § 2-5 og § 5-8. Dersom elevene på 10. trinn skal kunne reise på en 
utenlandstur, må skolen dekke deler av utgiftene til reise og opphold. For å kunne dekke elevenes utgifter til reise og opphold må skolen gå inn med 160 000 
kr for dette skoleåret. Ut over utgifter til elevenes reise og opphold, har skolen betydelige utgifter til reise, opphold og lønn til ansatte. Utgifter til reise, 
opphold, diett og økte lønnsutgifter for ansatte utgjør 110 000 kr for denne reisen. 

Totalt blir skolens ekstra utgifter til en slit tur 270 000 kr. Skolen må tilføres ressurser for å kunne arrangere en slik tur for avgangselevene.  

Ungdomsløfte Heim 
 
Endringsbeskrivelse 
 
KrF ønsker å løfte alle ungdommer i kommunen til å bli robuste for å takle voksenlivet. Det er også et mål at færre skal bli rusavhengig eller bli mobbet. Et 
samarbeid mellom kommune, foreldre, ungdommene selv, organisasjoner og næringsliv er viktig for å lykkes i arbeidet. Et bredt forankret program er 
ønskelig for å oppnå størst mulig oppslutning om tiltak vi vil jobbe med. Forebygging, og positive aktiviteter, er betydelig bedre for samfunnet enn å 
reparere problemet i etterkant. Gjennom Ungdata-undersøkelsen ser vi utfordringer knyttet til livsstil, som for eksempel søvn og rus. Islandsmodellen er et 
godt eksempel på hvordan man kan endre et samfunn og oppvekstmiljø i positiv retning. Gjennom tett dialog mellom forskere, beslutningstakere, foreldre 
og praktikere har Island etablert gode ungdomsmiljø med langt mindre rusbruk enn tidligere. Søkelys på risikofaktorer og på universelle forebygging har gitt 
resultater. Erfaring viser at barn og unge som er engasjert i organiserte fritidsaktiviteter ikke har samme behov for utprøving av rusmidler. KrF vil at 
innføring av et universelt kommunalt fritidskort blir vurdert. Det kan være at alle elever i grunnskolen får for eksempel inntil 1000kr i året til kontingent, 
treningsavgift, personlig utstyr og turer i forbindelse med sin fritidsaktivitet. Det er viktig at kommunen har ulike fritidsaktiviteter innenfor idrett, musikk, 
drama, som elevene kan velge mellom. Vi ønsker også flere tilbud som FFO-tilbudet i Sodvinhallen. Det kan derfor være aktuelt å gå gjennom 
tilskuddsreglene til lag og organisasjoner med tanke på hva som er de kritiske faktorene for å opprettholde aktiviteter og eventuelt etablere nye tilbud. KrF 
ønsker også at MOT ved HABUS vurderes inn i budsjettet. Med bakgrunn i henvendelse fra FAU ved skolen, og at foreldrene viser eierskap til saken, mener 
vi MOT kan gi gode resultater.  



Rekruttering og økt attraktivitet for leger 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Da tilgangen på fastleger over tid har vært svært vanskelig, foreslås det å øke attraktiviteten gjennom økonomiske tiltak. Dette med sikte på å sikre at både 
arbeidsforhold og økonomiske rammer for legetjenesten virker rekrutteringsfremmende på en måte som er vesentlig bedre enn konkurrerende 
arbeidssteder.  

Total avsettes 3 millioner til tiltaket pr år. Som hovedtiltak foreslås som eksempel at det gis økt tilskudd til hver fastlege på privat avtale som tilsvarer ca 
500.000,- pr år. Dette vil gi arbeidsvilkår som er bedre enn konkurrerende virksomhet. I tillegg vil man ved avslutning av HAS-samarbeidet oppnå en lavere 
vaktbelastning som også kan bidra til økt attraktivitet for de fleste leger, og særlig for unge og nyutdannede.  

Sammen med nytt legekontor og gode støttesystemer der Heim kommune står for støttepersonell og drift av begge legekontor, vil Heim med dette være 
mer attraktiv for leger enn i dag. Det vil også kunne vurderes andre tiltak innenfor rammen, i tråd med den kommende plan for legetjenesten i Heim.  

Det legges ikke opp til at kommunalt tilsatte leger økes tilsvarende, da flere utredninger tyder på at kommunal tilsetting reduserer effektivitet generelt, og 
at tilbudet til innbyggerne dermed blir mindre. Heim kommune vil fortsatt tilby både privat tilknytning gjennom 8.2-avtaler og kommunal tilsetting etter 
legens eget ønske. Det er likevel slik at 8.2-avtaler i størst grad vil belønnes med vesentlig økt økonomisk kompensasjon. Tiltaket hvor legen beholder 40 % 
av refusjoner beholdes både for ansatte leger, og leger med 8.2-avtale.  

Tilskudd drift av Ånesøyan avsluttes 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Heim kommune har i dag en avtale med KIL/Hemne for drift og vedlikehold av anlegget i Ånesøyan aktivitetspark. Avtalen er gammel, og det er skjedd 
betydelige endringer i anleggsstrukturen siden den ble inngått. Av avtalens totalramme på i dag kr. 360 000,- utgjør ett eget stimuleringstilskudd kr. 50 000,-
. Stimuleringstilskuddet kan sies opp uten oppsigelsestid og kan få virkning allerede i 2025. Resten av tilskuddsreduksjonen gis effekt fra 2026. 

Vei - Økt ramme leasing av traktor 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 



Det ble i behandling av handlingsplan 2024 avslått å avsette midler til anskaffelse av maskiner og utstyr ved Teknisk. 

Heim kommune er helt avhengig av at vi disponerer 2 traktorer innenfor kommunal virksomhet. Dette pga behov for å kunne ulike forefallende oppgaver på 
vei, bygg og anlegg, samt ha en viss beredskapskapasitet internt i kommunen. Det vil bli ekstremt kostbart og sårbart om vi ikke skulle ha denne kapasiteten 
tilgjengelig i kommunen i egenregi. Kommunens 2 traktorer der en står på Liabøen og en på Kyrksæterøra har nådd forventet levetid, og begynner nå å bli 
svært kostbare å vedlikeholde. Som følge av dette, må vi da det ikke er avsatt midler til innkjøp av nye traktorer, lease slikt utstyr. 

Miljø - Bekjempelse av fremmede arter 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Heim kommune har i to år benyttet tilskudds- og fondsmidler til å leie inn eksterne for bekjempelse av fremmede arter i to områder – Halsanaustan – 
Skålvikfjorden og Kyrksæterøra sentrum. Tilskuddsposten til Miljødirektoratet er nå endret slik at vi faller utenfor ordningen, og fondsmidlene er i hovedsak 
oppbrukt. For at ikke arbeidet som er utført ikke skal være bortkastet må bekjempingen gjennomføres gjentatte ganger over flere år. Skal man utvide til 
flere områder for bekjempelse, må man også ha større midler til rådighet. 

Heim kommune får i økende grad henvendelser fra publikum fra andre deler av kommunen med behov for hjelp til å fjerne aggressive fremmede arter. 
Dette gjelder spesielt kjempespringfrø, som har en enorm spredningskapasitet og brer seg utover jordbrukslandskap og langs vassdrag. Betydelig innsats 
legges ned av frivilligheten til bekjemping, men problemet er for stort og det trengs profesjonell hjelp og økonomisk bistand. 

Det er vanskelig å lage en plan for bekjempelse av fremmede arter, da det stadig dukker opp nye forekomster, samtidig som en må følge opp forekomster 
som en vil bekjempe flere år på rad. I steden for å lage en plan for bekjempelse, som vil være foreldet på det tidspunkt den er skrevet, må man heller satse 
på god informasjon tli publikum slik at arter blir registrert, og deretter aktivt følge opp disse registreringene fra kommunalt hold og avsette midler til å jobbe 
aktivt som kommune, samtidig som man har midler som man kan gi som tilskudd til personer/grupper som driver en aktiv og målrettet innsats. 

Den enkelte innbygger kan selv rapporterer fremmede arter hos Artsdatabanken.no (Rapporter fremmede arter (artsdatabanken.no))I tillegg kan man få 
oversikt over registreringer av fremmede arter her: Vis utvalg i kart | Artskart 2 (artsdatabanken.no) 

Tiltaket er etterspurt gjennom verbalvedtak i handlingsplan for 2024: 

Bekjempelse av fremmede arter. 

https://www.artsdatabanken.no/Pages/328613/Rapporter_fremmede_arter
https://artskart.artsdatabanken.no/#map/206851,7023511/8/background/greyMap/filter/%7B%22IncludeSubTaxonIds%22%3Atrue%2C%22Categories%22%3A%5B8%2C7%2C6%5D%2C%22Found%22%3A%5B2%5D%2C%22NotRecovered%22%3A%5B2%5D%2C%22Blocked%22%3A%5B2%5D%2C%22CenterPoints%22%3Atrue%2C%22Style%22%3A1%7D


Kommunestyret ber om at det jobbes aktivt mot alle relevante myndigheter og andre for å sikre fortsatt finansiering, og dermed innsats, for å 
bekjempe fremmede arter. Arbeidet rapporteres formannskapet. Evt egenfinansiering av kommunens innsats tas til ny vurdering ved framlegg av 
første tertialrapport i 2024 

Investeringer med endringer 
 
Beløp i 1000 
             2025        2026 2027 2028 
Investering Godkjennings-

vedtak 
Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 

Andre investeringer              
Utleieboliger for ungdom i grendene, 
men kjøpsopsjon 

0 6 000 -6 000 0 0 0 0 6 500 -6 500 0 0 0 0 

Ny legebolig på Liabø 0 5 500 -5 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Andre investeringer 0 11 500 -11 500 0 0 0 0 6 500 -6 500 0 0 0 0 
              
Finansiering og øvrige poster              
Kompensasjon for merverdiavgift 0 -27 403 2 300 -25 103 -19 280 0 -19 280 -11 740 1 300 -10 440 -3 810 0 -3 810 
Bruk av lån 0 -201 375 9 200 -192 175 -113 076 0 -113 076 -57 801 5 200 -52 601 -20 206 0 -20 206 
Sum Finansiering og øvrige poster - -228 778 11 500 -217 278 -132 356 0 -132 356 -69 541 6 500 -63 041 -24 016 0 -24 016 
              
Total sum endringer i investeringsbudsjettet 0 -217 278 0 -217 278 -132 356 0 -132 356 -63 041 0 -63 041 -24 016 0 -24 016 
 

Verbalforslag 
 
Alternativ trafikkløsning - Ånesøyan - Skeiet - Støa 
 
Den foreslåtte kostnadseffektive løsningen med en gangbru mellom Ånesøyan og Ånesveien med tilhørende parkeringsplass, ser ut til å bli vanskelig å 
gjennomføre etter Statsforvalterens tilbakemelding. Fra planlagt løsning til det som nå ser ut til å bli en svært kostbar broløsning med minst 3 bruspenn, blir 
det riktig å se på andre alternativer. 

Med nytt legekontor lokalisert i området ved Heim Helsesenter, og en mulig etablering av ny sentrumsbarnehage i det samme område, der vi ser dette i 
sammenheng med en løsning for trafikkutfordringene fra/til Ånesøyan, bes administrasjonen om å starte opp arbeidet med en å utarbeide en veiplan for 
området Støa - Ånesøyan - Skeiet.  

Administrasjonen bes komme til Formannskapet med jevnlige oppdateringer av det pågående arbeidet.» 



Vedlegg 
 

Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 første ledd 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Rammetilskudd -303 588 -1 198 -304 786 -311 559 -1 198 -312 757 -311 605 -1 198 -312 803 -311 042 -1 198 -312 240 
Inntekts- og formuesskatt -230 363 0 -230 363 -225 386 0 -225 386 -225 386 0 -225 386 -225 386 0 -225 386 
Eiendomsskatt -34 803 0 -34 803 -35 403 0 -35 403 -35 953 0 -35 953 -36 503 0 -36 503 
Andre generelle driftsinntekter -115 976 0 -115 976 -158 231 0 -158 231 -106 631 0 -106 631 -120 631 0 -120 631 
Sum generelle driftsinntekter -684 730 -1 198 -685 928 -730 579 -1 198 -731 777 -679 575 -1 198 -680 773 -693 562 -1 198 -694 760 
             
Korrigert sum bevilgninger drift, netto 630 817 -290 630 527 633 879 812 634 691 624 707 1 737 626 444 627 216 2 101 629 317 
             
Avskrivninger 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 
Sum netto driftsutgifter 667 414 -290 667 124 670 476 812 671 288 661 304 1 737 663 041 663 813 2 101 665 914 
             
Brutto driftsresultat -17 316 -1 488 -18 804 -60 103 -386 -60 489 -18 271 539 -17 732 -29 749 903 -28 846 
             
Renteinntekter -9 030 0 -9 030 -6 030 0 -6 030 -8 030 0 -8 030 -8 030 0 -8 030 
Utbytter -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 
Gevinster og tap på finansielle 
omløpsmidler 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Renteutgifter 40 000 0 40 000 41 850 -451 41 399 40 635 -436 40 199 39 776 -676 39 100 
Avdrag på lån 27 620 0 27 620 28 807 -307 28 500 28 807 -307 28 500 28 980 -480 28 500 
Netto finansutgifter 47 290 0 47 290 53 327 -757 52 570 50 112 -742 49 370 49 426 -1 156 48 270 
             
Motpost avskrivninger -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 
Netto driftsresultat -6 623 -1 488 -8 111 -43 373 -1 143 -44 516 -4 756 -203 -4 959 -16 920 -253 -17 173 
             
Overføring til investering 3 690 0 3 690 21 840 0 21 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
Avsetninger til bundne driftsfond 2 812 0 2 812 2 617 0 2 617 2 407 0 2 407 1 558 0 1 558 
Bruk av bundne driftsfond -1 128 0 -1 128 -2 838 0 -2 838 -3 688 0 -3 688 -2 835 0 -2 835 
Avsetninger til disposisjonsfond 3 099 1 488 4 587 21 754 1 143 22 897 4 197 203 4 400 16 357 253 16 610 
Bruk av disposisjonsfond -1 850 0 -1 850 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Dekning av tidligere års merforbruk i 
driftsregnskapet 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Sum disponeringer eller dekning av netto 
driftsresultat 

6 623 1 488 8 111 43 373 1 143 44 516 4 756 203 4 959 16 920 253 17 173 

 

            
Merforbruk/mindreforbruk 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 



Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 andre ledd 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Kommunedirektør, stab og økonomi 54 937 -2 610 52 327 54 080 -2 335 51 745 54 513 -2 285 52 228 54 078 -2 335 51 743 
Oppvekst 207 803 1 700 209 503 207 238 1 460 208 698 202 122 2 350 204 472 203 711 2 350 206 061 
Helse, mestring og familie 312 723 1 350 314 073 315 084 1 350 316 434 311 595 1 350 312 945 309 595 1 350 310 945 
Teknisk 74 893 -730 74 163 69 610 337 69 947 67 451 322 67 773 66 711 736 67 447 
Finans - bevilgningsoversikt § 5 - 4, 2. 
ledd 

-17 184 0 -17 184 -11 684 0 -11 684 -11 584 0 -11 584 -7 485 0 -7 485 

Herav: 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Avskrivinger 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 
Motpost avskrivninger -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 
Netto renteutgifter og -inntekter -30 0 -30 -30 0 -30 -30 0 -30 -30 0 -30 
Avsetninger til bundne driftsfond 2 012 0 2 012 1 817 0 1 817 1 607 0 1 607 758 0 758 
Bruk av bundne driftsfond -1 128 0 -1 128 -2 838 0 -2 838 -3 688 0 -3 688 -2 835 0 -2 835 
Avsetninger til disposisjonsfond 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 
Korrigert sum bevilgninger drift, netto 630 817 -290 630 527 633 879 812 634 691 624 707 1 737 626 444 627 216 2 101 629 317 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 første ledd 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt 

forslag 
Investeringer i varige driftsmidler 230 762 -11 500 219 262 152 490 0 152 490 69 675 -6 500 63 175 24 150 0 24 150 
Investeringer i aksjer og andeler i 
selskaper 

1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 

Sum investeringsutgifter 232 602 -11 500 221 102 154 330 0 154 330 71 515 -6 500 65 015 25 990 0 25 990 
             
Kompensasjon for merverdiavgift -27 403 2 300 -25 103 -19 280 0 -19 280 -11 740 1 300 -10 440 -3 810 0 -3 810 
Salg av varige driftsmidler -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 
Mottatte avdrag på utlån av egne 
midler 

-134 0 -134 -134 0 -134 -134 0 -134 -134 0 -134 

Bruk av lån -201 375 9 200 -192 175 -113 076 0 -113 076 -57 801 5 200 -52 601 -20 206 0 -
20 206 

Sum investeringsinntekter -231 412 11 500 -219 912 -134 990 0 -134 990 -72 175 6 500 -65 675 -26 650 0 -26 650 
             
Videreutlån 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 
Bruk av lån til videreutlån -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -

21 000 
Avdrag på lån til videreutlån 5 479 0 5 479 5 617 0 5 617 5 617 0 5 617 5 617 0 5 617 
Mottatte avdrag på videreutlån -5 479 0 -5 479 -5 617 0 -5 617 -5 617 0 -5 617 -5 617 0 -5 617 
Netto utgifter videreutlån 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
             
Overføring fra drift -3 690 0 -3 690 -21 840 0 -21 840 -1 840 0 -1 840 -1 840 0 -1 840 
Avsetninger til ubundet 
investeringsfond 

2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 

Sum overføring fra drift og netto 
avsetninger 

-1 190 0 -1 190 -19 340 0 -19 340 660 0 660 660 0 660 

             
Udekket/udisponert 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 andre ledd 
 

Investeringer 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt 

forslag 
Andre investeringer             
Kommunal boligbygging -  Liabø 6-
mannsbolig 

544 0 544 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Boligutvikling - Reguleringsplan 
livsstilsboliger 

550 0 550 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Folkehelse - Reguleringsplan 
Fjordheim - kyststi og strand 
Kyrksæterøra 

400 0 400 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Boliger Kyrksæterøra - Vorphaugen K-
29/24 

12 000 0 12 000 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Utleieboliger for ungdom i grendene, 
men kjøpsopsjon 

6 000 -6 000 0 0 0 0 6 500 -6 500 0 0 0 0 

Ny legebolig på Liabø 5 500 -5 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Moderniseringsprosjektet - Helse, 
mestring og familie 

2 000 0 2 000 2 000 0 2 000 0 0 0 0 0 0 

Nybygg - * Barnehager Kyrksæterøra 9 000 0 9 000 60 000 0 60 000 30 000 0 30 000 0 0 0 
Bygg - Nytt legesenter Støa 27 100 0 27 100 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - * Oppgradering kommunale 
bygg 

5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 

Miljø - * Rydding forurenset grunn og 
etablering friluftsområde Bugen verft 

10 000 0 10 000 13 400 0 13 400 0 0 0 0 0 0 

Sentrumsutvikling* Kyrksæterøra 500 0 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Trafikksikkerhet - Reguleringsplan 
Haugabakken og Lankankrysset 

925 0 925 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Renhold - * Roboter til renhold 
kommunale bygg 

1 400 0 1 400 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 

Vei - Vesentlig oppgradering av vei 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 
Trafikksikkerhet - Haugøyan - 
Skogrand, utbygging enkel gang-
/sykkelvei (Hemne 2608) 

7 246 0 7 246 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Trafikksikkerhet - * Busstopp og 
trafikkavvikling Sodin skole 

31 153 0 31 153 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

ENØK / Trafikksikkerhet - Ombygging 
og modernisering av gatelys 

500 0 500 500 0 500 500 0 500 500 0 500 



Bygg - Oppgradering av uteområder 
skoler og barnehager 

1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 0 0 0 

ENØK - Enøktiltak 2025 Ksak 93/24 10 625 0 10 625 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - Kantine Sodin skole - vesentlig 
oppgradering 

4 882 0 4 882 1 0 1 0 0 0 0 0 0 

IKT - Utskifting av sentrale servere og 
lagringsløsning 

1 875 0 1 875 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Nytt låssystem servicetorget 
Liabøen 

1 125 0 1 125 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Utskiftning av systemhimling 
Heim Helsesenter avdeling 
Kyrksæterøra 

1 500 0 1 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Halsahallen - ENØK utskifting av 
kledning og etterisolering værvegg 

625 0 625 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Brann/redning - Nye nødnettradioer 140 0 140 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Brann/redning - Ny 
redningsbil/fremskutt enhet 

0 0 0 800 0 800 0 0 0 0 0 0 

Barnehage - Vesentlig oppgradering av 
Liabø barnehage jfr vedlikeholdsplan 

0 0 0 3 000 0 3 000 3 000 0 3 000 0 0 0 

Hybelhus Kyrksæterøra - Ksak 106/24 6 500 0 6 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Andre investeringer 160 740 -11 500 149 240 99 601 0 99 601 59 900 -6 500 53 400 19 150 0 19 150 
             
Selvkost              
Vann - Ny vannkilde og 
vannbehandlingsanlegg Eide 
kommunale vannverk (Hemne 2645 

38 941 0 38 941 39 500 0 39 500 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Rehabilitering av 
ledningsnett 

5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 

Vann/Avløp - Stormyra 
næringsområde - Infrastruktur 
Stormyra til Vinjeøra 

1 0 1 8 389 0 8 389 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Planleggingsmidler vann 
og avløp 

1 500 0 1 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Rehabilitering 
avløpsanlegg Eide 

0 0 0 0 0 0 4 775 0 4 775 0 0 0 

Avløp - Søa Bugen Skeiet 15 500 0 15 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Vann/Avløp - Nytt ledningsnett 
Åsveien og Furuveien Kyrksæterøra 

8 580 0 8 580 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Brann/redning - Ny bil feier 500 0 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Selvkost  70 021 0 70 021 52 889 0 52 889 9 775 0 9 775 5 000 0 5 000 
 



Tilskudd til andres investeringer 
 
Beløp i 1000 
 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt 

forslag 
 

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper 
 
Beløp i 1000 
 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt 

forslag 
Egenkapitalinnskudd KLP 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
Sum Investeringer 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende forslag 1: 
+MOT ved Habus kr 50.000,- fra disposisjonsfondet 
 

Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende forslag2: 
+Partistøtte kr 10.000 pr parti pr år dekkes inn gjennom reduksjon av disposisjonsfond på kr 10.000,- 
 

Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende forslag 3: 
+Prosjektstilling sykefravær kr 845.000,- dekkes inn gjennom reduksjon av disposisjonsfond på kr 
845.000,- 
 

Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende forslag 4: 
+Oppgradering kjøkken Halsahallen 200.000,- dekkes inn gjennom reduksjon av disposisjonsfond på 
kr 200.000,- 
 
Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende forslag 5: 
+Fjerne setningen om at «Ordningen bør fortrinnsvis gjelde lærlinger med minst 50% av skolegangen 
før læretid ved Kyrksæterøra videregående skole.» Eventuell kostnad dekkes gjennom reduksjon av 
disposisjonsfond. 
 
Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende forslag 6: 
+Endre teksten så det garanteres lærlingeplass for helsefagelever som har tilhørighet til Heim. 
Eventuell kostnad dekkes gjennom reduksjon av disposisjonsfond. 
 
Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende forslag 7: 

+Utredning nedtrappingsplan for når flyktningene reiser hjem  

+Utredning kutt i bruk av vikarfirma  

+Utredning driftstilskudd til ombruksbuene 

+Utredning interkommunalt vikarbyrå 

+Utredning heltidskultur alle sektorer 

+Utredning 10 års ansiennitet for barnehageansatte 

+Utredning arbeidsutprøving uføre, flyktninger, ungdom 

+Utredning interkommunale samarbeid for å sikre sentrale stillinger 

+Utredning IT-samarbeid med Orkidé 

+Utredning omsorgsboliger ved sykehjemmene 

+Utredning solceller på kommunale bygg 

+Utredning kostnader EU-krav felles avløpsanlegg Kyrksæterøra 

+Utredning kostnader EU-krav etterisolering 



 
Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende forslag 8:                                                                                   
Vi ber om at nedlegging av barnehagene fjernes fra budsjettet og settes opp som en egen sak, så vi 
ikke risikerer å bryte paragraf 4 i Opplæringsloven. 
 
s99 i Årsbudsjett/Økonomiplan står det: «Innsparingstiltak  

Avvikle barnehager som ikke er i drift  

Avvikle avdelingsbarnehagene Ven og Halsanaustan. Disse er uten barn dette barnehageåret i tråd 
med fravær av behov.» 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Høyre fremmet følgende forslag til budsjett - og økonomiplan for 2025 -2028: 
Introduksjon 
 
Heim kommune er pr. dags dato i en solid økonomisk situasjon. Økonomien og driften av kommunen er preget av at vi har armslag som et resultat av de 
nødvendige grepene som ble gjort i 2021. Høyre ser likevel mørke skyer i horisonten.  

Det økonomiske handlingsrommet til norske kommuner ligger an til å bli smalere. I tillegg tilsier den demografiske utviklingen i Heim og i landet forøvrig at 
vi blir nødt til å prioritere hva vi bruker penger på i årene som kommer. Den demografiske utviklingen peker på at vi bli flere eldre og færre yngre. 
Kommunens pengestrøm må følge demografien, og det vil bli nødvendig å flytte mer penger over på pleie og omsorg.  

Heim har gjort mange grep for å øke rekrutteringen i kommunen vår. En del grep har vi lykkes med, men vi har fortsatt en vei å gå. I tillegg til å rekruttere, er 
vi også nødt til å se på hvordan vi bruker ressursene vi har tilgjengelige i kommunen vår. I den forbindelse er det naturlig å se på hvordan kommunale 
tjenester i Heim er strukturert.  

For Høyre har eiendomsskatten vært en viktig sak i dette budsjettet. Mange har opplevd en reell økning i eiendomsskatteutgifter de siste årene. I en dyrtid, 
med økte kostnader og høye renter, i tillegg til at de øvrige kommunale avgiftene øker, har vi funnet plass til en reduksjon i eiendomsskatten på 6 millioner 
kroner.  

Høsten 2024 sa Heim kommune nei til videre utredning av vindkraft i Heim kommune. Samtidig skriker næringslivet i kommunen og i regionen vår etter mer, 
ren kraft. Høyre ser viktigheten av at næringslivet har tilgang til kraften de har behov for, og vi forventer at politisk ledelse i Heim kommune aktivt og 
kontinuerlig jobber for å sikre den kraften vi trenger. 

Høyre har god tro på framtiden i Heim, men vi må være på vakt. Vi ser med bekymring på økningen i kommunens driftsutgifter de siste årene. Vi ber derfor 
om at kommunedirektøren legger fram en plan i løpet av 2025, for hvordan man kan bremse utviklingen i kommunens driftsutgifter, og at det samtidig 
kommer en plan på hvordan vi skal ta driftsutgiftene ned. 

 

 

 

 

 

 

 

 



Tiltak i driftsbudsjettet med endringer 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Politisk vedtak             
Lojalitesbonus , uten opptrapping  2 000 -2 000 0 2 000 -2 000 0 2 000 -2 000 0 2 000 -2 000 0 
Økt velferds-pott for ansatte. 1 000 -1 000 0 1 000 -1 000 0 1 000 -1 000 0 1 000 -1 000 0 
Prosjektmidler - utreding VTA 0 500 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
             
Nye tiltak             
Næringstrainee 0 390 390 0 665 665 0 715 715 0 665 665 
Sum Kommunedirektør, stab og økonomi 3 000 -2 110 890 3 000 -2 335 665 3 000 -2 285 715 3 000 -2 335 665 
             
Politisk vedtak             
Kjøp av tjenester - alternativ 
opplæringsarena 

500 0 500 500 0 500 0 500 500 0 500 500 

En mer praktisk skole - grunnbeløp pr 
skole. 

250 -250 0 250 -250 0 250 -250 0 250 -250 0 

KULTUR - ADM - SOMMERJOBB 
UNGE RESSURSER - AKTIV SOMMER 

200 60 260 200 60 260 200 60 260 200 60 260 

"Ung i Heim" 80 -80 0 80 -80 0 80 -80 0 80 -80 0 
Styrking av finansieringa av skoletur 
for 10 klasse 

60 0 60 60 -60 0 0 0 0 0 0 0 

Heimklang - Halsa demenskor - 
tilskudd til dirigent 

50 0 50 50 0 50 0 50 50 0 50 50 

Tilskudd til byste 30 -30 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Halsa musikkutvikling - driftstilskudd 10 0 10 10 0 10 0 10 10 0 10 10 
Skoletur 10.trinn 0 0 0 270 -270 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Oppvekst 1 180 -300 880 1 420 -600 820 530 290 820 530 290 820 
             
Nye tiltak             
Rammeøkning pga. heltidskultur 14 530 -2 000 12 530 18 840 -2 000 16 840 22 840 -2 000 20 840 22 840 -2 000 20 840 
             
Politisk vedtak             
Rekruttering og økt attraktivitet for 
leger 

-3 000 1 500 -1 500 -3 000 1 500 -1 500 -3 000 1 500 -1 500 -3 000 1 500 -1 500 

Gratis trygghetsalarmer for 
hjemmeboende 

150 -150 0 150 -150 0 150 -150 0 150 -150 0 

Sum Helse, mestring og familie 11 680 -650 11 030 15 990 -650 15 340 19 990 -650 19 340 19 990 -650 19 340 
 
 

            



Innsparingstiltak             
Tilskudd drift av Ånesøyan avsluttes -50 50 0 -360 360 0 -360 360 0 -360 360 0 
             
Politisk vedtak             
Vei - Økt ramme leasing av traktor 480 -480 0 480 -480 0 480 -480 0 480 -480 0 
Økt tilskudd til drift og vedlikehold av 
private veger. 

200 -200 0 200 -200 0 200 -200 0 200 -200 0 

Miljø - Bekjempelse av fremmede 
arter 

100 -100 0 100 -100 0 100 -100 0 100 -100 0 

Prisjustering av samarbeidsavtalen 
med Heim svømme - og livrednings-
klubb. 

50 -50 0 50 -50 0 50 -50 0 50 -50 0 

Økt husleie 0 0 0 -757 757 0 -742 742 0 -1 156 1 156 0 
Sum Teknisk 780 -780 0 -287 287 0 -272 272 0 -686 686 0 
             
Sentrale poster             
Rammetilskudd -303 588 -2 698 -306 286 -311 559 -2 698 -314 257 -311 605 -2 698 -314 303 -311 042 -2 698 -313 740 
Eiendomsskatt -34 803 6 000 -28 803 -35 403 6 000 -29 403 -35 953 6 000 -29 953 -36 503 6 000 -30 503 
Renteinntekter -9 030 -500 -9 530 -6 030 -500 -6 530 -8 030 -500 -8 530 -8 030 -500 -8 530 
Utbytter -11 300 -1 000 -12 300 -11 300 -1 000 -12 300 -11 300 -1 000 -12 300 -11 300 -1 000 -12 300 
Renteutgifter 40 000 0 40 000 41 850 -472 41 378 40 635 -457 40 178 39 776 -696 39 080 
Avdrag på lån 27 620 0 27 620 28 807 -321 28 486 28 807 -321 28 486 28 980 -495 28 485 
Avsetninger til disposisjonsfond 3 099 2 038 5 137 21 754 2 290 24 044 4 197 1 349 5 546 16 357 1 397 17 754 
Sum Sentrale poster -288 002 3 840 -284 162 -271 881 3 298 -268 582 -293 249 2 373 -290 876 -281 762 2 009 -279 754 
             
Totalsum endringer i driftsbudsjettet -271 362 0 -271 362 -251 758 0 -251 757 -270 001 0 -270 001 -258 928 0 -258 929 
 

Prosjektmidler - utreding VTA 
 
Endringsbeskrivelse 
 
Det skal bli avsatt prosjektmidler med kroner 500.000 i 2025, til å undersøke og kartlegge, samt legge en plan på bomåter for de barna/ unge voksne som 
kommer fremtiden og som kan ha behov for VTA (varig, tilrettelagte arbeidsplasser). Hvilken kompetanse har vi i Heim kommune med tanke på ivaretagelse 
av barna/ unge voksne og hvilken kompetanse er det behov for? Vi ønsker en økonomisk oversikt på hva det kan komme til å koste for kommunen. Vi 
ønsker i den sammenhengen at det blir avsatt midler til at man kan lage en oversikt over kostnadsbildet ti år frem i tid? Samt at det blir sett på i 
sammenheng med næringsutviklingen i Heim og tilrettelegging sammen med videregående skole og Allvekst 



Kjøp av tjenester - alternativ opplæringsarena 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Skolen opplever en økende trend blant barn og unge som viser en vegring mot skole og det å tilpasse seg en vanlig skolehverdag. Dette er elever som 
utvikler vegringsadferd og alvorlig skolefravær. Konsekvensene for elevene og familiene er store. Skolen har behov for å kunne tilby noen av disse elevene 
en alternativ arena for deler av sin skolehverdag. I kommunen finnes pr i dag vekstbedriften “Allvekst” og private aktører som tilbyr “Inn på tunet”. Dette er 
alternative arena som kan være en styrke i arbeidet med denne gruppen elever. For at skolen kan kjøpe tjenester av andre til slike formål, må skolen tilføres 
ressurser.  

KULTUR - ADM - SOMMERJOBB UNGE RESSURSER - AKTIV SOMMER 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Sommerjobb unge ressurser:  

Målgruppe: Ungdom mellom 13- 18 år, for ungdommer som ikke har mulighet for å få en ordinær sommerjobb.   

Gjennomført sommeren 2019, 2020, 2021, 2022 og 2023 med tilskuddsmidler forvaltet via Konfliktrådet på vegne av Justis- og beredskapsdepartementet.    

Gjennomført sommeren 2024 med midler avsatt på budsjett. Det ble avsatt 50 000,-, men summen ble for liten i forhold til det kartlagte behovet.   

Godt samarbeid med næringslivet i Heim.   

Et tiltak for et godt og inkluderende oppvekstmiljø.   

Mulighet for ungdommer med ulik bakgrunn og ulike utfordringer til å få en sommerjobb i skoles sommerferie, og med mulighet til forlengelse til helger og 
andre skoleferier. Det er viktig at de har aktivitet/jobb som et forebyggende tiltak gjennom sosial aktivitet, og som det å jobbe sammen med andre.   

Det er det fokus på ungdommenes mestring og motivasjon, og dette et ledd i et rus og kriminalitetsforebyggende tiltak.   

Tjene sine egne lommepenger.   



Mestringsfølelse, være en del av noe. Et lavterskeltilbud som har vist seg å ha stor betydning for deltakerne. 

Høyne og sikre god livskvalitet for innbyggere i alle aldre.    

   

Aktiv sommer:   

Et gratis aktivitetstilbud i skolens sommerferie regi av Heim kommune.   

Har vært prioritert på budsjettet i nærmere 20 år.   

Samme sum på i en årrekke, det vil si færre turer de siste årene da prisnivået på aktivitetene har steget.   

Vi må sette et tak på antall deltakere.   

Viktig tiltak for målgruppen, forebyggende for ungdommer i alderen 13- 18 år. Styres av tverrfaglig gruppe SLT-ved SLT-koordinator.   

Ikke alle ungdommer har mulighet til å få «ferieopplevelser» på grunn av familiens økonomi, eller situasjon. Målsetting: Hindre utenforskap, være sosial og 
føle et fellesskap med andre.   

Lavterskel tilbud. Fremme mestringsfølelse, og et tilbud for å delta i aktivitet og fellesskap. Høyne og sikre god livskvalitet for innbyggere i alle aldre.    

Heimklang - Halsa demenskor - tilskudd til dirigent 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Heimklang er et kor i Heim kommune, med utspring fra Liabø i februar 2023 og het den gang Halsa demenskor. 

De fleste som er med og synger bor i Halsa-delen av kommunen, men har også medlemmer tilhørende tidligere Hemne. 



De fleste av medlemmene har en demensdiagnose. Hjelperne (de fleste med bakgrunn som helsearbeidere) bidrar med støtte og trygghet. Derfor er det 
naturlig at alle som er til stede deltar i sangen. P.t. har koret både dirigent Turid R. Kroknes og pianist Bernt G. Bøe som musikkfaglig følge. De er nye fra 
november 2023, profesjonelle, og det å ha dirigent i tillegg til akkompagnatør er gull verdt for koret. Ronny Kjøsnes akkompagnerte fra februar til april og 
Elin Persson fra august ut oktober 2023. Reportoaret spenner fra stoff fra sangboka til Mads Berg. til klassiske svisker, julesanger og til og med litt engelsk. 
Alle deltakerne i Heimklang er veldig fornøyd og glad for sangøvelsen og for “kaffe med noggo attåt” på 1-2 timer. Øvelsene foregår på Liatun 
omsorgsboliger. 

Søknad fra Heimklang om tilskudd til drift av koret var opp som sak 171/24 i Formannskapet 29.10.2024 med følgende vedtak: 

Saken utsettes og behandles ifbm. budsjett for 2025 

Tilskudd til byste 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Det planlegges å sette opp en byste over grunnlegger av dagens Vaagland båtbyggeri AS. I den forbindelse er det søkt om midler til delfinansiering. 

Saken var behandlet i sak 167/24 i Formannskapet 29.10.2024 med følgende vedtak: 

Søknaden støttes med kr. 30 000,-. Beløpet dekkes ved regulering av budsjett ifbm. 2. tertial. 

Ved behandling av 2. tertialrapport ble ikke dette lagt frem som forslag til endring. Tiltaket legges derfor som ett ønsket tiltak ifbm. behandling av budsjett 
2025. 

Halsa musikkutvikling - driftstilskudd 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Halsa musikkutvikling er en interesseorganisasjon som jobber for at alle som ønsker det skal ha mulighet for å drive med musikk og andre kulturutrykk. 
Halsa musikkutvikling stiller både lokaler og utstyr til disposisjon. Ettersom de er en interesseorganisasjon med minimalt med økonomiske ressurser, søkes 
det til Heim kommune om et driftstilskudd som utbetales hvert år. Dette for at det er tilgang på økonomiske midler hvert år. 



Alle kommuner er oppfordret til å ha et eget musikkråd som skal være ett bindeledd mellom de som driver med musikk/andre kulturinteresserte i 
kommunen, samt være ett felles talerør for lagene i kommunen overfor politikere og myndigheter. Heim kommune har pr. dato ikke eget musikkråd. 

Da vi ble Heim kommune, valgte daværende Halsa musikkråd å legge ned musikkrådet, da de mente det ville bli for omfattende å være ett musikkråd for 
den nye Heim kommune. I stedet valgte drifkreftene bak musikkrådet å etablere Halsa musikkutvikling. 

Halsa musikkutvikling har ingen formell avtale med Heim kommune slik som Heim idrettsråd har. Men de har uansett en sentral rolle for alle som driver med 
musikk-virksomhet i Heim. De er heller ikke å betegne som ett “vanlig” lag/forening som kommer inn under kriteriene for å søke på “kulturmidler” fra Heim 
kommune. 

Saken var opp til behandling i sak 170/24 i Formannskapet der det ble gjort følgende vedtak: 

Saken utsettes og tas med ifm. budsjett for 2025. 

Skoletur 10.trinn 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Grunnskolene i Heim har i lang tid hatt tradisjon for å reise på utenlandstur med elever på 10.trinn. Turen har vært delvis finansiert gjennom dugnad fra 
foresatte og elever. På tross av god innsats fra foresatte og elever, er ikke midlene fra dugnadsvirksomhet tilstrekkelig for å dekke elevenes utgifter til reise 
og opphold. Dugnaden som gjøres for den enkelte elev strekker seg fra arrangering av 17.mai på 7.trinn til flere arrangement gjennom ungdomsskoleårene, 
samt salg av diverse varer. Det er vanskelig å kunne kreve at foresatte og elever gjør mer enn det de allerede gjør pr i dag. 

Turer som er en del av opplæringen, skal være gratis for elevene, jf opplæringsloven § 2-5 og § 5-8. Dersom elevene på 10. trinn skal kunne reise på en 
utenlandstur, må skolen dekke deler av utgiftene til reise og opphold. For å kunne dekke elevenes utgifter til reise og opphold må skolen gå inn med 160 000 
kr for dette skoleåret. Ut over utgifter til elevenes reise og opphold, har skolen betydelige utgifter til reise, opphold og lønn til ansatte. Utgifter til reise, 
opphold, diett og økte lønnsutgifter for ansatte utgjør 110 000 kr for denne reisen. 

Totalt blir skolens ekstra utgifter til en slit tur 270 000 kr. Skolen må tilføres ressurser for å kunne arrangere en slik tur for avgangselevene.  

 

 



Rammeøkning pga. heltidskultur 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Heltidskultur ble innført i Helse og mestring fra 4.9.2023. Hele virkningen av denne satsingen ble ikke tatt inn i budsjettet for 2024. I 2025 ser en behov for å 
øke denne posten ytterligere. 

Endringsbeskrivelse 
 
Vi ser store utfordringer ved å klare å fylle alle stillinger i perioden. Derfor tar vi ned denne posten med 2 millioner  

Rekruttering og økt attraktivitet for leger 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Da tilgangen på fastleger over tid har vært svært vanskelig, foreslås det å øke attraktiviteten gjennom økonomiske tiltak. Dette med sikte på å sikre at både 
arbeidsforhold og økonomiske rammer for legetjenesten virker rekrutteringsfremmende på en måte som er vesentlig bedre enn konkurrerende 
arbeidssteder.  

Total avsettes 3 millioner til tiltaket pr år. Som hovedtiltak foreslås som eksempel at det gis økt tilskudd til hver fastlege på privat avtale som tilsvarer ca 
500.000,- pr år. Dette vil gi arbeidsvilkår som er bedre enn konkurrerende virksomhet. I tillegg vil man ved avslutning av HAS-samarbeidet oppnå en lavere 
vaktbelastning som også kan bidra til økt attraktivitet for de fleste leger, og særlig for unge og nyutdannede.  

Sammen med nytt legekontor og gode støttesystemer der Heim kommune står for støttepersonell og drift av begge legekontor, vil Heim med dette være 
mer attraktiv for leger enn i dag. Det vil også kunne vurderes andre tiltak innenfor rammen, i tråd med den kommende plan for legetjenesten i Heim.  

Det legges ikke opp til at kommunalt tilsatte leger økes tilsvarende, da flere utredninger tyder på at kommunal tilsetting reduserer effektivitet generelt, og 
at tilbudet til innbyggerne dermed blir mindre. Heim kommune vil fortsatt tilby både privat tilknytning gjennom 8.2-avtaler og kommunal tilsetting etter 
legens eget ønske. Det er likevel slik at 8.2-avtaler i størst grad vil belønnes med vesentlig økt økonomisk kompensasjon. Tiltaket hvor legen beholder 40 % 
av refusjoner beholdes både for ansatte leger, og leger med 8.2-avtale.  



Tilskudd drift av Ånesøyan avsluttes 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Heim kommune har i dag en avtale med KIL/Hemne for drift og vedlikehold av anlegget i Ånesøyan aktivitetspark. Avtalen er gammel, og det er skjedd 
betydelige endringer i anleggsstrukturen siden den ble inngått. Av avtalens totalramme på i dag kr. 360 000,- utgjør ett eget stimuleringstilskudd kr. 50 000,-
. Stimuleringstilskuddet kan sies opp uten oppsigelsestid og kan få virkning allerede i 2025. Resten av tilskuddsreduksjonen gis effekt fra 2026. 

Vei - Økt ramme leasing av traktor 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Det ble i behandling av handlingsplan 2024 avslått å avsette midler til anskaffelse av maskiner og utstyr ved Teknisk. 

Heim kommune er helt avhengig av at vi disponerer 2 traktorer innenfor kommunal virksomhet. Dette pga behov for å kunne ulike forefallende oppgaver på 
vei, bygg og anlegg, samt ha en viss beredskapskapasitet internt i kommunen. Det vil bli ekstremt kostbart og sårbart om vi ikke skulle ha denne kapasiteten 
tilgjengelig i kommunen i egenregi. Kommunens 2 traktorer der en står på Liabøen og en på Kyrksæterøra har nådd forventet levetid, og begynner nå å bli 
svært kostbare å vedlikeholde. Som følge av dette, må vi da det ikke er avsatt midler til innkjøp av nye traktorer, lease slikt utstyr. 

Miljø - Bekjempelse av fremmede arter 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Heim kommune har i to år benyttet tilskudds- og fondsmidler til å leie inn eksterne for bekjempelse av fremmede arter i to områder – Halsanaustan – 
Skålvikfjorden og Kyrksæterøra sentrum. Tilskuddsposten til Miljødirektoratet er nå endret slik at vi faller utenfor ordningen, og fondsmidlene er i hovedsak 
oppbrukt. For at ikke arbeidet som er utført ikke skal være bortkastet må bekjempingen gjennomføres gjentatte ganger over flere år. Skal man utvide til 
flere områder for bekjempelse, må man også ha større midler til rådighet. 

Heim kommune får i økende grad henvendelser fra publikum fra andre deler av kommunen med behov for hjelp til å fjerne aggressive fremmede arter. 
Dette gjelder spesielt kjempespringfrø, som har en enorm spredningskapasitet og brer seg utover jordbrukslandskap og langs vassdrag. Betydelig innsats 
legges ned av frivilligheten til bekjemping, men problemet er for stort og det trengs profesjonell hjelp og økonomisk bistand. 



Det er vanskelig å lage en plan for bekjempelse av fremmede arter, da det stadig dukker opp nye forekomster, samtidig som en må følge opp forekomster 
som en vil bekjempe flere år på rad. I steden for å lage en plan for bekjempelse, som vil være foreldet på det tidspunkt den er skrevet, må man heller satse 
på god informasjon tli publikum slik at arter blir registrert, og deretter aktivt følge opp disse registreringene fra kommunalt hold og avsette midler til å jobbe 
aktivt som kommune, samtidig som man har midler som man kan gi som tilskudd til personer/grupper som driver en aktiv og målrettet innsats. 

Den enkelte innbygger kan selv rapporterer fremmede arter hos Artsdatabanken.no (Rapporter fremmede arter (artsdatabanken.no))I tillegg kan man få 
oversikt over registreringer av fremmede arter her: Vis utvalg i kart | Artskart 2 (artsdatabanken.no) 

Tiltaket er etterspurt gjennom verbalvedtak i handlingsplan for 2024: 

Bekjempelse av fremmede arter. 

Kommunestyret ber om at det jobbes aktivt mot alle relevante myndigheter og andre for å sikre fortsatt finansiering, og dermed innsats, for å 
bekjempe fremmede arter. Arbeidet rapporteres formannskapet. Evt egenfinansiering av kommunens innsats tas til ny vurdering ved framlegg av 
første tertialrapport i 2024 

Investeringer med endringer 
 
Beløp i 1000 
                            2025 2026 2027 2028 
Investering Godkjennings-

vedtak 
Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 

Andre investeringer              
Boligutvikling - Reguleringsplan 
livsstilsboliger 

0 550 -550 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Utleieboliger for ungdom i grendene, 
men kjøpsopsjon 

0 6 000 -6 000 0 0 0 0 6 500 -6 500 0 0 0 0 

Ny legebolig på Liabø 0 5 500 -5 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Andre investeringer 0 12 050 -12 050 0 0 0 0 6 500 -6 500 0 0 0 0 
              
Finansiering og øvrige poster              
Kompensasjon for merverdiavgift 0 -27 403 2 410 -24 993 -19 280 0 -19 280 -11 740 1 300 -10 440 -3 810 0 -3 810 
Bruk av lån 0 -201 375 9 640 -191 735 -113 076 0 -113 076 -57 801 5 200 -52 601 -20 206 0 -20 206 
Sum Finansiering og øvrige poster - -228 778 12 050 -216 728 -132 356 0 -132 356 -69 541 6 500 -63 041 -24 016 0 -24 016 
              
Total sum endringer i investeringsbudsjettet 0 -216 728 0 -216 728 -132 356 0 -132 356 -63 041 0 -63 041 -24 016 0 -24 016 
 

https://www.artsdatabanken.no/Pages/328613/Rapporter_fremmede_arter
https://artskart.artsdatabanken.no/#map/206851,7023511/8/background/greyMap/filter/%7B%22IncludeSubTaxonIds%22%3Atrue%2C%22Categories%22%3A%5B8%2C7%2C6%5D%2C%22Found%22%3A%5B2%5D%2C%22NotRecovered%22%3A%5B2%5D%2C%22Blocked%22%3A%5B2%5D%2C%22CenterPoints%22%3Atrue%2C%22Style%22%3A1%7D


Boligutvikling - Reguleringsplan livsstilsboliger 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Politisk nivå har både gjennom kommuneplanens samfunnsdel og -arealdel vært tydelige på at det er ønskelig å utforske nye boformer i kommunen. Dette 
har i kommuneplanens arealdel kommet frem gjennom egne bestemmelser om livsstilsboliger. Temaet er ytterligere aktualisert gjennom urolige tider 
internasjonalt, samt høye matvarepriser. Basert på dette er det ønskelig å sette fart i og få etablert livsstilsboliger eller også kalt “småbruk” i Heim 
kommune. 

Så langt er det ingen private aktører som har meldt seg og ønsker å ta initiativ til livstilsboliger på egen eiendom. En ser derfor behovet for å sette i gang en 
regulering av denne typen boliger i kommunal regi, men selvsagt i nært samarbeid med grunneiere som kan ha interesse av dette. Det foreslås derfor å sette 
av midler til å gjennomføre regulering i kommunal regi, og tilhørende forskriftsarbeid for å sikre boplikt på denne typen områder. Det settes av midler til 
planlegging i egenregi, men med bistand fra konsulenter ifm utredninger m.m. 

Verbalforslag 
 
Alternativ trafikkløsning - Ånesøyan-Støa-Skeiet 
 
Den foreslåtte kostnadseffektive løsningen med en gangbru mellom Ånesøyan og Ånesveien med tilhørende parkeringsplass, ser ut til å bli vanskelig å 
gjennomføre etter Statsforvalterens tilbakemelding. Fra planlagt løsning til det som nå ser ut til å bli en svært kostbar broløsning med minst 3 bruspenn, blir 
det riktig å se på andre alternativer. 

Med nytt legekontor lokalisert i området ved Heim Helsesenter, og en mulig etablering av ny sentrumsbarnehage i det samme område, der vi ser dette i 
sammenheng med en løsning for trafikkutfordringene fra/til Ånesøyan, bes administrasjonen om å starte opp arbeidet med en å utarbeide en veiplan for 
området Støa - Ånesøyan - Skeiet.  

Administrasjonen bes komme til Formannskapet med jevnlige oppdateringer av det pågående arbeidet. 

 
 

 
 

 



Reduksjon av driftsnivået - bygge økonomiske reserver. 
 
Høyre ber kommunedirektøren om å fremme en politisk sak i løpet av 2025, der kommunens økonomiske status i et langsiktig perspektiv belyses. Med 
andre ord et utfordringdokument, der status sees i lys av bla finansielle måltall. Målet er å identifisere økonomisk risiko og få vurdert aktuelle grep for å øke 
sparing / avsetning til reserver. 

Hemne samfunnshus 
 
I budsjett for 2023 ble det avsatt en betydelig sum til oppgradering av Hemne samfunnshus. I ettertid har en arbeidsgruppe utarbeidet et forslag til 
oppgradering både innvendig og utvendig. I utgangspunktet en meget omfattende ombygging som innbefatter våtrom, ny takkonstruksjon, fasader, kjøkken 
m.m. I tillegg må det gjøres vesentlige oppgraderinger med tanke på ventilasjon, elanlegg m.m.  Det er gjort et svært grovt overslag , som tar utgangspunkt i 
at minst 850 kvm areal skal fornyes. Med usikkerhetsmarginer ligger anslått kostnad opp mot 50 mill.  

Dessverre viser det seg at samfunnshuset er i en betydelig dårligere forfatning enn det vi har trodd.  

Kommunedirektøren ber derfor om en sak hvor tilstand på samfunnshuset utredes nærmere.  I tillegg ber vi om at også andre alternativer som dekker 
dagens bruk av samfunnhuset utredes. Dette kan f.eks være en utvidelse av Kulør`n.   

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



Vedlegg 
Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 første ledd 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Rammetilskudd -303 588 -2 698 -306 286 -311 559 -2 698 -314 257 -311 605 -2 698 -314 303 -311 042 -2 698 -313 740 
Inntekts- og formuesskatt -230 363 0 -230 363 -225 386 0 -225 386 -225 386 0 -225 386 -225 386 0 -225 386 
Eiendomsskatt -34 803 6 000 -28 803 -35 403 6 000 -29 403 -35 953 6 000 -29 953 -36 503 6 000 -30 503 
Andre generelle driftsinntekter -115 976 0 -115 976 -158 231 0 -158 231 -106 631 0 -106 631 -120 631 0 -120 631 
Sum generelle driftsinntekter -684 730 3 302 -681 428 -730 579 3 302 -727 277 -679 575 3 302 -676 273 -693 562 3 302 -690 260 
             
Korrigert sum bevilgninger drift, netto 630 817 -3 840 626 977 633 879 -3 298 630 581 624 707 -2 373 622 334 627 216 -2 009 625 207 
             
Avskrivninger 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 
Sum netto driftsutgifter 667 414 -3 840 663 574 670 476 -3 298 667 178 661 304 -2 373 658 931 663 813 -2 009 661 804 
             
Brutto driftsresultat -17 316 -538 -17 854 -60 103 4 -60 099 -18 271 929 -17 342 -29 749 1 293 -28 456 
             
Renteinntekter -9 030 -500 -9 530 -6 030 -500 -6 530 -8 030 -500 -8 530 -8 030 -500 -8 530 
Utbytter -11 300 -1 000 -12 300 -11 300 -1 000 -12 300 -11 300 -1 000 -12 300 -11 300 -1 000 -12 300 
Gevinster og tap på finansielle 
omløpsmidler 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Renteutgifter 40 000 0 40 000 41 850 -472 41 378 40 635 -457 40 178 39 776 -696 39 080 
Avdrag på lån 27 620 0 27 620 28 807 -321 28 486 28 807 -321 28 486 28 980 -495 28 485 
Netto finansutgifter 47 290 -1 500 45 790 53 327 -2 294 51 033 50 112 -2 278 47 834 49 426 -2 690 46 736 
             
Motpost avskrivninger -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 
Netto driftsresultat -6 623 -2 038 -8 661 -43 373 -2 290 -45 663 -4 756 -1 349 -6 105 -16 920 -1 397 -18 317 
             
Overføring til investering 3 690 0 3 690 21 840 0 21 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
Avsetninger til bundne driftsfond 2 812 0 2 812 2 617 0 2 617 2 407 0 2 407 1 558 0 1 558 
Bruk av bundne driftsfond -1 128 0 -1 128 -2 838 0 -2 838 -3 688 0 -3 688 -2 835 0 -2 835 
Avsetninger til disposisjonsfond 3 099 2 038 5 137 21 754 2 290 24 044 4 197 1 349 5 546 16 357 1 397 17 754 
Bruk av disposisjonsfond -1 850 0 -1 850 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Dekning av tidligere års merforbruk i 
driftsregnskapet 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Sum disponeringer eller dekning av netto 
driftsresultat 

6 623 2 038 8 661 43 373 2 290 45 663 4 756 1 349 6 105 16 920 1 397 18 317 

             
Merforbruk/mindreforbruk 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 



Rammetilskudd 
 
Etter budsjettforliket mellom regjeringa og SV øker rammetilskuddet til kommunene med 1,2 mill. 

Vi forventer, med bakgrunn i kommune-Norges økonomiske situasjon, at det vil komme ytterligere bevilgninger til kommunene fra regjeringen ifm. revidert 
statsbudsjett. Her forventer vi at Heim kommune får 1,5 mill 

Eiendomsskatt 
 
Kommunens eiendomsskatteinntekter reduseres med 6 000 000 kr i året. 

Renteinntekter 
 
Økte renteinntekter etter salg av Lian-aksjer 

Utbytter 
 

Mtp historikken, mener vi at utbytteinntektene er budsjettert for lavt. Derfor øker vi utbytteinntektene med 1 mill. 

Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 andre ledd 
 

Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Kommunedirektør, stab og økonomi 54 937 -2 110 52 827 54 080 -2 335 51 745 54 513 -2 285 52 228 54 078 -2 335 51 743 
Oppvekst 207 803 -300 207 503 207 238 -600 206 638 202 122 290 202 412 203 711 290 204 001 
Helse, mestring og familie 312 723 -650 312 073 315 084 -650 314 434 311 595 -650 310 945 309 595 -650 308 945 
Teknisk 74 893 -780 74 113 69 610 287 69 897 67 451 272 67 723 66 711 686 67 397 
Finans - bevilgningsoversikt § 5 - 4, 2. 
ledd 

-17 184 0 -17 184 -11 684 0 -11 684 -11 584 0 -11 584 -7 485 0 -7 485 

Herav: 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Avskrivinger 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 
Motpost avskrivninger -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 
Netto renteutgifter og -inntekter -30 0 -30 -30 0 -30 -30 0 -30 -30 0 -30 
Avsetninger til bundne driftsfond 2 012 0 2 012 1 817 0 1 817 1 607 0 1 607 758 0 758 
Bruk av bundne driftsfond -1 128 0 -1 128 -2 838 0 -2 838 -3 688 0 -3 688 -2 835 0 -2 835 
Avsetninger til disposisjonsfond 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 
Korrigert sum bevilgninger drift, netto 630 817 -3 840 626 977 633 879 -3 298 630 581 624 707 -2 373 622 334 627 216 -2 009 625 207 



 

Bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 første ledd 
 
Beløp i 1000 
 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt 

forslag 
Investeringer i varige driftsmidler 230 762 -12 050 218 712 152 490 0 152 490 69 675 -6 500 63 175 24 150 0 24 150 
Investeringer i aksjer og andeler i 
selskaper 

1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 

Sum investeringsutgifter 232 602 -12 050 220 552 154 330 0 154 330 71 515 -6 500 65 015 25 990 0 25 990 
             
Kompensasjon for merverdiavgift -27 403 2 410 -24 993 -19 280 0 -19 280 -11 740 1 300 -10 440 -3 810 0 -3 810 
Salg av varige driftsmidler -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 
Mottatte avdrag på utlån av egne 
midler 

-134 0 -134 -134 0 -134 -134 0 -134 -134 0 -134 

Bruk av lån -201 375 9 640 -191 735 -113 076 0 -113 076 -57 801 5 200 -52 601 -20 206 0 -
20 206 

Sum investeringsinntekter -231 412 12 050 -219 362 -134 990 0 -134 990 -72 175 6 500 -65 675 -26 650 0 -26 650 
             
Videreutlån 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 
Bruk av lån til videreutlån -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -

21 000 
Avdrag på lån til videreutlån 5 479 0 5 479 5 617 0 5 617 5 617 0 5 617 5 617 0 5 617 
Mottatte avdrag på videreutlån -5 479 0 -5 479 -5 617 0 -5 617 -5 617 0 -5 617 -5 617 0 -5 617 
Netto utgifter videreutlån 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
             
Overføring fra drift -3 690 0 -3 690 -21 840 0 -21 840 -1 840 0 -1 840 -1 840 0 -1 840 
Avsetninger til ubundet 
investeringsfond 

2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 

Sum overføring fra drift og netto 
avsetninger 

-1 190 0 -1 190 -19 340 0 -19 340 660 0 660 660 0 660 

             
Udekket/udisponert 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
 
 
 

 
 
 

 



Bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 andre ledd 
 
Investeringer 
 2025 2026 2027 2028 
Beløp i 1000 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt 

forslag 
Andre investeringer             
Kommunal boligbygging -  Liabø 6-
mannsbolig 

544 0 544 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Boligutvikling - Reguleringsplan 
livsstilsboliger 

550 -550 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Folkehelse - Reguleringsplan 
Fjordheim - kyststi og strand 
Kyrksæterøra 

400 0 400 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Boliger Kyrksæterøra - Vorphaugen K-
29/24 

12 000 0 12 000 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Utleieboliger for ungdom i grendene, 
men kjøpsopsjon 

6 000 -6 000 0 0 0 0 6 500 -6 500 0 0 0 0 

Ny legebolig på Liabø 5 500 -5 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Moderniseringsprosjektet - Helse, 
mestring og familie 

2 000 0 2 000 2 000 0 2 000 0 0 0 0 0 0 

Nybygg - * Barnehager Kyrksæterøra 9 000 0 9 000 60 000 0 60 000 30 000 0 30 000 0 0 0 
Bygg - Nytt legesenter Støa 27 100 0 27 100 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - * Oppgradering kommunale 
bygg 

5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 

Miljø - * Rydding forurenset grunn og 
etablering friluftsområde Bugen verft 

10 000 0 10 000 13 400 0 13 400 0 0 0 0 0 0 

Sentrumsutvikling* Kyrksæterøra 500 0 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Trafikksikkerhet - Reguleringsplan 
Haugabakken og Lankankrysset 

925 0 925 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Renhold - * Roboter til renhold 
kommunale bygg 

1 400 0 1 400 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 

Vei - Vesentlig oppgradering av vei 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 
Trafikksikkerhet - Haugøyan - 
Skogrand, utbygging enkel gang-
/sykkelvei (Hemne 2608) 

7 246 0 7 246 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Trafikksikkerhet - * Busstopp og 
trafikkavvikling Sodin skole 

31 153 0 31 153 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

ENØK / Trafikksikkerhet - Ombygging 
og modernisering av gatelys 

500 0 500 500 0 500 500 0 500 500 0 500 



Bygg - Oppgradering av uteområder 
skoler og barnehager 

1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 0 0 0 

ENØK - Enøktiltak 2025 Ksak 93/24 10 625 0 10 625 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - Kantine Sodin skole - vesentlig 
oppgradering 

4 882 0 4 882 1 0 1 0 0 0 0 0 0 

IKT - Utskifting av sentrale servere og 
lagringsløsning 

1 875 0 1 875 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Nytt låssystem servicetorget 
Liabøen 

1 125 0 1 125 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Utskiftning av systemhimling 
Heim Helsesenter avdeling 
Kyrksæterøra 

1 500 0 1 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Halsahallen - ENØK utskifting av 
kledning og etterisolering værvegg 

625 0 625 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Brann/redning - Nye nødnettradioer 140 0 140 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Brann/redning - Ny 
redningsbil/fremskutt enhet 

0 0 0 800 0 800 0 0 0 0 0 0 

Barnehage - Vesentlig oppgradering av 
Liabø barnehage jfr vedlikeholdsplan 

0 0 0 3 000 0 3 000 3 000 0 3 000 0 0 0 

Hybelhus Kyrksæterøra - Ksak 106/24 6 500 0 6 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Andre investeringer 160 740 -12 050 148 690 99 601 0 99 601 59 900 -6 500 53 400 19 150 0 19 150 
             
Selvkost              
Vann - Ny vannkilde og 
vannbehandlingsanlegg Eide 
kommunale vannverk (Hemne 2645 

38 941 0 38 941 39 500 0 39 500 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Rehabilitering av 
ledningsnett 

5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 

Vann/Avløp - Stormyra 
næringsområde - Infrastruktur 
Stormyra til Vinjeøra 

1 0 1 8 389 0 8 389 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Planleggingsmidler vann 
og avløp 

1 500 0 1 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Rehabilitering 
avløpsanlegg Eide 

0 0 0 0 0 0 4 775 0 4 775 0 0 0 

Avløp - Søa Bugen Skeiet 15 500 0 15 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Vann/Avløp - Nytt ledningsnett 
Åsveien og Furuveien Kyrksæterøra 

8 580 0 8 580 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Brann/redning - Ny bil feier 500 0 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Selvkost  70 021 0 70 021 52 889 0 52 889 9 775 0 9 775 5 000 0 5 000 
 



Tilskudd til andres investeringer 
 
Beløp i 1000 
 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt 

forslag 
 

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper 
 
Beløp i 1000 
 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt 

forslag 
Egenkapitalinnskudd KLP 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
Sum Investeringer 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
 
 
 

Fremskrittspartiet fremmet følgende forslag til budsjett - og økonomiplan for 2025 -2028: 

Tiltak i driftsbudsjettet med endringer 
 
Beløp i 1000 
 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Politisk vedtak             
Ny prosjektstilling næring 0 900 900 0 900 900 0 0 0 0 0 0 
Redusere administrative reiser og 
representasjonsoppdrag 

0 -50 -50 0 -50 -50 0 -50 -50 0 -50 -50 

Redusere og effektivisere 
administrasjon 

0 -2 500 -2 500 0 -2 300 -2 300 0 -1 400 -1 400 0 -1 400 -1 400 

Utvide Heltidskulturprosjektet 0 1 000 1 000 0 1 000 1 000 0 1 000 1 000 0 1 000 1 000 
             
Nye tiltak             
Kommunalt "vikarbyrå" 0 600 600 0 600 600 0 600 600 0 600 600 
Sum Kommunedirektør, stab og økonomi 0 -50 -50 0 150 150 0 150 150 0 150 150 
 
 
 

            



Politisk vedtak             
5. Skoleprosjekt - kampanje 
"Mer søvn – mer energi!"  

0 50 50 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

MOT-Program  0 150 150 0 150 150 0 150 150 0 150 150 
Økt svømme lærerkompetanse 0 250 250 0 250 250 0 250 250 0 250 250 
             
Nye tiltak             
Smartskjermer klasserom 0 150 150 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Oppvekst 0 600 600 0 400 400 0 400 400 0 400 400 
             
Politisk vedtak             
Rekruttering og økt attraktivitet for 
leger 

-3 000 3 000 0 -3 000 3 000 0 -3 000 3 000 0 -3 000 3 000 0 

Ny fysioterapeut 100% stilling 0 900 900 0 900 900 0 900 900 0 900 900 
Sum Helse, mestring og familie -3 000 3 900 900 -3 000 3 900 900 -3 000 3 900 900 -3 000 3 900 900 
             
Politisk vedtak             
Redusere en faststilling, fagarbeider 
drift 

0 -900 -900 0 -900 -900 0 -900 -900 0 -900 -900 

Redusere fagarbeider - drift 0 -4 000 -4 000 0 -4 000 -4 000 0 -4 000 -4 000 0 -4 000 -4 000 
             
Nye tiltak             
Landbruk - Tilskuddsordning for 
etablering av rundballelager 

0 300 300 0 300 300 0 300 300 0 300 300 

Trafikksikkerhet - Brøyting av gang- 
og sykkelveier 

0 150 150 0 150 150 0 150 150 0 150 150 

Sum Teknisk 0 -4 450 -4 450 0 -4 450 -4 450 0 -4 450 -4 450 0 -4 450 -4 450 
             
Totalsum endringer i driftsbudsjettet -3 000 0 -3 000 -3 000 0 -3 000 -3 000 0 -3 000 -3 000 0 -3 000 
 

Ny prosjektstilling næring 
 
Endringsbeskrivelse 
 
10. Næringsutvikling Med bakgrunn av inflasjon, høye bankrenter, dyre varer og tjenester, en varslet nedgang i bygg og anleggsbransje for 2024/25 og store 
generelle utfordringer i flere av landes markeder. Liten lønnsvekst i landbruket og mindre økonomisk handlefrihet blant våre familier og innbyggere, skal 
Heim kommune være langt frem på sete for å styrke små, mellomstore lokale bedrifter. For å unngå lokale permisjoner, konkurser og mindre forutsigbarhet, 
ønsker vi følgende forslag til forbedring: Forslag til vedtak: Kommunestyre ber formannskapet i samarbeid med næringsforening, og næringssjef og andre 



aktuelle aktører om å ta mer proaktiv ledelse for å sikre våre lokale eksisterende bedrifter i Heim Kommune. • Eksempel: Ny prosjektstilling under 
kommunedirektøren i Heim Kommune.  

Redusere og effektivisere administrasjon 
 
Endringsbeskrivelse 
 
Kommunedirektøren må rasjonalisere og effektivisere administrasjon. 

Utvide Heltidskulturprosjektet 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Avsetning for å kunne utvide omfanget av heltidskultur ut over allerede iverksatte tiltak i Helse og Mestring, jamfør politiske vedtak og målsetninger. 
Kartleggingsarbeidet er påbegynt, men det mangler midler for å kunne utvide stillinger i tråd med både behov og ufrivillig deltidsproblematikk.  

Kommunedirektøren vil særlig anbefale å prioritere lavtlønnsgruppene, som renhold, assistenter og lignende faggrupper.  

Det avsettes 1 million flatt i perioden, men tiltaket ventes å øke i omfang gjennom årlige budsjettprosesser.  

Kommunalt "vikarbyrå" 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Heim kommune tilsetter ansatte i faste, hele stillinger som vikarer i barnehage og helsetjenestene for å sikre tilgang på vikarer ved behov. Ordningen sikrer 
de ansatte rettigheter som fast lønn og pensjon, samtidig som det krever at de ansatte selv er fleksible hva angår arbeidssted og arbeidstid. 

Tiltaket er prøvd i andre kommuner og synes å ha god virkning. Sammenlignet med bruk av private vikarbyrå vil dette medføre betydelig lavere kostnad pr 
arbeidstime, samtidig som vi vil tilby bedre vilkår for våre vikarer. Kommunedirektøren legger til grunn at det vil måtte organiseres i nært samarbeid med de 
tillitsvalgte for å sikre at tiltaket er forsvarlig for den enkelte arbeidstaker.  



Tiltaket forutsettes gjennomført i tråd med gjeldende lønns- og avtaleverk, og etter prinsippet om heltidskultur. Tiltaket innføres først som forsøksordning i 
barnehage. 

5. Skoleprosjekt - kampanje "Mer søvn – mer energi!"  
 
Endringsbeskrivelse 
 
Ungdata undersøkelse o Kjernesaker som: utenforskap, psykisk helse, rus og lite søvn For å komme med proaktive tiltak for unge skoleelever som har for lite 
søvn, som også er en sammenheng med bla. Psykiske lidelser, angst og depresjoner. Forslag til gjennomføring og premiering: Kommunedirektøren lager et 
prosjekt Mer søvn – Mer Energi! For elver i mellomtrinn og ungdomstrinn på alle våre skoler. 5.til 7. og 8. til 10.trinn 1. Klassene kommer med forslag til 
hvordan de ser for seg å løse «Mer søvn som gir mer energi» 2. Forslaget tas videre til Foreldremøter der foreldrene legger til sine ønsker for å få mer søvn – 
mer energi. 3. Til slutt sys dette sammen med FAU som legger siste «krona på Verket» Tid for start og stopp, og hvor lang tid dette prosjektet skal være 
bestemmer elver, foreldre i samarbeid med skolen. Det bør regnes snittsøvn pr elev da det er store forskjeller på elevtallet i klassene. Målet må være 
mindre kontakt med mobil og TV etter en tid på kvelden. Prosjektet premieres med penger til klassene, etter best skår etter angitte regler. Forslag til vedtak: 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å lage en plan for konkurransen «Mer søvn – Mer Energi» med basis i det som er vist over. Premien finansieres 
fra fond.  

MOT-Program  
 
Endringsbeskrivelse 
 
8. MOT HABUS ønsker medlemskap med MOT. Hvis flere skoler også ønsker dette bør elevene bli hørt. Forslag til vedtak: Kommunestyret ber 
kommunedirektøren om å utarbeide en innføring av MOT i Heimskolene etter elevenes ønsker.  

Økt svømme lærerkompetanse 
 
Endringsbeskrivelse 
 
13. Øke svømmelærerkompetanse Økonomisk styrking av skolene mht. svømmelærerkompetanse. Eventuelt innleie av fagkompetanse for 
svømmeopplæringa. Herunder også budsjett for godkjenning og årlig regodkjenning av livredningsprøve for kommunalt ansatte i barnehager, skoler, helse 
og mestring m.fl. Beløp for kurs/opplæring kr: 250 000 Forslag til vedtak: Kommunestyret ber kommunedirektøren om å innarbeide lønnskostnader for egen 
svømmelærer i Heimskolen. Finansieres med økt driftsmidler til skolen.  



Smartskjermer klasserom 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Vi mangler i dag èn smartskjerm/skjerm i klasserommet som vi bruker til særskilt norskopplæring og for undervisning av elever fra mottaket. I tillegg er to 
andre smartboard på klasserom i en dårlig forfatning og trenger å byttes ut. 

Rekruttering og økt attraktivitet for leger 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Da tilgangen på fastleger over tid har vært svært vanskelig, foreslås det å øke attraktiviteten gjennom økonomiske tiltak. Dette med sikte på å sikre at både 
arbeidsforhold og økonomiske rammer for legetjenesten virker rekrutteringsfremmende på en måte som er vesentlig bedre enn konkurrerende 
arbeidssteder.  

Total avsettes 3 millioner til tiltaket pr år. Som hovedtiltak foreslås som eksempel at det gis økt tilskudd til hver fastlege på privat avtale som tilsvarer ca 
500.000,- pr år. Dette vil gi arbeidsvilkår som er bedre enn konkurrerende virksomhet. I tillegg vil man ved avslutning av HAS-samarbeidet oppnå en lavere 
vaktbelastning som også kan bidra til økt attraktivitet for de fleste leger, og særlig for unge og nyutdannede.  

Sammen med nytt legekontor og gode støttesystemer der Heim kommune står for støttepersonell og drift av begge legekontor, vil Heim med dette være 
mer attraktiv for leger enn i dag. Det vil også kunne vurderes andre tiltak innenfor rammen, i tråd med den kommende plan for legetjenesten i Heim.  

Det legges ikke opp til at kommunalt tilsatte leger økes tilsvarende, da flere utredninger tyder på at kommunal tilsetting reduserer effektivitet generelt, og 
at tilbudet til innbyggerne dermed blir mindre. Heim kommune vil fortsatt tilby både privat tilknytning gjennom 8.2-avtaler og kommunal tilsetting etter 
legens eget ønske. Det er likevel slik at 8.2-avtaler i størst grad vil belønnes med vesentlig økt økonomisk kompensasjon. Tiltaket hvor legen beholder 40 % 
av refusjoner beholdes både for ansatte leger, og leger med 8.2-avtale.  

Ny fysioterapeut 100% stilling 
 
Endringsbeskrivelse 
 



7. Ny fysioterapeut Heim kommune må ansette en ny fysioterapeut som underlegges primært hjemmesykepleien i hele kommunen. Fremskrittspartiet 
ønsker mer helsearbeidere enn flere fagarbeidere innen drift. Forslag til vedtak: Kommunestyret ber kommunedirektøren om å ansette en ny fysioterapeut. 
Lønnskostnader omprioriteres fra lønn/drift – til helse.  

Redusere en faststilling, fagarbeider drift 
 
Endringsbeskrivelse 
 
7. Ny fysioterapeut Heim kommune må ansette en ny fysioterapeut som underlegges primært hjemmesykepleien i hele kommunen. Fremskrittspartiet 
ønsker mer helsearbeidere enn flere fagarbeidere innen drift. Forslag til vedtak: Kommunestyret ber kommunedirektøren om å ansette en ny fysioterapeut. 
Lønnskostnader omprioriteres fra lønn/drift – til helse.  

Redusere fagarbeider - drift 
 
Endringsbeskrivelse 
 
Kommunedirektøren må effektivisere og rasjonalisere driften over tid og mot 2039. Derfor kan kommunen kjøpe mer tjenester innen; bygg, anlegg, IKT, 
service, vedlikehold og renhold. Her har kommunen et stort sparepotensiale. 

Landbruk - Tilskuddsordning for etablering av rundballelager 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Det foreslås å opprette en tilskuddsordning for etablering av rundballelager, for å redusere forurensning av vassdrag ifm avrenning fra rundballelager. Dette 
er en ordning i tillegg til ordinære SMIL-midler, som landbruksforetak kan søke på. Kommunen får årlig ca kr 300.000 kr til 400.000 pr år som fordeles som 
SMIL-midler. 

Norsk landbruksrådgiving har laget er mal på hvordan slike lagerplasser kan ordnes: Man skaver av matjorda (25 cm dyp) og benytter den i samsvar med 
matjordplan. Så legger en fiberduk, eller eventuelt vanntett duk med oppsamling. Grus eller sand med avrundet kornstruktur på toppen. 

Vi har innhentet et overslag på ca kr 700 pr kvadratmeter ferdig lager. Hvis det skal brukes tett duk i bunnen og oppsamling av pressaft og dekke over 
lageret for å redusere oppsamling av nedbør, blir prisen høyere. Dette er et tiltak som blant annet kan benyttes rundt Rovatnet ifm at nedbørsfelt 



drikkevann er prioriterte områder for denne typen tilskudd, men kan også benyttes andre steder. Vi har stipulert at det rundt Rovannet trenges i 
størrelsesorden 10 daa med slike lager.  

Trafikksikkerhet - Brøyting av gang- og sykkelveier 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Det er flere mindre stier og gang-forbindelser i kommunen som ikke brøytes under ordinære brøyteroder, pga at det ikke er tilstrekkelig bæreevne på disse 
mer primitive stiene til å brøyte med større utstyr. Dette gjør at det blir flere som må gå i veibanen f.eks. på vei til jobb og skole som følge av at de stiene 
som vanligvis følges ikke er brøytet på vinteren. Kommunen har noe utstyr selv, men det anbefales at det gis en fast bevilgning over drift, slik at det er mulig 
å sette ut denne typen brøyting til eksterne. Dette kan mulig være en oppgave som f.eks. Allvekst kunne vært aktuell for, hvis de anskaffer det nødvendige 
utstyret. Det er ikke her behov for den samme typen beredskap som for ordinært veivedlikehold, men en viss forutsigbarhet må man ha for å få tilstrekkelig 
effekt trafikksikkerhetsmessig. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Investeringer med endringer 
 
Beløp i 1000 
                      2025            2026 2027 2028 
Investering Godkjennings-

vedtak 
Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 

Andre investeringer              
Boligutvikling - Reguleringsplan 
livsstilsboliger 

0 550 -550 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Nybygg - * Barnehager Kyrksæterøra 0 9 000 0 9 000 60 000 -20 000 40 000 30 000 0 30 000 0 0 0 
Bygg - * Oppgradering kommunale bygg 0 5 000 0 5 000 5 000 -296 4 704 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 
Miljø - * Rydding forurenset grunn og 
etablering friluftsområde Bugen verft 

0 10 000 -10 000 0 13 400 -13 400 0 0 0 0 0 0 0 

Renhold - * Roboter til renhold 
kommunale bygg 

0 1 400 0 1 400 1 250 -1 251 -1 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 

ENØK - Enøktiltak 2025 Ksak 93/24 0 10 625 -2 125 8 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - Kantine Sodin skole - vesentlig 
oppgradering 

0 4 882 -882 4 000 1 -1 0 0 0 0 0 0 0 

IKT - Utskifting av sentrale servere og 
lagringsløsning 

0 1 875 -875 1 000 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Salg av Verftstomta Bugen 0 0 8 000 8 000 0 -15 400 -15 400 0 0 0 0 0 0 
Bygg - Brannstasjon Liabø - nye 
garderober og vaskehall 

0 0 0 0 0 15 000 15 000 0 0 0 0 0 0 

Kjøkken - Liabø sykehjem kjøkken - HMS-
tiltak hev/senk benker 

0 0 200 200 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Vei - Leneselv bru 0 0 2 137 2 137 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Kirke - Omlegging av overvannsrør Halsa 
kirke 

0 0 1 000 1 000 0 12 900 12 900 0 0 0 0 0 0 

Kjøkken - Heim helsesenter avd 
Kyrksæterøra 

0 0 1 000 1 000 0 26 300 26 300 0 0 0 0 0 0 

Sum Andre investeringer 0 43 332 -2 095 41 237 79 651 3 852 83 503 36 250 0 36 250 6 250 0 6 250 
              
Finansiering og øvrige poster              
Kompensasjon for merverdiavgift 0 -27 403 2 095 -25 308 -19 280 -3 852 -23 132 -11 740 0 -11 740 -3 810 0 -3 810 
Sum Finansiering og øvrige poster - -27 403 2 095 -25 308 -19 280 -3 852 -23 132 -11 740 0 -11 740 -3 810 0 -3 810 
              
Total sum endringer i investeringsbudsjettet 0 15 929 0 15 929 60 371 0 60 371 24 510 0 24 510 2 440 0 2 440 
 



Boligutvikling - Reguleringsplan livsstilsboliger 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Politisk nivå har både gjennom kommuneplanens samfunnsdel og -arealdel vært tydelige på at det er ønskelig å utforske nye boformer i kommunen. Dette 
har i kommuneplanens arealdel kommet frem gjennom egne bestemmelser om livsstilsboliger. Temaet er ytterligere aktualisert gjennom urolige tider 
internasjonalt, samt høye matvarepriser. Basert på dette er det ønskelig å sette fart i og få etablert livsstilsboliger eller også kalt “småbruk” i Heim 
kommune. 

Så langt er det ingen private aktører som har meldt seg og ønsker å ta initiativ til livstilsboliger på egen eiendom. En ser derfor behovet for å sette i gang en 
regulering av denne typen boliger i kommunal regi, men selvsagt i nært samarbeid med grunneiere som kan ha interesse av dette. Det foreslås derfor å sette 
av midler til å gjennomføre regulering i kommunal regi, og tilhørende forskriftsarbeid for å sikre boplikt på denne typen områder. Det settes av midler til 
planlegging i egenregi, men med bistand fra konsulenter ifm utredninger m.m. 

Nybygg - * Barnehager Kyrksæterøra 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Barnehagene i sentrum av Kyrksæterøra ble bygget på 70-tallet, og er nå slitte og mett av dage. Vedlikeholdsbehovet er svært stort, og barnehagelokalenes 
utforming tilfredsstiller ikke behovene til barnehagene i dag. Det foreligger nedslående rapporter mtp kvalitet både i forbindelse med brukertilfredshet, 
miljørettet helsevern, Mattilsyn og arbeidsmiljø generelt. Det er ikke tvil om at det kommunale barnehagetilbudet i sentrum har behov for en 
ansiktsløftning. Dette er også viktig med tanke på at vi ønsker vekst i kommunen, og utvikling av barnehagetilbud må følg bolig- og befolkningsutvikling for å 
gi et attraktivt samfunn. 

Det foreslås satt av midler til utredning av behovet til barnehagene i sentrum og oppstart av prosjektering i 2024. Deretter foreslås en investering på 40 mill 
pr. år i to år for å realisere planene. Alt dette er grove overslag over nivå på kostnader. I dette tiltaket legges kun til grunn Planleggingsmidler og 
utredningsarbeid, ikke selve barnehageinvesteringen. Dette fordi beløp er alt for usikkert på nåværende tidspunkt. Slik sett må 40 mill x 2 år i beste fall være 
et usikkert overslag.  

 

 



 
Bygg - * Oppgradering kommunale bygg 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Det ble i Handlingsplan 2022 avsatt kr 2 mill. kr til vesentlig oppgradering av bygg i hele økonomiplanperioden. Tiltaket ble videreført i 2023 og i 2024. Fra 
2024 ble det vedtatt avsatt kr 5 mill hvert år. 

Det ligger inne svært mange ønsker fra enhetene som i seg selv er små, men som årlig gir store behov. Dette er behov som ikke er synliggjort som små tiltak 
i investeringsplanen. I tillegg er vedlikeholdsetterslepet så stort at 5 mill kr ikke er tilstrekkelig til å opprettholde standarden på byggene. Vi ser et 
eskalerende vedlikeholdsbehov, og en bevilgning på inntil 5 mill pr år vil kunne gjøre at vi begynner å øke standard på kommunale bygg i stedet for at 
standarden hele tiden synker. Salg av boliger går nå til reinvestering i nye boligprosjekter, og kun inntil 20 % avsettes til vedlikehold. 

Vedlikeholdsplan har vært under utarbeidelse, men i oktober 2024 ble det bevilget midler fra boligsalg (1,4 mill) til å kjøpe tjenester for å få ferdig en 
vedlikeholdsplan for kommunale bygg og eiendommer. Tiltaket er i år en videreføring av tiltaket inn i 2028. 

Miljø - * Rydding forurenset grunn og etablering friluftsområde Bugen verft 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Heim kommune har fått pålegg om opprydning av forurensning i Bugen verft, og har vært gjennom en lengre prosess med tanke på vedtak rundt dette.  

Pga manglende finansiering kan ikke prosjektet startes. Det blir fremmet sak om avklaring om videre framdrift for kommunestyret i mai 23. 

Kommunestyrets vedtak i Ksak 35/23: 

Oppstart av prosjekt opprydning Bugen verft utsettes i påvente av klagebehandling hos Klima- og miljødepartementet.  

Hvis avgjørelsen i klagesaken trekker ut, søkes det om utsettelse av tiltaket med 1 år, til 30.09.2025. 

Hvis utsettelse innvilges, gir det mulighet for å innarbeide fullstendig finansiering av tiltaket i handlingsplan for 2024-2025.  



Hvis kommunen får medhold i klagen og full finansiering oppnås, iverksettes prosjektet som tidligere framlagt 

Heim kommune fikk avslag på klage, og saken bel på nytt behandlet i kommunestyret i Ksak 37/24, og følgende vedtak ble fattet: 

Kommunedirektøren får fullmakt til å starte opprydningsarbeidene i Bugen verft innenfor en finansieringsramme på 10,7 mill kr. Total 
prosjektramme inkl mva vedtas til kr 13,4 mill. Økt finansieringsramme på 1,85 mill belastes disposisjonsfondet. Endringen innarbeides i 
tertialrapport 1 2024. 

Opparbeidingskostnader for Bugen friluftsområde innarbeides i investeringsplan for 2025, basert på oppdaterte kalkulasjoner av forventede 
byggekostnader i 2024. Det er svært beklagelig at det ikke stilles statlige midler til disposisjon for et slikt tiltak. 13,4 mill kr er derfor å anse som det 
maksimale Heim kommune kan stille til disposisjon. Kostnader utover dette må dekkes av andre statlige etater. 

 Kommunedirektøren får fullmakt til å gå i forhandlinger med eventuelle kjøpere av Bugen verft som melder seg snarlig. Hvis det kan landes et 
kontraktsforslag om salg av eiendommen som er signert før 1. juni 2024, der ny eier påtar seg alt ansvar for opprydning og risiko for eiendommen, 
får formannskapet fullmakt til å godkjenne slik kontrakt om salg av eiendommen. Ber kommunestyret om at de private initiativtaker får presentert 
sin plan til formannskapet 

Basert på dette vedtaket har det vært en aktør og presentert ny løsning for Formannskapet, men det er ingen som har uttalt at de vil kjøpe området slik som 
vedtaket sier.  

Administrasjonen har startet arbeidet med å tilknytte seg miljøfaglig kompetanse gjennom anbud Norconsult ble engasjert etter anbudskonkurranse i juni 
24. Det er gjennom dette samarbeidet avdekket at det må gjøres et vesentlig prosjekteringsarbeid før opprydning kan startes, herunder nye 
grunnundersøkelser mtp geoteknikk og mer omfattende fylling som må gjennomføres enn det som er foreslått i tidligere løsninger.  

Det er søkt om utsettelse av gjennomføring av opprydning og kommunen fikk i september utsettelse til juni 2026 fra Statsforvalteren.  

Det er ikke bevilget midler til opparbeidelse av friområdet etter at selve opprydningen er gjennomført, og en har i forbindelse med budsjettarbeid for 2025 
regnet på nye kostnader med opparbeidelse av selve friområdet. En har kommet fram til at med en usikkerhetsmargin på 40%, så vil selve opparbeidelsen 
koste 13,4 mill kr inkl mva. jobber med å få tallfestet kostnadene for etablering av friområdet iht reguleringsplan, som skal innarbeides i handlingsplan for 
2025. Dette er høyere enn det som var framregnet fra tidligere kostnadsoverslag fra konsulent, men et realistisk anslag basert på priser som oppleves i 
markedet. Det er foreslått at friområdet opparbeides som en naturlig oppfølging av opprydningsarbeidet (som er et krav jfr reguleringsplanen), og derfor får 
kostnader i 2026. 



Renhold - * Roboter til renhold kommunale bygg 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
I forbindelse med omstillingsprosess utført for 2022, ble det fremmet at det på sikt kunne være innsparinger gjennom å robotifisere noe renhold i 
kommunen. Teknologien for robotisert renhold har blitt mer utbredt for hjemmemarkedet gjennom robotstøvsugere m.m. For større bygg og industrielt 
renhold har utviklingen ligget noe lenger bak, på grunn av helt andre størrelser og behov. 

Nå begynner teknologien også for større aktører slik som kommunene også å komme etter, og etter å ha fått presentert ulike løsninger, så ser vi nå at det 
kan være aktuelt å robotifisere renhold på områder med svært store flater. I 2024 ble det investert i roboter i idrettshallene, og vi ser at vi har svært god 
effekt av dette med tanke på sykefravær og kvalitet på renhold. Vi anbefaler å videreføre dette investeringsprosjektet i de kommende årene, slik at vi kan ta 
i bruk teknologien også på andre områder. Det er også viktig å få fornyet øvrig maskinpark for renhold, og maskiner innenfor dette området må i framtida 
føres som investering med tilhørende avskrivninger av materiell. Dette vil gjøre renholdet mer effektivt, og det vil på sikt være besparende både med tanke 
på sykefravær og annet renholdsmateriell.  

ENØK - Enøktiltak 2025 Ksak 93/24 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
I september 2025 ble det framlagt plan for ENØK-tiltak 2025 til politisk behandling. Saken beskrev ulike behov for oppgraderinger i et ENØK-perspektiv for 
flere bygg. Politisk nivå ble presentert for ulike pakker som kunne utføres på en del større bygg.  

Følgende ble vedtatt: 

ENØK-tiltak kommunale bygg 2025 Kommunestyret har behandlet saken i møte 05.09.2024 sak 93/24: 

 Kommunestyrets vedtak Følgende tiltak fra energikartlegging gjennomføres i 2025: 

• Heim Helsesenter avd. Kyrksæterøra: Pakke 1 og 2  
• Halsa barne- og ungdomsskole, Halsahallen og Halsa svømmehall: Pakke 1 og 2  
• Sodin skole: Pakke 3 • Hemnehallen: Pakke 1  



Kr 8 500 000,- til gjennomføring innarbeides i investeringsplan for 2025. 

Det bemerkes at alle prisene i saksframlegget var eks mva, og for å kunne gjennomføre alle tiltakene, så er 8,5 mill eks mva i investeringstiltaket lagt inn med 
mva 10.625 mill  

Bygg - Kantine Sodin skole - vesentlig oppgradering 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Kantinen for elever på Sodin skole ble første gang tatt i bruk våren 2007. Den har siden den gang servert skolemåltid til mange elever ved skolen. Pr i dag har 
kantinen tilstrekkelig med stoler og bord kun til elevene fra 5.-10.trinn, og ikke kapasitet til elevene på 1.-4.trinn. Elevene som spiser i kantinen deles inn i 
fire grupper. Totalt er det dette skoleåret 294 elever som spiser på kantinen pr dag. I tillegg serveres det mat til barna på SFO i puljer på ettermiddagen. Det 
er opp mot 135 barn på SFO. Totalt er det over 400 elever som spiser på kantine daglig.  

Kjøkkenet har liten kjøleskapskapasitet. Dette har vært en utfordring over lengre tid. Skolen får varer melk og matvarer kun en gang pr uke. Brød leveres 
daglig. Det er et stort behov for å lagre varer, spesielt varer som skal oppbevares kjølig. Det er behov for å investere i en ny løsning for kjøling. Et 
kjøleskap/rom er antydet en kostnad på 150 000kr.  

Kjøkkenet har svært begrenset kapasitet til å vaske/steame kopp og fat. Pr i dag spiser elevene fra engangsfat/kopper. Dette skaper betydelige mengder 
søppel. Kantinen kaster opp mot 10 sekker med søppel pr dag. Heim kommune har besluttet at vi skal miljøfyrtårnsertifiseres. Med bruk av 
engangsfat/kopper på kantinen vil dette være umulig å oppnå for skolen. Det vil være behov for å utvide kjøkkenet, kjøpe inn en steammaskin samt kjøpe 
glass, fat og kopper til flergangsbruk. 

Stoler, benker og bord har etter flere års bruk blitt slitt og delvis ødelagt. Det er også behov for å fornye møblementet.  

Teknisk har foreslått en vesentlig oppgardering av kjøkken og lokalene generelt, der et grupperom tas til lager/kjølelager. Dette vil kunne gi en 
hensiktsmessig kjøkkenløsning, samt en større kapasitet for kantina på Sodin. 



IKT - Utskifting av sentrale servere og lagringsløsning 
Tiltaksbeskrivelse 
Heim kommune har 4 stk. sentrale VMware servere med integrert lagring (vSAN). To av disse ble anskaffet i 2022 og de to andre i 2018. De to eldste er altså 
6 år gamle og må nå skiftes ut. Hvis en maskinvarefeil oppstår på de serverne som er 6 år gamle, er det ikke sikkert vi får tak i reservedeler. Dette kan 
medføre store driftsproblemer og nedetid på våre løsninger.  

I tillegg ønsker man med dette tiltaket også å endre sentral lagringsløsning for å redusere framtidige økte lisenskostnader til VMware (se driftstiltak «Økte 
driftsutgifter – VMware lisenser»). Reduksjonen i lisenskostnader forutsetter at driftstiltaket «Økte driftskostnader – VMware lisenser» er lagt inn fra før. 

Salg av Verftstomta Bugen 
 
Endringsbeskrivelse 
 
Kommunen gir kr 10Mill til aktuell kjøper som har ønske om å bygge bobilcamp, utescene og velferdsbygg på aktuell tomt. Dette bidrar til å spare 
kommunen for kr 13,5Mill(2026) 

Bygg - Brannstasjon Liabø - nye garderober og vaskehall 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Forholdene ved Liabø brannstasjon er marginale med tanke på ren og skitten sone. I dag er det dårlige forhold både med tanke på garderober for mannskap, 
men også med tanke på å kunne vaske biler og utstyr etter aksjoner.  Garderobeforholdene er kummelrige, og det eksisterer ingen vaskehall, slik at vasking 
må skje utendørs også på vinters tid. Vasking utendørs gir også utslipp av forurenset vann og oljeholdige substanser til terrenget. Det er overveiende 
sannsynlig at man ved et eventuelt tilsyn fra Arbeidstilsynet ikke vil få godkjent garderobeanlegg og vaskefasiliteter. 

For å sikre forsvarlige arbeidsforhold for brannmannskapene på Liabø, bør det bygges nytt garderobeanlegg og vaskehall. Dette kan eventuelt ses i 
sammenheng med eventuelle behov fra andre blålysetater. Disse fasitlitetene må ligge i samme bygg som eksiterende brannstasjon. 

Det er gjort grove beregninger av kostnader, da det ikke er prosjektert noen løsninger for disse funksjonene per nå. 



 
Kjøkken - Liabø sykehjem kjøkken - HMS-tiltak hev/senk benker 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Det er gjennomført en HMS-kartlegging for kjøkkenet på sykehjemmet på Liabø. De tydelige anbefalingene fra HMS-tjenesten er at det installeres hev- og 
senkbare arbeidsbenker på kjøkkenet på bakgrunn av oppgitt ergonomisk eksponering.  

Vei - Leneselv bru 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Etter at Hoksdal bru ble rehabilitert i 2025, er det nå Leneselv bru som er den brua i kommunen som er i dårligst forfatning. Den har nedsatt aksellast på 
brua i dag, som gjør at eiendommene i området får utfordringer når de skal ha inn tyngre transport, melkebil, tømmertransport, renovasjon m.m, og det 
legges restriksjoner på landbrukets bruk av veien. Brua som står der i dag er i dårlig forfatning, og det er potensiale for alvorlige ulykker hvis noen skulle 
kjøre ut på brua med for høy aksellast, eller kjører inn i rekkverk. Det anbefales sterkt at brua blir tatt i 2025. 

Kirke - Omlegging av overvannsrør Halsa kirke 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
Under Halsa kirkegård er det en bekk som er lagt i rør langt tilbake i tid. Røret er et jern turbinrør, som etter inspeksjoner viser seg å begynne å bli i en svært 
dårlig forfatning. Det har også vært utfordringer med overvann som har strømmet nedover kirkegården i forbindelse med at vekkeinntak ovenfor kirka har 
gått tett ved flom. 

Hvis det skulle bli ekstrem nedbør, er det overveiende sannsynlighet for at turbinrøret eller at bekkeinntaket ikke greier å ta unna vannet, med den følge at 
vannet kan ta korteste veien over kirkegården, og kan starte å grave seg ned i jordmassene. Dette kan få svært dramatiske følger for kirkegården.  

Det er Halsa sokn som er eier av kirkegården, og således er det soknet som er ansvarlig for ledningsnettet som går over eiendommen. Finansiering av soknet 
går likevel via kommunen. Som følge av at henvendelsen er rettet til kommunen gjennom Teknisk, og kompleiksiteten til tiltaket, har Teknisk utarbeidet 
planer for hvordan denne utfordringen kan løses. Det kan også være hensiktsmessig at Teknisk bidrar med kompetanse inn på dette området i prosjektet, 
pga kompleksiteten. - Dette kommer i så fall inn under eksisterende tjenesteytingsavtale. 



Det er viktig å påpeke at dette vil være et overvannssystem som fortsatt må eies av soknet, og at soknet må inngå avtaler med andre grunneiere. Det 
understrekes også at det er soknet som står ansvarlig for eierskapet og vedlikeholdet etterpå, og ikke kommunalteknikk i kommunen. 

Bildet under viser hvordan det aktuelle røret går under kirkegården (uthevet med gul markering): 

 



 
Kjøkken - Heim helsesenter avd Kyrksæterøra 
 
Tiltaksbeskrivelse 
 
I handlingsplan for 2024 ble det fattet følgende verbalvedtak: 

Oppgradering av kjøkkenet på sykehjemmet på Kyrksæterøra  

Det gjennomføres en tilstandsvurdering og kartlegging av behov for modernisering og vedlikehold av sykehjemskjøkkenet på Kyrksæterøra. Denne 
kartlegginga legges til grunn for vurdering av tiltak i forbindelse med budsjettarbeidet høsten 2024. 

Det er gjennomført en kartlegging og samtaler med personellet på sykehjemmet på Kyrksæterøra. Ut fra dette har man kommet fram til at man vil foreslå 
en komplett ombygging og utvidelse av kjøkkenet. Det framgår av arbeidet at det er for liten plass slik det er i dag, der det mangler arealer for de fleste 
funksjoner. Herunder mangler det / er for små lager, kjøle- og fryserom, personalrom og-toalett, kjøkkenareal generelt. Det er også behov for egne arealer 
for tilbredning av mat for personer som har matallergier, der det ikke er mulig å lage maten i samme rom/areal som øvrig tilbredning. I tillegg ser man at det 
forventes en økning i antall måltider som skal forberedes i tiden som kommer. Basert på dette, må man legge til grunn en vesentlig utvidelse av arealene til 
kjøkkenet, noe som innebærer påbygg til Heim helsesenter avd Kyrksæterøra. 

Basert på behovene som er fremmet, ser man at det vil være behov for et forprosjekt, der man i detalj går inn og ser på behovene for arealer, og hvordan en 
best mulig kan utnytte eksisterende bygningsmasse og minimere ny bygningsmasse. På nåværende tidspunkt, antas det at en bør ta sikte på en fordobling 
av arealene som er avsatt til kjøkken og tilhørende funksjoner. I dag er kjøkkenarealet på 162 kvm, og bør tentativt økes til 325 kvm. 27En vurderer at dette 
er svært kostbare arealer, og legger til grunn en kvadratmeterpris på ca 60.000 kr for vesentlig rehabilitering/nybygg. En må også ta høyde for stor grad av 
usikkerhet, og derfor legge til minimum 40% usikkerhetmargin. Dette gir et antatt investeringsbehov på kr 27,3 mill inkl mva. 

I tillegg til de faktiske utbyggingskostnadene, må det ses på hvordan en skal løse mattilberedning i byggefasen. En må forvente inntil et år midlertidig drift, 
sett i lys av de store endringene som må gjøres i lokalene. Det antas at det blir svært vanskelig å drive kjøkkenet ved helsesenteret under byggeperioden. 

Det må gjennomføres et forprosjekt som foreslås startet i 2025. Utbygging kan i beste fall starte i 2026, og vil sannsynlig gå inn i 2027. 



 
Investeringsendringer oppsummert 
 
Fremskrittspartiets forslag til budsjettplan 2025 – 2027 
  

Innledning - til tekstdelen 
Fremskrittspartiet ønsker at kommunedirektøren må utfordre politikeren til å tenke nytt innen rasjonalisering, effektivisering og smartere måter å benytte 
skattebetalernes penger på.  
Med andre ord mindre byråkrati og hinder for næringsdrivende og gründere som ønsker vekst. 
Kommunen trenger flere fagarbeidere innen helse, skole og barnehage. Ikke flere ansatte innen administrasjon og håndverkere som lett kan kjøpes etter 
behov og situasjon, med korte og lengre avtaler, der forutsigbare vedlikeholdsplaner er styringgivende. 

 
Budsjettplan for perioden 2025 – 2027 tar høyde for flere innvandrere i en allerede presset kommune innen boligmangel, presset velferdstjenester og 
lovpålagte tjenester. Mye av dette er usikrede driftsmidler basert på Ukrainske flyktninger som vi ikke vet om de blir boende her i bygda eller fort vil 
forsvinne.  
En slik måte å drive økonomisk planlegging på føler Fremskrittspartiet at vi setter egen drift i høyt usikkert press, og vi vil begrunne dette med at det ikke 
finnes en reserveplan om krigen i Ukraina tar slutt.  
Fremskrittsparitet er for å hjelpe Ukrainske flyktninger som søker en trygg havn, der kommunen tilrettelegger for god integreringspolitikk. 

 
Fra næringslivets side føles det at det har tatt for langt tid fra ankomst til at flyktninger kommer fort nok ut i praktisk arbeid. Erfaringstall viser en raskere 
måte å lære det norske språket i en arbeidstrening. 

 
Fremskrittspartiet vil arbeide for at det kommunale driftsbudsjett må årlig trappes ned mot slutten av overgangspenger som er 2034, pluss 5 års økonomisk 
nedtrapping. 

 
Derfor ber vi at kommunedirektøren starter i 2025 med å lage en klar økonomisk nedtrappingsplan for perioden frem til 2039. Det samme for 
eiendomsskatten - en årlig nedtrappningsplan frem til 2039, da den bør være faset ut for private eiendommer, hytter og fritidsboliger. Verker og bruk 
utvides nedtrappingsplanen frem til  år 2044. 



 
Det viktigste er at de lovpålagte tjenestene ikke blir dårligere i denne perioden, og at velferdstilbudet opprettholdes med smartere og andre måter å løse 
fremtidens utfordring. Fremskrittspartiet vil styrke tjenestene til fordel for slankere administrasjon. 
Fremskrittspartiet har følgende tiltak som vi mener styrker velferden, bedrer bo-lysten og øker interessen for gründere og næringslivet.  

Se Fremsikt 
  

Verbalforslag 
 
Fremskrittspartiets verbalforslag 2025 
 
1.    Eiendomsskatten 
Siden 2019 – 2023 Har eiendomsskatten økt med over 13 MILL 
-    Nedtrappingsplanen må omhandle at eiendomsskatten for boliger, hytter og fritidsboliger skal være avsluttet innen 2039 
-    For verker og bruk skal den reduseres til en fornuftig promille i takt med næringsutviklingen.  
  

Forslag til vedtak:  
Kommunestyre ber kommunedirektøren om å lage en nedtrappingsplan for utfasing av eiendomsskatten frem til 2039. 

  

2.    Innvandring - 2025 
-    Kommunedirektøren ønsker å etterkomme anmodningen fra IMDI på 140 nye flyktninger 
-    Fremskrittspartiet ønsker å etterkomme anmodningen fra IMDI med å hjelpe Ukrainske flyktninger for 2025, med inntil 50 personer. 
-    NAV må jobber tettere og raskere med kommunen og næringslivet for å få på plass arbeids- og språktrening. 

 
Forslag til vedtak:  
Kommunestyret ber kommunedirektøren og lage et alternativt budsjett for bosetting av 50 Ukrainske flyktninger. 

  



Andre bo-lystfremende tiltak 

3.    El sparkesykler og El sykler til leie 
Fremskrittspartiet ønsker å se på muligheten for å innføre leie av sparkesykler og elsykler i Sentrum Kyrksæterøra, Liabøen og Halsanaustan i fase 1. 
Dette blir også et godt bidrag til de som er på asylmottaket – Halsanaustan 

Forslag til vedtak: 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å utarbeide en plan for innfasing av el.sparkesykler og el.sykler i Kyrksæterøra sentrum, Liabøen sentrum og 
Halsanaustan sentrum. 

  

4.    Bolyst 
Våre 7 grendelag skal arbeide med kommunens ny Samfunnplan som er under revidering. Her bør grendene sette søkelys på hvordan de ser muligheten til å 
redde grendeskoler, barnehager og utnytte ledig kommunale boligtomter til å få flere barnefamilier til å flytt til grendene. Arbeide frem trivselsfaktorer som 
øker bo-lysten, og som politikerne må bevilge penger til.  

 
Forslag til vedtak:  
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å utarbeide et forslag sammen med hvert grendelag, hvordan stoppe fraflytting og bolyst. 

  

6.    Energi  
Heim kommune må være mer frem i skoen ift småkraft og muligheter for aktiv prosessering for vannkraftutbygging. 
•    Ref.: Svorkas kartlegging for Heim Kommunes energistrategi 
  

Forslag til vedtak:  
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å opprette et Energiutvalg med sivile aktører som jobber med små- og store kraftverk.  
Svorka er en aktuell kandidat til et slikt utvalg. 

  



9.    E39 - Turistportal Halsanaustan – Stormyra 
«Velkommen til Trønderporten» 

 
Opprettelse av turistinformasjon i Heim kommune. 
E39 går fra Ålborg i Danmark til Klett i Trondheim.  
For Heim kommune starter dette ved fergekai på Halsanaustan til Søvasskjølen mot Orkland. 
Derfor er det viktig at politikere og Heim kommune har en aktiv rolle for å utnytte det nye trafikale bilde som blir gjenstand etter nye veiprosjektet Betna – 
Stormyra er ferdigstilt. 
Derfor ønsker vi at det opprettes en E39-Turistportal som består av en betjent turistinformasjon, minimum i sommerhalvåret på hver side av kommunens 
E39 strekning. 
Det antas at trafikken vil øke kraftig, og derfor bør kommunen ta en aktiv rolle for å stoppe flest mulig turister til videre guiding, til våre attraksjoner i hele 
kommunen, og handelsstedet Liabøen og Kyrksæterøra. 
  

Forslag til vedtekt: 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å utarbeide en plan for to portaler. En ved Halsanaustan som viser velkommen til Trøndelag og Heim, og en 
på Stormyra som viser velkommen til Heim. 
  

11.    Oppgradering av gangvei fra Elvegata til  
       Sodinplatået 

        Se vedlagt kart 



 

 
Sikker skolevei! 



Denne gangveien benyttes som hovedfartsåre til og fra Sodinplatået for gående elever ved Sodin- og Kyrksæterøra vg.skole. 

Gangveien er ikke asfaltert. I store deler av året, ved teleløsning, regn og snø er veien ikke forsvarlig. Gangveien brøytes ikke på vinters tid, og på isete føre 
har mange barn falt og slått seg stygt, og har kommet hjem med bløte klær. 

Gangveien benyttes også i sammenheng med besøk til og fra Kulør’n som er kommunens kultursenter. 

I kommunens tidligere sentrumsplan (Paralleloppdraget) er det også anbefalt en ny gangbru over Søa, fra Hasselveien til Elvegata, og burde vært sett på i 
sammenheng med sikker gangveien til Sodinplatået. 

Forslag til vedtak: 
Kommunestyret ber kommunedirektøren å utrede en oppgradering av gangveien til Sodinplatået, og om mulig tilrettelegge for ny gangbru over Søa fra 
Hasselveien til Elvegata.(Jfr. Parallelloppdraget) 
(inkl. asfalt, gatelys og brøyting) 

  

12.    Leieavtalen Halsa Barnehage videreføres og overdras til Allvekst 
Beløp kr: 300 000,-  
Forslag til finansiering av leieavtale: 
-    De første 3 år dekker Heim kommune 75 % av leien, og Allvekst dekker 25% 
-    4. året dekker Heim Kommune 50 %, og Allvekst dekker 50% 
-    5.året dekker Heim Kommune 25%, og Allvekst dekker 75% 
-    6. året dekker Heim Kommune 10%, og Allvekst dekker 90% 
-    7. året fratrer Heim Kommune leieavtalen og den videreføres med 100% av Allvekst 
Videreføre leieavtale med Stornaustet og endre formål for leie fra barnehage, til senter for inkludering og integrering.  
Heim kommune må sikre seg videre tilgang til arealet på Stornaustet. Tilsvarende areal i den vestlige delen av Heim er mangelvare. 
Arealet er egnet for tilrettelegging av aktiviteter mot utenforskap og for inkludering. 

Forslag til vedtak: 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å videreføre leieavtalen med Stornaustet. Endre leieformålet til inkludering og integrering for å motvirke 
utenforskap i regi av Allvekst. 
Finansieres med økt driftsmidler for Allvekst. 



Vedlegg 
Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 første ledd 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Rammetilskudd -303 588 0 -303 588 -311 559 0 -311 559 -311 605 0 -311 605 -311 042 0 -311 042 
Inntekts- og formuesskatt -230 363 0 -230 363 -225 386 0 -225 386 -225 386 0 -225 386 -225 386 0 -225 386 
Eiendomsskatt -34 803 0 -34 803 -35 403 0 -35 403 -35 953 0 -35 953 -36 503 0 -36 503 
Andre generelle driftsinntekter -115 976 0 -115 976 -158 231 0 -158 231 -106 631 0 -106 631 -120 631 0 -120 631 
Sum generelle driftsinntekter -684 730 0 -684 730 -730 579 0 -730 579 -679 575 0 -679 575 -693 562 0 -693 562 
             
Korrigert sum bevilgninger drift, netto 630 817 0 630 817 633 879 0 633 879 624 707 0 624 707 627 216 0 627 216 
             
Avskrivninger 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 
Sum netto driftsutgifter 667 414 0 667 414 670 476 0 670 476 661 304 0 661 304 663 813 0 663 813 
             
Brutto driftsresultat -17 316 0 -17 316 -60 103 0 -60 103 -18 271 0 -18 271 -29 749 0 -29 749 
             
Renteinntekter -9 030 0 -9 030 -6 030 0 -6 030 -8 030 0 -8 030 -8 030 0 -8 030 
Utbytter -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 
Gevinster og tap på finansielle 
omløpsmidler 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Renteutgifter 40 000 0 40 000 41 850 0 41 850 40 635 0 40 635 39 776 0 39 776 
Avdrag på lån 27 620 0 27 620 28 807 0 28 807 28 807 0 28 807 28 980 0 28 980 
Netto finansutgifter 47 290 0 47 290 53 327 0 53 327 50 112 0 50 112 49 426 0 49 426 
             
Motpost avskrivninger -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 
Netto driftsresultat -6 623 0 -6 623 -43 373 0 -43 373 -4 756 0 -4 756 -16 920 0 -16 920 
             
Overføring til investering 3 690 0 3 690 21 840 0 21 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
Avsetninger til bundne driftsfond 2 812 0 2 812 2 617 0 2 617 2 407 0 2 407 1 558 0 1 558 
Bruk av bundne driftsfond -1 128 0 -1 128 -2 838 0 -2 838 -3 688 0 -3 688 -2 835 0 -2 835 
Avsetninger til disposisjonsfond 3 099 0 3 099 21 754 0 21 754 4 197 0 4 197 16 357 0 16 357 
Bruk av disposisjonsfond -1 850 0 -1 850 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Dekning av tidligere års merforbruk i 
driftsregnskapet 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Sum disponeringer eller dekning av netto 
driftsresultat 

6 623 0 6 623 43 373 0 43 373 4 756 0 4 756 16 920 0 16 920 

             
Merforbruk/mindreforbruk 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 



 

Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 andre ledd 
 
Beløp i 1000 
 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Kommunedirektør, stab og økonomi 54 937 -50 54 887 54 080 150 54 230 54 513 150 54 663 54 078 150 54 228 
Oppvekst 207 803 600 208 403 207 238 400 207 638 202 122 400 202 522 203 711 400 204 111 
Helse, mestring og familie 312 723 3 900 316 623 315 084 3 900 318 984 311 595 3 900 315 495 309 595 3 900 313 495 
Teknisk 74 893 -4 450 70 443 69 610 -4 450 65 160 67 451 -4 450 63 001 66 711 -4 450 62 261 
Finans - bevilgningsoversikt § 5 - 4, 2. 
ledd 

-17 184 0 -17 184 -11 684 0 -11 684 -11 584 0 -11 584 -7 485 0 -7 485 

Herav: 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Avskrivinger 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 
Motpost avskrivninger -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 
Netto renteutgifter og -inntekter -30 0 -30 -30 0 -30 -30 0 -30 -30 0 -30 
Avsetninger til bundne driftsfond 2 012 0 2 012 1 817 0 1 817 1 607 0 1 607 758 0 758 
Bruk av bundne driftsfond -1 128 0 -1 128 -2 838 0 -2 838 -3 688 0 -3 688 -2 835 0 -2 835 
Avsetninger til disposisjonsfond 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 
Korrigert sum bevilgninger drift, netto 630 817 0 630 817 633 879 0 633 879 624 707 0 624 707 627 216 0 627 216 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 første ledd 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt 

forslag 
Investeringer i varige driftsmidler 230 762 -2 095 228 667 152 490 3 852 156 342 69 675 0 69 675 24 150 0 24 150 
Investeringer i aksjer og andeler i 
selskaper 

1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 

Sum investeringsutgifter 232 602 -2 095 230 507 154 330 3 852 158 182 71 515 0 71 515 25 990 0 25 990 
             
Kompensasjon for merverdiavgift -27 403 2 095 -25 308 -19 280 -3 852 -23 132 -11 740 0 -11 740 -3 810 0 -3 810 
Salg av varige driftsmidler -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 
Mottatte avdrag på utlån av egne 
midler 

-134 0 -134 -134 0 -134 -134 0 -134 -134 0 -134 

Bruk av lån -201 375 0 -201 375 -113 076 0 -113 076 -57 801 0 -57 801 -20 206 0 -
20 206 

Sum investeringsinntekter -231 412 2 095 -229 317 -134 990 -3 852 -138 842 -72 175 0 -72 175 -26 650 0 -26 650 
             
Videreutlån 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 
Bruk av lån til videreutlån -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -

21 000 
Avdrag på lån til videreutlån 5 479 0 5 479 5 617 0 5 617 5 617 0 5 617 5 617 0 5 617 
Mottatte avdrag på videreutlån -5 479 0 -5 479 -5 617 0 -5 617 -5 617 0 -5 617 -5 617 0 -5 617 
Netto utgifter videreutlån 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
             
Overføring fra drift -3 690 0 -3 690 -21 840 0 -21 840 -1 840 0 -1 840 -1 840 0 -1 840 
Avsetninger til ubundet 
investeringsfond 

2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 

Sum overføring fra drift og netto 
avsetninger 

-1 190 0 -1 190 -19 340 0 -19 340 660 0 660 660 0 660 

             
Udekket/udisponert 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
 
 

 
 
 
 



 
Bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 andre ledd 
 
Investeringer 
 
Beløp i 1000 
 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt 

forslag 
Andre investeringer             
Salg av Verftstomta Bugen 0 8 000 8 000 0 -15 400 -15 400 0 0 0 0 0 0 
Kommunal boligbygging -  Liabø 6-
mannsbolig 

544 0 544 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Boligutvikling - Reguleringsplan 
livsstilsboliger 

550 -550 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Folkehelse - Reguleringsplan 
Fjordheim - kyststi og strand 
Kyrksæterøra 

400 0 400 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Boliger Kyrksæterøra - Vorphaugen K-
29/24 

12 000 0 12 000 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Utleieboliger for ungdom i grendene, 
men kjøpsopsjon 

6 000 0 6 000 0 0 0 6 500 0 6 500 0 0 0 

Ny legebolig på Liabø 5 500 0 5 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Moderniseringsprosjektet - Helse, 
mestring og familie 

2 000 0 2 000 2 000 0 2 000 0 0 0 0 0 0 

Nybygg - * Barnehager Kyrksæterøra 9 000 0 9 000 60 000 -20 000 40 000 30 000 0 30 000 0 0 0 
Bygg - Nytt legesenter Støa 27 100 0 27 100 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - * Oppgradering kommunale 
bygg 

5 000 0 5 000 5 000 -296 4 704 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 

Miljø - * Rydding forurenset grunn og 
etablering friluftsområde Bugen verft 

10 000 -10 000 0 13 400 -13 400 0 0 0 0 0 0 0 

Sentrumsutvikling* Kyrksæterøra 500 0 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Trafikksikkerhet - Reguleringsplan 
Haugabakken og Lankankrysset 

925 0 925 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Renhold - * Roboter til renhold 
kommunale bygg 

1 400 0 1 400 1 250 -1 251 -1 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 

Vei - Vesentlig oppgradering av vei 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 
Trafikksikkerhet - Haugøyan - 
Skogrand, utbygging enkel gang-
/sykkelvei (Hemne 2608) 

7 246 0 7 246 0 0 0 0 0 0 0 0 0 



Trafikksikkerhet - * Busstopp og 
trafikkavvikling Sodin skole 

31 153 0 31 153 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

ENØK / Trafikksikkerhet - Ombygging 
og modernisering av gatelys 

500 0 500 500 0 500 500 0 500 500 0 500 

Bygg - Oppgradering av uteområder 
skoler og barnehager 

1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 0 0 0 

ENØK - Enøktiltak 2025 Ksak 93/24 10 625 -2 125 8 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - Brannstasjon Liabø - nye 
garderober og vaskehall 

0 0 0 0 15 000 15 000 0 0 0 0 0 0 

Kjøkken - Liabø sykehjem kjøkken - 
HMS-tiltak hev/senk benker 

0 200 200 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Vei - Leneselv bru 0 2 137 2 137 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - Kantine Sodin skole - vesentlig 
oppgradering 

4 882 -882 4 000 1 -1 0 0 0 0 0 0 0 

IKT - Utskifting av sentrale servere og 
lagringsløsning 

1 875 -875 1 000 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Nytt låssystem servicetorget 
Liabøen 

1 125 0 1 125 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Utskiftning av systemhimling 
Heim Helsesenter avdeling 
Kyrksæterøra 

1 500 0 1 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Halsahallen - ENØK utskifting av 
kledning og etterisolering værvegg 

625 0 625 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Brann/redning - Nye nødnettradioer 140 0 140 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Brann/redning - Ny 
redningsbil/fremskutt enhet 

0 0 0 800 0 800 0 0 0 0 0 0 

Barnehage - Vesentlig oppgradering av 
Liabø barnehage jfr vedlikeholdsplan 

0 0 0 3 000 0 3 000 3 000 0 3 000 0 0 0 

Kirke - Omlegging av overvannsrør 
Halsa kirke 

0 1 000 1 000 0 12 900 12 900 0 0 0 0 0 0 

Kjøkken - Heim helsesenter avd 
Kyrksæterøra 

0 1 000 1 000 0 26 300 26 300 0 0 0 0 0 0 

Hybelhus Kyrksæterøra - Ksak 106/24 6 500 0 6 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Andre investeringer 160 740 -2 095 158 645 99 601 3 852 103 453 59 900 0 59 900 19 150 0 19 150 
             
Selvkost              
Vann - Ny vannkilde og 
vannbehandlingsanlegg Eide 
kommunale vannverk (Hemne 2645 

38 941 0 38 941 39 500 0 39 500 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Rehabilitering av 
ledningsnett 

5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 



Vann/Avløp - Stormyra 
næringsområde - Infrastruktur 
Stormyra til Vinjeøra 

1 0 1 8 389 0 8 389 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Planleggingsmidler vann 
og avløp 

1 500 0 1 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Rehabilitering 
avløpsanlegg Eide 

0 0 0 0 0 0 4 775 0 4 775 0 0 0 

Avløp - Søa Bugen Skeiet 15 500 0 15 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Vann/Avløp - Nytt ledningsnett 
Åsveien og Furuveien Kyrksæterøra 

8 580 0 8 580 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Brann/redning - Ny bil feier 500 0 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Selvkost  70 021 0 70 021 52 889 0 52 889 9 775 0 9 775 5 000 0 5 000 
 
 
 

Tilskudd til andres investeringer 
 
Beløp i 1000 
 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt 

forslag 
 

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper 
 
Beløp i 1000 
 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt 

forslag 
Egenkapitalinnskudd KLP 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
Sum Investeringer 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
 
 

 

 

 



Fremskrittspartiet - Oddny Guldstein-Aarset Løwe fremmet følgende tilleggsforslag: 
Verbalforslag: 
Kommunalt råd for personer med nedsatt funksjonsevne har behandlet økonomiplan sak 23/24, 
20.11.2024. 
Rådet har følgende tilleggsforslag:  
"Det er ønskelig med audiograf med refusjonsrett og mulighet til dialysebehandling ved det gamle 
legekontoret. Det vil gi vesentlig besparing på drosjeutgifter. Ubehandlet dårlig hørsel er en av de 
største årsakene til utvikling av demens, det er derfor viktig med service og hørselshjelp lokalt." 
Heim FRP ønsker å utrede muligheten for og kostnaden rundt lokal audiograf og dialysebehandling. 

Fremskrittspartiet - Oddny Guldstein-Aarset Løwe fremmet følgende forslag 1:                          
Verbalforslag:                                                                                                                                          
Bolystfremende tiltak - ELsparkesykler og ELsykler til leie.  

Fremskrittspartiet ønsker å se på muligheten for å innføre leie av sparkesykler og elsykler i Sentrum 
Kyrksæterøra, Liabøen og Halsanaustan i fase 1.  

Dette blir også et godt bidrag til de som er på asylmottaket – Halsanaustan  

Forslag til vedtak: Kommunestyret ber kommunedirektøren om å utarbeide en plan for innfasing av 
el.sparkesykler og el.sykler i Kyrksæterøra sentrum, Liabøen sentrum og Halsanaustan sentrum. 

Fremskrittspartiet - Oddny Guldstein-Aarset Løwe fremmet følgende forslag 2:                                       
Verbalforslag:                                                                                                                                                        
Våre 7 grendelag skal arbeide med kommunens nye samfunnsplan som er under revidering. Her bør 
grendene sette søkelys på hvordan de ser muligheten til å redde grendeskoler, barnehager og 
utnytte ledig kommunale boligtomter til å få flere barnefamilier til å flytt til grendene, og arbeide 
frem trivselsfaktorer som øker bolysten, som politikerne må bevilge penger til.  

Forslag til vedtak: Kommunestyret ber kommunedirektøren om å utarbeide et forslag sammen med 
hvert grendelag, hvordan stoppe fraflytting og hvordan øke bolysten. 

Fremskrittspartiet - Oddny Guldstein-Aarset Løwe fremmet følgende forslag3:                          
Verbalforslag:                                                                                                                                                   
Oppgradering av gangvei fra Elvegata til Sodinplatået.  

Denne gangveien benyttes som hovedfartsåre til og fra Sodinplatået for gående elever ved Sodin- og 
Kyrksæterøra vg.skole.  

Gangveien er ikke asfaltert. I store deler av året, ved teleløsning, regn og snø er veien ikke forsvarlig.  

Gangveien benyttes også i sammenheng med besøk til og fra Kulør’n som er kommunens 
kultursenter. I kommunens tidligere sentrumsplan (Paralleloppdraget) er det også anbefalt en ny 
gangbru over Søa, fra Hasselveien til Elvegata, og burde vært sett på i sammenheng med sikker 
gangveien til Sodinplatået.  

Forslag til vedtak: Kommunestyret ber kommunedirektøren å utrede en oppgradering av gangveien 
til Sodinplatået, og om mulig tilrettelegge for ny gangbru over Søa fra Hasselveien til Elvegata.(Jfr. 
Parallelloppdraget) (inkl. asfalt, gatelys og brøyting) 



Senterpartiet - Ola Rognskog fremmet følgende tilleggsforslag: 
Korrigering av AP og Sp sitt helhetlige forslag til budsjett og økonomiplan: 
Det er oppdaget at foreslåtte investeringer i kommunale utleieboliger (ungdomsboliger i 2025 og 
2027, samt legebolig) ikke gir kommunen mva -refusjon som del av finansieringa. 
Forslag: Finansiering av boligene korrigeres ved at mva.- kostnaden dekkes gjennom økt låneopptak, 
og at kommunedirektøren gis fullmakt til å inndekke økt finanskostnad, mot inndekking i redusert 
avsetning til disposisjonfond.  
Fullmakt til låneopptak oppjusteres tilsvarende.  
 

Halsalista - Einar Vaagland: 
Protokolltilførsel 
Måten voteringen ble gjennomført på, hvor posisjonen ikke engang later som de vil lytte til 
forslagene fra opposisjonen, undergraver arbeidet som er nedlagt av politikerne i Heim. Det er flere 
timer med arbeid vi kunne spart oss. Vi ønsker å få vite om posisjonen vil bruke partipisken på 
forhånd neste år. 
 

Fremskrittspartiet - Oddny Guldstein-Aarset Løwe: 
Protokolltilførsel 
A. Drifts- og investeringsbudsjett for årsbudsjett 2025 og økonomiplanperioden 2025 - 2028 vedtas 
slik det foreligger fra kommunedirektøren. 
Innvandring 
Fremskrittspartiet støtter budsjettplan for 2025, med unntak av anmodning om mottak av 140 
flykninger. Flykninger fra Ukraina skal vi hjelpe med en trygg havn og en god integreringspolitikk. 
  
C. For budsjettåret 2025 gjelder følgende eiendomsskattevedtak: 
Eiendomsskatt 
Fremskrittspartiet støtter budsjettplan for 2025, med unntak av pkt C, der vi ønsker at 
eiendomsskatten skal reduseres gradvis ned til null. 
                                                                                                                                      
 
Votering 

Votering 1: 
Votering over forslag 3 fra Oddny Guldstein- Aarset Løwe (FRP). 
Forslag 3 falt med 13 mot 10 stemmer. 
 
For forslag 3 fra lOddny Guldstein- Aarset Løwe (FRP) stemte 10:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik 
(H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Einar Vaagland (HA), Jarle Meland Aune 
(INP), Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot forslag 3 fra Oddny Guldstein- Aarset Løwe (FRP) stemte 13:  
Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund (AP), 
Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), 
Sverre Vullum (HA), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Votering 2: 
Votering over forslag 2 fra Oddny Guldstein- Aarset Løwe (FRP). 
Forslag 2 falt med 15 mot 8 stemmer. 
 
For forslag 2 fra Oddny Guldstein- Aarset Løwe (FRP) stemte 8: 



Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik (H), Helen Taftø (H), Einar 
Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot forslag 2 fra Oddny Guldstein- Aarset Løwe (FRP) stemte 15: 
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen 
(SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Votering 3: 
Votering over forslag 1 fra Oddny Guldstein- Aarset Løwe (FRP). 
Forslag 1 falt med 21 mot 2 stemmer. 
 
For forslag 1 fra Oddny Guldstein- Aarset Løwe (FRP) stemte 2:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP) 
 
Imot forslag 1 fra Oddny Guldstein- Aarset Løwe (FRP) stemte 21:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Emil 
Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Votering 4: 
Votering over tilleggsforslaget fra Oddny Guldstein- Aarset Løwe (FRP). 
Tilleggsforslaget falt med 13 mot 10 stemmer. 
 
 
For tilleggsforslaget fra Oddny Guldstein- Aarset Løwe (FRP) stemte 10:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik 
(H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), Jarle Meland Aune 
(INP), Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot tilleggsforslaget fra Oddny Guldstein- Aarset Løwe (FRP) stemte 13: Bernt Olaf Aune (AP), Marit 
Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken 
(AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), Erik Snekvik (H), Emil 
Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Votering 5: 
Votering over forslag 8 fra Einar Vaagland (HA). 
Forslag 8 falt med 18 mot 5 stemmer. 
 
For forslag 8 fra Einar Vaagland (HA) stemte 5:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), 
Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot forslag 8 fra Einar Vaagland (HA) stemte 18:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Jarle Meland Aune (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 



Votering 6: 
Votering over forslag 7 fra Einar Vaagland (HA). 
Forslag 7 falt med 16 mot 7 stemmer. 
 
For forslag 7 fra Einar Vaagland (HA) stemte 7:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik (H), Helen Taftø (H), Einar 
Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot forslag 7 fra Einar Vaagland (HA) stemte 16:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Jarle Meland Aune (INP), Emil 
Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Votering 7: 
Votering over forslag 6 fra Einar Vaagland (HA). 
Forslag 6 falt med 16 mot 7 stemmer. 
 
For forslag 6 fra Einar Vaagland (HA). stemte 7:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Einar 
Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot forslag 6 fra Einar Vaagland (HA). stemte 16:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Jarle Meland Aune (INP), Emil 
Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Votering 8: 
Votering over forslag 5 fra Einar Vaagland (HA). 
Forslag 5 falt med 17 mot 6 stemmer 
 
For f forslag 5 fra Einar Vaagland (HA) stemte 6: 
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik (H), Einar Vaagland (HA), 
Sverre Vullum (HA), Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot forslag 5 fra Einar Vaagland (HA) stemte 17:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Jarle Meland Aune 
(INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Votering 9: 
Votering over forslag 4 fra Einar Vaagland (HA). 
Forslag 4 falt med 18 mot 5 stemmer. 
 
For forslag 4 fra Einar Vaagland (HA) stemte 5:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), 
Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot forslag 4 fra Einar Vaagland (HA) stemte 18:  



Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Jarle Meland Aune (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Votering 10: 
Votering over forslag 3 fra Einar Vaagland (HA). 
Forslag 3 falt med 18 mot 5 stemmer. 
 
For forslag 3 fra Einar Vaagland (HA) stemte 5:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), 
Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot forslag 3 fra Einar Vaagland (HA) stemte 18:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Jarle Meland Aune (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Votering 11: 
Votering over forslag 2 fra Einar Vaagland (HA). 
Forslag 2 falt med 17 mot 6 stemmer. 
 
For forslag 2 fra Einar Vaagland (HA) stemte 6:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Erik Snekvik (H), Einar Vaagland (HA), 
Sverre Vullum (HA), Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot forslag 2 fra Einar Vaagland (HA) stemte 17:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Jarle Meland 
Aune (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Votering 12: 
Votering over forslag 1 fra Einar Vaagland (HA). 
Forslag 1 falt med 15 mot 8 stemmer. 
 
For forslag 1 fra Einar Vaagland (HA) stemte 8:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik 
(H), Erik Snekvik (H), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot forslag 1 fra Einar Vaagland (HA) stemte 15:  
Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund (AP), 
Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), 
Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Jarle Meland Aune (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), 
Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Votering 13: 
Votering over Fremskrittspartiets forslag til budsjett- og økonomiplan for 2025 – 2028. 
Fremskrittspartiets forslag falt med 20 mot 3 stemmer. 
 
For Fremskrittspartiets forslag stemte 3:  



Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot Fremskrittspartiets forslag stemte 20:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), Jarle Meland Aune (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen 
(SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Votering 14: 
Votering over Kristelig Folkeparti sitt forslag til budsjett- og økonomiplan 2025 – 2028. 
Kristelig Folkeparti sitt forslag falt med 20 mot 3 stemmer. 
 
For Kristelig Folkeparti sitt forslag stemte 3:  
Knut Johan Singstad (KRF), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot Kristelig Folkeparti sitt forslag stemte 20:  
Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund (AP), 
Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), 
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even 
Hendseth (H), Helen Taftø (H), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), Emil Solberg (SP), Marte 
Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Votering 15: 
Votering over Høyres forslag til budsjett - og økonomiplan for 2025 -2028. 
Høyres forslag falt med 16 mot 7 stemmer. 
 
For Høyres forslag stemte 7:  
Knut Johan Singstad (KRF), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot Høyres forslag stemte 16:  
Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund (AP), 
Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), 
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), 
Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
 
Votering 16: 
Votering over Arbeiderpartiets og Senterpartiets felles forslag til budsjett - og økonomiplan for 2025 -
2028. 
Arbeiderpartiets og Senterpartiets felles forslag vedtatt med 13 mot 10 stemmer. 
 
For Arbeiderpartiets og Senterpartiets felles forslag stemte 13:  
Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund (AP), 
Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), 
Jarle Meland Aune (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Imot Arbeiderpartiets og Senterpartiets felles forslag stemte 10:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik 
(H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), 
Marius Bendiksen (INP) 



 
Votering 17: 
Votering over tilleggsforslaget til Ola Rognskog (SP). 
Tilleggsforslaget vedtatt med 20 mot 3 stemmer. 
 
For tilleggsforslaget til Ola Rognskog (SP) stemte 20:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Sverre Vullum (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Emil Solberg (SP), Marte 
Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Imot tilleggsforslaget til Ola Rognskog (SP)stemte 3:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Kommunestyrets vedtak  

A. Drifts- og investeringsbudsjett for årsbudsjett 2025 og økonomiplanperioden 2025 - 2028 vedtas slik det foreligger fra formannskapet med følgende 
endringer: 

Introduksjon 
 
Heim kommune er også i år i den situasjonen at de økonomiske forutsetningene er gode. Vi fortsetter å høste av de grepene som ble tatt i 21/22. Selv om 
driftstilpasningene da satte mange ansatte i krevende situasjoner, har det vist seg at det var helt nødvendige grep, som gjør at vi har et større handlingsrom 
enn mange andre kommuner. Den rødgrønne regjeringa har, etter at de la et godt grunnlag for kommuneøkonomien i statbudsjettet, styrka denne med 
varig effekt gjennom en tilleggsproposisjon. Denne styrkinga utgjør isolert sett 4,6 mill for Heim sin del. Videre er det gjennom budsjettforlik mellom AP/ Sp 
og SV enighet om en ytterligere styrking av kommuneøkonomien, som for vår del utgjør knappe 1,2 mill.  I tillegg har vi også  gode inntekter fra blant annet 
Havbruksfondet. Vi er likevel svært bevisst på at  kommuneøkonomien kan forandres, og at det fortsatt er viktig at vi opptrer nøkternt. Med stortingsvalg til 
høsten kan rammene endres, og vi må være forberedt på annen styring. Kommunestyret ber derfor om at administrasjonen legger fram et 
utfordringsdokument til politisk behandling i 2025, der fremtidsbilde ,økonomisk risiko, finansielle måltall og bærekraft framover vektlegges. 

Situasjonen når det gjelder rekruttering har ikke blitt bedre i 2024. Innen skole fikk vi i år rekruttert det enhetene hadde behov for, men innen helse er det 
fortsatt mange stillinger som er vakante. Dette er en direkte konsekvens av heltidskulturprosjektet og den oppbemanningen som er planlagt i den 
forbindelse. Det vil være vanskelig å fylle alle de stillingene på kort tid, og vi ser vi må ta dette gradvis for å kunne fylle turnuser, samt nå målet om å dekke 
behovet vi vet ligger foran oss. Tilgangen til rett og nok arbeidskraft er et av tidas store utfordringer, og kommunesektoren er like påvirka som arbeidslivet 
ellers. 

Heim kommune har på mange felt hatt positiv vind i seilene i 2024, noe vi har utnyttet godt. Mye godt arbeid som har skapt godt omdømme. Dette er en 
svært viktig del av rekruttering og bolyst. Vi skal framstå som både en god kommune å bo i og en god organisasjon å jobbe i. Spesielt har vi hatt fokus på 
boligsatsing for ungdom og seniorer, og sammen med bosetting av flyktninger vil dette også kreve ressurser videre i økonomiplana.  Heim tar også et aktivt 
steg ved å prioritere kommunal boligutvikling desentralt, i første omgang ved å bygge en to-manns utleiebolig i 2025 , og en ny i 2027.  Begge øremerket for 
ungdom. Næring har også vært et viktig satsingsområde og det er etablert tre kommunale næringsparker med ambisjon om å legge til rette for 
næringsutvikling på tre sentrale områder i kommunen. Blant annet utenfor porten på Wacker Holla, som indirekte vil bli en del av Wacker sine mål om å bi 
utslippsfri innen 2030.  

Kommunestyret har også landet Vindkraftprosessen og er tilfreds med en god og grundig prosess som la et godt grunnlag for avgjørelse i kommunestyre. Nå 
jobbes det aktivt med å se på andre løsninger for kraftutfordringene, og kjernekraft er blant løsningene vi går i front på. Det er varslet oppstart av regulering 



på tomt til formålet i Taftøyan, og i samarbeid med Norsk kjernekraft er det også sendt melding til departementet om konsekvensutredning. Kommunen har 
også kartlagt uutnytta vannkraftressurser, og vil framover følge opp dette arbeidet ved bla å gå i dialog med rettighetshavere. 

Vi har lyktes godt med bosetting av flyktninger også i 2024, og opplever at enhetene og NAV har god kontroll på situasjonen. Kommunen vil framover også 
prioritere arbeidet med bosetting og integrering, selv om det ventes noe nedgang i antallet som skal bosettes framover. Både for den enkelte bosatte og 
samfunnet som helhet er det svært viktig å lykkes med språkopplæring, skolegang og deltagelse i kulturlivet og arbeidslivet ellers.  

På samme måte ønsker politikerne også å løfte innsatsen mot utenforskap generelt, og spesielt retta mot aldersgruppen ungdom og unge voksne. I et 
treårig prosjekt ønskes derfor dette prioritert, i regi av Allvekst.  

Kommunal infrastruktur vil også framover kreve mye oppmerksomhet. Det planlegges videre for stegvise utbedringer i VA-området, der utbygging av ny 
drikkevannsløsning for området Kyrksæterøra er det største.  Gledelig er det også at kommunen finner økonomisk rom for videre styrka vedlikehold og 
opprustning av kommuneveiene, og det er satt i bestilling en vedlikeholdsplan for kommunale bygg. En del prioriterte ENØK-tiltak er også lagt inn i 
budsjettet. 

Ved vedtaksdato for budsjett er det enda ikke besluttet eller vist finansiering for renovering av Hemne samfunnshus, eller tatt stilling til videre arbeid med 
modernisering/ utvidelse av kjøkkenet ved Helsesenteret på Kyrksæterøra. Det avsettes imidlertid 1. mill til forprosjekt for sistnevnte.  Begge tiltaka vil det 
bli arbeidet videre med,  før det blir forelagt politisk behandling 

Nytt legesenter på Støa er godt i gang, og vi er tilfredse med at dette arbeidet blir ferdigstilt i 2025. 

I tillegg er vi godt i gang med å utrede sentrumsbarnehage, og det er lagt opp til å realisere prosjektet i økonomiplanperioden. Det er svært nødvendig for at 
våre barn og ansatte i barnehagen skal ha gode arbeidsforhold.  En felles kommunal sentrumsbarnehage vil kunne gi større fleksibilitet for bemanning og 
drift, og gi bedre samlet ressursutnyttelse.  

Kommunestyret har vedtatt å gjennomføre en rullering av kommuneplanens samfunnsdel , og har lagt planprogrammet til offentlig ettersyn. Vi håper på 
engasjement og interesse fra alle som vil bidra til å finne gode løsninger og  positiv utvikling i Heim. 

 

 

 



Tiltak i driftsbudsjettet med endringer 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Politisk vedtak             
Ide-utvikling av "Kulturfyrtårn" 0 25 25 0 25 25 0 25 25 0 0 0 
Julegaveaksjon 0 250 250 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sommerjobb for ungdom 0 300 300 0 300 300 0 300 300 0 300 300 
             
Nye tiltak             
KULTUR-BIBLIOTEK - Brukervennlige 
og helhetlige digitale tjenester 

0 160 160 0 160 160 0 160 160 0 160 160 

Sum Oppvekst 0 735 735 0 485 485 0 485 485 0 460 460 
             
Politisk vedtak             
Prosjekt "Innsats mot utenforskap" i 
regi av Allvekst 

0 200 200 0 200 200 0 200 200 0 0 0 

Sum Helse, mestring og familie 0 200 200 0 200 200 0 200 200 0 0 0 
             
Innsparingstiltak             
Tilskudd drift av Ånesøyan avsluttes -50 50 0 -360 360 0 -360 360 0 -360 360 0 
             
Politisk vedtak             
Utbedringsbehov for taket på Hemne 
kirke. Prosjekteringskostnader. 

0 300 300 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Sum Teknisk -50 350 300 -360 360 0 -360 360 0 -360 360 0 
             
Sentrale poster             
Rammetilskudd -303 588 -1 198 -304 786 -311 559 -1 198 -312 757 -311 605 -1 198 -312 803 -311 042 -1 198 -312 240 
Renteutgifter 40 000 0 40 000 41 850 39 41 889 40 635 38 40 673 39 776 37 39 813 
Avdrag på lån 27 620 0 27 620 28 807 27 28 834 28 807 27 28 834 28 980 27 29 007 
Avsetninger til disposisjonsfond 3 099 -87 3 012 21 754 87 21 841 4 197 88 4 285 16 357 315 16 672 
Sum Sentrale poster -232 869 -1 285 -234 154 -219 148 -1 045 -220 193 -237 966 -1 045 -239 011 -225 930 -820 -226 748 
             
Totalsum endringer i driftsbudsjettet -232 919 0 -232 919 -219 508 0 -219 508 -238 326 0 -238 326 -226 290 0 -226 288 
 
 
 
 



Ide-utvikling av "Kulturfyrtårn" 
Endringsbeskrivelse 
Sparebankstiftelsen Nordvest inviterer Heim kommune til å nominere et kulturfyrtårn som de ønsker å støtte økonomisk gjennom gavemidler. De ønsker 
gjennom et treårig løp å bidra til positiv samfunnsutvikling og bolyst i vid forstand. Et fyrtårn kommunene i stiftelsens nedslagsfelt selv definerer, vil slik få 
en økonomisk drahjelp til å bli realisert og /eller sikret videreføring. Kommuneledelsen har så langt signalisert at en levendegjøring av den litterære arven 
etter Anne Karin Elstad, og hennes nære tilknytning til hjemplassen sin i Valsøyfjord, er noe det er ønskelig å arbeide videre med. 

Julegaveaksjon 
Endringsbeskrivelse 
Det har de senere åra vært økonomisk rom og omforent ønske om å bevilge en pott til gaver etc. i forbindelse med jula. Disponeringen bestemmes og 
organiseres av Frivilligsentralene. Beløpet settes likt bevilgningen for 2024, jamfør k-sak 130/24. 

Sommerjobb for ungdom 
Endringsbeskrivelse 
Avsetning av ramme til kommunal medfinansiering av sommerjobb for ungdom. 

KULTUR-BIBLIOTEK - Brukervennlige og helhetlige digitale tjenester 
Tiltaksbeskrivelse 
Sørge for god opplæring i digitale ferdigheter for å forhindre digitalt utenforskap. 20% økt stillingsressurs  

Biblioteket har et godt utgangspunkt for å være en av Heim kommunes ressurser på dette området. Allerede i 2016 arrangerte Fylkesbiblioteket kurs for 
ansatte i daværende Hemne kommune, i hvordan vi kunne hjelpe våre innbyggere til å mestre de viktigste digitale verktøyene. Servicemedarbeidere, ikt-
ansatte, frivilligsentral, bibliotekarer m.fl. deltok. Dessverre ble det ikke prioritert å sette i gang med et opplegg i kommunal regi den gangen.   

Under kommunesammenslåingsprosessen ble dette satt på dagsorden igjen. Biblioteket ønsker å bidra på dette området, sammen med flere. Vi ser til daglig 
hvilke utfordringer og frustrasjoner spesielt eldre har med å takle den digitale hverdagen. De kommer ofte til oss for å få hjelp med «akutte» problemer, og 
vi hjelper dem alltid. Men i en hektisk hverdag, opplever vi at det hoper seg opp ved skranken mens vi bistår, det blir ikke spesielt konfidensielt, og den som 
trenger hjelp kan fort få en følelse av at hen er til bry.   

Hadde vi hatt en ressurs øremerket denne tjenesten, kunne vi gjort avtaler med de hjelpetrengende utenom åpningstid. Vi har ansatte som er kompetente 
til dette arbeidet, og det finnes mye å hente på ressursidene Digihjelpen og Digidel. Biblioteket kan ikke ta hele ansvaret for måloppnåelse på dette punktet: 
«Sørge for god opplæring i digitale ferdigheter for å forhindre digitalt utenforskap» men vi vil gjerne bidra mer enn vi klarer med dagens ressurser.   



Hvordan skal vi jobbe for likeverdige tjenester der alle er inkluderte?  

veileder innbyggere som strever med å mestre den digitale hverdagen.  

Vi må møte hver enkelt der de er. Ofte klarer ikke folk å formulere sine egne digitale problemer.  

Vi trener opp folk til å mestre hverdagssituasjonene. Mennesker som ellers ville trengt hjelp i alle videre institusjoner kan bli selvhjulpne når det gjelder for 
eksempel bolig, bank og helsetjenester".  
Kanskje sparer det samfunnet for både tid og penger? Når eldre blir selvhjulpne på data, sparer vi nærkontaktene for belastningen av stadig å måtte trå til. 
Og kanskje enda viktigere sparer vi de eldre for følelsen av å være en belastning.  

Prosjekt "Innsats mot utenforskap" i regi av Allvekst 
Endringsbeskrivelse 
Allvekst initierer et prosjekt der de vil spisse innsats mot utenforskap i samfunnet. Dette vil bli fremmet som politisk sak, og det tas derfor økonomisk høyde 
for tilskudd til prosjektet i 3 år. 

Tilskudd drift av Ånesøyan avsluttes 
Tiltaksbeskrivelse 
Heim kommune har i dag en avtale med KIL/Hemne for drift og vedlikehold av anlegget i Ånesøyan aktivitetspark. Avtalen er gammel, og det er skjedd 
betydelige endringer i anleggsstrukturen siden den ble inngått. Av avtalens totalramme på i dag kr. 360 000,- utgjør ett eget stimuleringstilskudd kr. 50 000,-
. Stimuleringstilskuddet kan sies opp uten oppsigelsestid og kan få virkning allerede i 2025. Resten av tilskuddsreduksjonen gis effekt fra 2026. 

Endringsbeskrivelse 
Denne innsparingen tas foreløpig ut, og blir omtalt i eget verbalforslag. Dette innebærer at tiltaket vurderes nærmere, og fremmes som politisk sak.  

Utbedringsbehov for taket på Hemne kirke. Prosjekteringskostnader. 
Endringsbeskrivelse 
Hemne kirke har påvist vedlikeholdsbehov, i likhet med flere av kirkene våre. Det mest prekære er taket, som nå bla gir risiko for at skiferstein løsner og 
utgjør fare. Kommunestyret har i sin planstrategi prioritert utarbeidelse av en egen kirkeplan, som også skal omfatte bygningstilstand og utbedringsbehov 
for kirkene i Heim. Dette arbeidet vil nødvendigvis ta noe tid. Ap/ Sp -regjeringa har nå etablert er eget statlig kirkebevaringsfond. I Heim kvalifiserer i tillegg 
til Hemne kirke, både Halsa kirke, Valsøyfjord kirke og Vinje kirke til å søke midler fra fondet. På landsbasis og i Trøndelag er interessen for å søke fondet 



stor. For ikke å miste tid så avsettes det et beløp, tilsvarende anslått kostnad fra kirkevergen, for å få gjennomført en prosjektering av takutbedringer på 
Hemne kirke. Dette vil deretter kvalifisere tiltaket for å søke finansiering i kirkebevaringsfondet. 

 
Investeringer med endringer 
Beløp i 1000                       2025             2026 2027                                                                2028  
Investering Godkjennings-

vedtak 
Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 

Andre investeringer              
*Utleieboliger for ungdom i grendene, 
men kjøpsopsjon 

0 6 000 -6 000 0 0 0 0 6 500 -6 500 0 0 0 0 

*Ny legebolig på Liabø 0 5 500 -5 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
*Ny legebolig på Liabø - korrigert 
finansiering 

0 0 5 500 5 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

*Utleieboliger for ungdom i grendene, 
men kjøpsopsjon - korrigert finansiering 

0 0 6 000 6 000 0 0 0 0 6 500 6 500 0 0 0 

Kjøkken - Heim helsesenter avd 
Kyrksæterøra 

0 0 1 000 1 000 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Sum Andre investeringer 0 11 500 1 000 12 500 0 0 0 6 500 0 6 500 0 0 0 
              
Finansiering og øvrige poster              
Kompensasjon for merverdiavgift 0 -27 403 2 100 -25 303 -19 280 0 -19 280 -11 740 1 300 -10 440 -3 810 0 -3 810 
Bruk av lån 0 -201 375 -3 100 -204 475 -113 076 0 -113 076 -57 801 -1 300 -59 101 -20 206 0 -20 206 
Sum Finansiering og øvrige poster - -228 778 -1 000 -229 778 -132 356 0 -132 356 -69 541 0 -69 541 -24 016 0 -24 016 
              
Total sum endringer i investeringsbudsjettet 0 -217 278 0 -217 278 -132 356 0 -132 356 -63 041 0 -63 041 -24 016 0 -24 016 
 
*Korreksjon for å ivareta vedtak om å finansiere boliger med lån i stedet for momskompensasjon. 
 

Kjøkken - Heim helsesenter avd Kyrksæterøra 
Tiltaksbeskrivelse 
I handlingsplan for 2024 ble det fattet følgende verbalvedtak: 

Oppgradering av kjøkkenet på sykehjemmet på Kyrksæterøra  

Det gjennomføres en tilstandsvurdering og kartlegging av behov for modernisering og vedlikehold av sykehjemskjøkkenet på Kyrksæterøra. Denne 
kartlegginga legges til grunn for vurdering av tiltak i forbindelse med budsjettarbeidet høsten 2024. 



Det er gjennomført en kartlegging og samtaler med personellet på sykehjemmet på Kyrksæterøra. Ut fra dette har man kommet fram til at man vil foreslå 
en komplett ombygging og utvidelse av kjøkkenet. Det framgår av arbeidet at det er for liten plass slik det er i dag, der det mangler arealer for de fleste 
funksjoner. Herunder mangler det / er for små lager, kjøle- og fryserom, personalrom og-toalett, kjøkkenareal generelt. Det er også behov for egne arealer 
for tilbredning av mat for personer som har matallergier, der det ikke er mulig å lage maten i samme rom/areal som øvrig tilbredning. I tillegg ser man at det 
forventes en økning i antall måltider som skal forberedes i tiden som kommer. Basert på dette, må man legge til grunn en vesentlig utvidelse av arealene til 
kjøkkenet, noe som innebærer påbygg til Heim helsesenter avd Kyrksæterøra. 

Basert på behovene som er fremmet, ser man at det vil være behov for et forprosjekt, der man i detalj går inn og ser på behovene for arealer, og hvordan en 
best mulig kan utnytte eksisterende bygningsmasse og minimere ny bygningsmasse. På nåværende tidspunkt, antas det at en bør ta sikte på en fordobling 
av arealene som er avsatt til kjøkken og tilhørende funksjoner. I dag er kjøkkenarealet på 162 kvm, og bør tentativt økes til 325 kvm. 27En vurderer at dette 
er svært kostbare arealer, og legger til grunn en kvadratmeterpris på ca 60.000 kr for vesentlig rehabilitering/nybygg. En må også ta høyde for stor grad av 
usikkerhet, og derfor legge til minimum 40% usikkerhetmargin. Dette gir et antatt investeringsbehov på kr 27,3 mill inkl mva. 

I tillegg til de faktiske utbyggingskostnadene, må det ses på hvordan en skal løse mattilberedning i byggefasen. En må forvente inntil et år midlertidig drift, 
sett i lys av de store endringene som må gjøres i lokalene. Det antas at det blir svært vanskelig å drive kjøkkenet ved helsesenteret under byggeperioden. 

Det må gjennomføres et forprosjekt som foreslås startet i 2025. Utbygging kan i beste fall starte i 2026, og vil sannsynlig gå inn i 2027. 

Verbalforslag 
Reduksjon av driftsnivået - bygge økonomiske reserver 
Ap og Sp ber kommunedirektøren om å fremme en politisk sak i løpet av 2025, der kommunens økonomiske status i et langsiktig perspektiv belyses. Med 
andre ord et utfordringdokument, der status sees i lys av bla finansielle måltall. Målet er å identifisere økonomisk risiko og få vurdert aktuelle grep for å øke 
sparing / avsetning til reserver. 

Alternativ traffikkløsning - Ånesøyan-Støa-Skeiet 
Den foreslåtte kostnadseffektive løsningen med en gangbru mellom Ånesøyan og Ånesveien med tilhørende parkeringsplass, ser ut til å bli vanskelig å 
gjennomføre etter Statsforvalterens tilbakemelding. Fra planlagt løsning til det som nå ser ut til å bli en svært kostbar broløsning med minst 3 bruspenn, blir 
det riktig å se på andre alternativer. 

Med nytt legekontor lokalisert i området ved Heim Helsesenter, og en mulig etablering av ny sentrumsbarnehage i det samme område, der vi ser dette i 
sammenheng med en løsning for trafikkutfordringene fra/til Ånesøyan, bes administrasjonen om å starte opp arbeidet med en å utarbeide en veiplan for 
området Støa - Ånesøyan - Skeiet.  



Administrasjonen bes komme til Formannskapet med jevnlige oppdateringer av det pågående arbeidet.» 

Tilskudd til drift av Ånesøyan - vurdering 
Heim kommune har i dag en avtale med KIL/Hemne for drift og vedlikehold av anlegget i Ånesøyan aktivitetspark. Avtalen er gammel, og det er skjedd 
betydelige endringer i anleggsstrukturen siden den ble inngått. Av avtalens totalramme på i dag kr. 360 000,- utgjør ett eget stimuleringstilskudd kr. 50 000,-
. Stimuleringstilskuddet kan sies opp uten oppsigelsestid og kan få virkning allerede i 2025. Resten av tilskuddsreduksjonen gis eventuell effekt fra 2026. 

Kommunestyret ber om at det blir gjort nærmere vurderinger av avtalen mellom KIL/ Hemne og Heim kommune, basert på bla drøftinger  mellom partene, 
og hvilke konsekvenser en avvikling av avtaleforholdet vil ha, før avtalen sies opp. 

Alternative løsninger/ modeller for drift og vedlikehold av anlegget  vurderes, i tillegg til prinsipielle  og økonomiske sider.  

Saken fremmes for politisk behandling . 

Hemne samfunnshus 
I budsjett for 2023 ble det avsatt en betydelig sum til oppgradering av Hemne samfunnshus. I ettertid har en arbeidsgruppe utarbeidet et forslag til 
oppgradering både innvendig og utvendig. I utgangspunktet en meget omfattende ombygging som innbefatter våtrom, ny takkonstruksjon, fasader, kjøkken 
m.m. I tillegg må det gjøres vesentlige oppgraderinger med tanke på ventilasjon, elanlegg m.m.  Det er gjort et svært grovt overslag , som tar utgangspunkt i 
at minst 850 kvm areal skal fornyes. Med usikkerhetsmarginer ligger anslått kostnad opp mot 50 mill.  

Dessverre viser det seg at samfunnshuset er i en betydelig dårligere forfatning enn det vi har trodd.  

Kommunedirektøren bes derfor om en sak hvor tilstand på samfunnshuset utredes nærmere.  I tillegg ber vi om at også andre alternativer som dekker 
dagens bruk av samfunnhuset utredes. Dette kan f.eks være en utvidelse av Kulør`n. 

Lojalitets-bonus for ansatte 
Lojalitetsbonus er prioritert som nytt tiltak i økonomiplanperioden, som en ekstra belønning og motivasjonsskaper for kommunens ansatte. 

I 2025 innrettes tiltaket som et beregnet beløp utbetalt pr. måned og ansatt, utmålt etter stillingsstørrelse, og med utgangspunkt i en pott på 2.mill. 

I løpet av 2025 tas innretningen av bonusordningen til vurdering. Arbeidstakerorganisasjonene/ tillitsvalgte inviteres til medvirkning i denne prosessen, før 
den forelegges administrasjonsutvalget. 



Vedlegg 
Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 første ledd 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Rammetilskudd -303 588 -1 198 -304 786 -311 559 -1 198 -312 757 -311 605 -1 198 -312 803 -311 042 -1 198 -312 240 
Inntekts- og formuesskatt -230 363 0 -230 363 -225 386 0 -225 386 -225 386 0 -225 386 -225 386 0 -225 386 
Eiendomsskatt -34 803 0 -34 803 -35 403 0 -35 403 -35 953 0 -35 953 -36 503 0 -36 503 
Andre generelle driftsinntekter -115 976 0 -115 976 -158 231 0 -158 231 -106 631 0 -106 631 -120 631 0 -120 631 
Sum generelle driftsinntekter -684 730 -1 198 -685 928 -730 579 -1 198 -731 777 -679 575 -1 198 -680 773 -693 562 -1 198 -694 760 
             
Korrigert sum bevilgninger drift, netto 630 817 1 285 632 102 633 879 1 045 634 924 624 707 1 045 625 752 627 216 820 628 036 
             
Avskrivninger 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 
Sum netto driftsutgifter 667 414 1 285 668 699 670 476 1 045 671 521 661 304 1 045 662 349 663 813 820 664 633 
             
Brutto driftsresultat -17 316 87 -17 229 -60 103 -153 -60 256 -18 271 -153 -18 424 -29 749 -378 -30 127 
             
Renteinntekter -9 030 0 -9 030 -6 030 0 -6 030 -8 030 0 -8 030 -8 030 0 -8 030 
Utbytter -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 
Gevinster og tap på finansielle 
omløpsmidler 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Renteutgifter 40 000 0 40 000 41 850 39 41 889 40 635 38 40 673 39 776 37 39 813 
Avdrag på lån 27 620 0 27 620 28 807 27 28 834 28 807 27 28 834 28 980 27 29 007 
Netto finansutgifter 47 290 0 47 290 53 327 66 53 393 50 112 65 50 177 49 426 63 49 489 
             
Motpost avskrivninger -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 
Netto driftsresultat -6 623 87 -6 536 -43 373 -87 -43 460 -4 756 -88 -4 844 -16 920 -315 -17 235 
             
Overføring til investering 3 690 0 3 690 21 840 0 21 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
Avsetninger til bundne driftsfond 2 812 0 2 812 2 617 0 2 617 2 407 0 2 407 1 558 0 1 558 
Bruk av bundne driftsfond -1 128 0 -1 128 -2 838 0 -2 838 -3 688 0 -3 688 -2 835 0 -2 835 
Avsetninger til disposisjonsfond 3 099 -87 3 012 21 754 87 21 841 4 197 88 4 285 16 357 315 16 672 
Bruk av disposisjonsfond -1 850 0 -1 850 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Dekning av tidligere års merforbruk i 
driftsregnskapet 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Sum disponeringer eller dekning av netto 
driftsresultat 

6 623 -87 6 536 43 373 87 43 460 4 756 88 4 844 16 920 315 17 235 

             
Merforbruk/mindreforbruk 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 



Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 andre ledd 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Kommunedirektør, stab og økonomi 54 937 0 54 937 54 080 0 54 080 54 513 0 54 513 54 078 0 54 078 
Oppvekst 207 803 735 208 538 207 238 485 207 723 202 122 485 202 607 203 711 460 204 171 
Helse, mestring og familie 312 723 200 312 923 315 084 200 315 284 311 595 200 311 795 309 595 0 309 595 
Teknisk 74 893 350 75 243 69 610 360 69 970 67 451 360 67 811 66 711 360 67 071 
Finans - bevilgningsoversikt § 5 - 4, 2. 
ledd 

-17 184 0 -17 184 -11 684 0 -11 684 -11 584 0 -11 584 -7 485 0 -7 485 

Herav: 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Avskrivinger 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 
Motpost avskrivninger -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 
Netto renteutgifter og -inntekter -30 0 -30 -30 0 -30 -30 0 -30 -30 0 -30 
Avsetninger til bundne driftsfond 2 012 0 2 012 1 817 0 1 817 1 607 0 1 607 758 0 758 
Bruk av bundne driftsfond -1 128 0 -1 128 -2 838 0 -2 838 -3 688 0 -3 688 -2 835 0 -2 835 
Avsetninger til disposisjonsfond 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 
Korrigert sum bevilgninger drift, netto 630 817 1 285 632 102 633 879 1 045 634 924 624 707 1 045 625 752 627 216 820 628 036 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 
Bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 første ledd 
 
Beløp i 1000 2025                                 2026                           2027                     2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Investeringer i varige driftsmidler 230 762 1 000 231 762 152 490 0 152 490 69 675 0 69 675 24 150 0 24 150 
Investeringer i aksjer og andeler i 
selskaper 

1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 

Sum investeringsutgifter 232 602 1 000 233 602 154 330 0 154 330 71 515 0 71 515 25 990 0 25 990 
             
Kompensasjon for merverdiavgift -27 403 2 100 -25 303 -19 280 0 -19 280 -11 740 1 300 -10 440 -3 810 0 -3 810 
Salg av varige driftsmidler -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 
Mottatte avdrag på utlån av egne 
midler 

-134 0 -134 -134 0 -134 -134 0 -134 -134 0 -134 

Bruk av lån -201 375 -3 100 -204 475 -113 076 0 -113 076 -57 801 -1 300 -59 101 -20 206 0 -20 206 
Sum investeringsinntekter -231 412 -1 000 -232 412 -134 990 0 -134 990 -72 175 0 -72 175 -26 650 0 -26 650 
             
Videreutlån 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 
Bruk av lån til videreutlån -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 
Avdrag på lån til videreutlån 5 479 0 5 479 5 617 0 5 617 5 617 0 5 617 5 617 0 5 617 
Mottatte avdrag på videreutlån -5 479 0 -5 479 -5 617 0 -5 617 -5 617 0 -5 617 -5 617 0 -5 617 
Netto utgifter videreutlån 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
             
Overføring fra drift -3 690 0 -3 690 -21 840 0 -21 840 -1 840 0 -1 840 -1 840 0 -1 840 
Avsetninger til ubundet 
investeringsfond 

2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 

Sum overføring fra drift og netto 
avsetninger 

-1 190 0 -1 190 -19 340 0 -19 340 660 0 660 660 0 660 

             
Udekket/udisponert 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 



 
 
 
 
 

Bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 andre ledd 
 

Investeringer 
Beløp i 1000 2025                                 2026                           2027                     2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Andre investeringer             
Kommunal boligbygging -  Liabø 6-
mannsbolig 

544 0 544 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Boligutvikling - Reguleringsplan 
livsstilsboliger 

550 0 550 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Folkehelse - Reguleringsplan 
Fjordheim - kyststi og strand 
Kyrksæterøra 

400 0 400 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Boliger Kyrksæterøra - Vorphaugen K-
29/24 

12 000 0 12 000 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Utleieboliger for ungdom i grendene, 
men kjøpsopsjon 

6 000 0 6 000 0 0 0 6 500 0 6 500 0 0 0 

Ny legebolig på Liabø 5 500 0 5 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Moderniseringsprosjektet - Helse, 
mestring og familie 

2 000 0 2 000 2 000 0 2 000 0 0 0 0 0 0 

Nybygg - * Barnehager Kyrksæterøra 9 000 0 9 000 60 000 0 60 000 30 000 0 30 000 0 0 0 
Bygg - Nytt legesenter Støa 27 100 0 27 100 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - * Oppgradering kommunale 
bygg 

5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 

Miljø - * Rydding forurenset grunn og 
etablering friluftsområde Bugen verft 

10 000 0 10 000 13 400 0 13 400 0 0 0 0 0 0 

Sentrumsutvikling* Kyrksæterøra 500 0 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Trafikksikkerhet - Reguleringsplan 
Haugabakken og Lankankrysset 

925 0 925 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Renhold - * Roboter til renhold 
kommunale bygg 

1 400 0 1 400 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 

Vei - Vesentlig oppgradering av vei 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 
Trafikksikkerhet - Haugøyan - 
Skogrand, utbygging enkel gang-
/sykkelvei (Hemne 2608) 

7 246 0 7 246 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Trafikksikkerhet - * Busstopp og 
trafikkavvikling Sodin skole 

31 153 0 31 153 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

ENØK / Trafikksikkerhet - Ombygging 
og modernisering av gatelys 

500 0 500 500 0 500 500 0 500 500 0 500 

Bygg - Oppgradering av uteområder 
skoler og barnehager 

1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 0 0 0 



ENØK - Enøktiltak 2025 Ksak 93/24 10 625 0 10 625 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - Kantine Sodin skole - vesentlig 
oppgradering 

4 882 0 4 882 1 0 1 0 0 0 0 0 0 

IKT - Utskifting av sentrale servere og 
lagringsløsning 

1 875 0 1 875 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Nytt låssystem servicetorget 
Liabøen 

1 125 0 1 125 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Utskiftning av systemhimling 
Heim Helsesenter avdeling 
Kyrksæterøra 

1 500 0 1 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Halsahallen - ENØK utskifting av 
kledning og etterisolering værvegg 

625 0 625 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Brann/redning - Nye nødnettradioer 140 0 140 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Brann/redning - Ny 
redningsbil/fremskutt enhet 

0 0 0 800 0 800 0 0 0 0 0 0 

Barnehage - Vesentlig oppgradering av 
Liabø barnehage jfr vedlikeholdsplan 

0 0 0 3 000 0 3 000 3 000 0 3 000 0 0 0 

Kjøkken - Heim helsesenter avd 
Kyrksæterøra 

0 1 000 1 000 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Hybelhus Kyrksæterøra - Ksak 106/24 6 500 0 6 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Andre investeringer 160 740 1 000 161 740 99 601 0 99 601 59 900 0 59 900 19 150 0 19 150 
             
Selvkost              
Vann - Ny vannkilde og 
vannbehandlingsanlegg Eide 
kommunale vannverk (Hemne 2645 

38 941 0 38 941 39 500 0 39 500 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Rehabilitering av 
ledningsnett 

5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 

Vann/Avløp - Stormyra 
næringsområde - Infrastruktur 
Stormyra til Vinjeøra 

1 0 1 8 389 0 8 389 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Planleggingsmidler vann 
og avløp 

1 500 0 1 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Rehabilitering 
avløpsanlegg Eide 

0 0 0 0 0 0 4 775 0 4 775 0 0 0 

Avløp - Søa Bugen Skeiet 15 500 0 15 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Vann/Avløp - Nytt ledningsnett 
Åsveien og Furuveien Kyrksæterøra 

8 580 0 8 580 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Brann/redning - Ny bil feier 500 0 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Selvkost  70 021 0 70 021 52 889 0 52 889 9 775 0 9 775 5 000 0 5 000 
 



Tilskudd til andres investeringer 
 
Beløp i 1000 
 2025                                 2026                          2027                    2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
 

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper 
 
Beløp i 1000 
 2025                                 2026                           2027                    2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Egenkapitalinnskudd KLP 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
Sum Investeringer 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
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B. For budsjettåret 2025 gjøres følgende vedtak i tillegg til punkt A: 

1. Ved utskriving av skatt på inntekt og formue legges til grunn de maksimale satsene som 
stortinget vedtar. 

2. Kommunestyret vedtar å ta opp lån til investeringer i 2025 i samsvar med bevilgningsoversikt 
investeringer begrenset oppad til kr. 204 475 817,- 

3. Kommunedirektøren får fullmakt til å foreta låneopptak og godkjenne lånevilkår innenfor 
rammen av kommunens reglement for finansforvaltning. Videre får kommunedirektøren 
fullmakt til å foreta refinansiering av eksisterende lån innenfor rammen av 
finansreglementet, samt foreta avdragsutsettelse, avdragsforlengelse og avdragsfrihet for 
tilpasning til minimumsavdraget. 

4. Kommunestyret vedtar å ta opp startlån i Husbanken til videre utlån med 21 millioner 
kroner. Husbankens lånebetingelser benyttes. 

5. Kommunedirektøren får fullmakt til å foreta nødvendige budsjettendringer som følge av 
endringer i KOSTRA-veilederen for 2025. 

6. Kommunedirektøren får fullmakt til å fordele resultatet av lønnsoppgjøret 2025 til sektorene. 
Lønnspott er avsatt under “Finans - bevilgningsoversikt § 5-4, 2. ledd” og utgjør 
kr. 11 047 900,- inkl. pensjon og arbeidsgiveravgift. 

7. Kommunedirektøren får fullmakt til å sammenslå enheter budsjettmessig, der dette følger av 
organisatoriske endringer foretatt administrativt. Samlet budsjettramme for de 
sammenslåtte enheter må for den sammenslåtte enhet tilsvare samme ramme. 

8. Kommunale avgifter faktureres 6 ganger i året sammen med eiendomsskatt. Jfr. pkt. C.3. 

9. Betalingssatser for kommunale tjenester i 2025 er utarbeidet i eget regulativ.  

Selvkostgrad for selvkostområdene TLM fastsettes for 2025 som følger: 

Selvkostområde Endring/forklaring 

Reguleringsplan Selvkostgrad på området er beregnet å være 50 % 

Bygge- og delesaksbehandling Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

eierseksjonering Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Jord- og konsesjonslovbehandling Priser fastsettes fra statlig hold 

Utslipp og kontroll Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Vann Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Avløp Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Slam og renovasjon Gebyr for slam og renovasjon foreslås fra ReMidt IKS, 
men vedtas av Heim kommunestyre 

Feiing og tilsyn Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Oppmåling Selvkostgrad på området er beregnet å være 60 % 
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C. For budsjettåret 2025 gjelder følgende eiendomsskattevedtak: 

Kommunestyret fastsetter hvert år i forbindelse med budsjettbehandlingen hvorvidt og etter hvilke 
regler eiendomsskatt skal skrives ut i kommunen for kommende skatteår, jfr. Lov om eiendomsskatt 
til kommunene (eiendomsskatteloven) § 10. 

1. Hjemmel for utskriving av eiendomsskatt: 

a) I medhold av eiendomsskatteloven § 3 skrives det ut eiendomsskatt etter alternativ 
a) Faste eigedomar i heile kommunen. 

2. Skattesatser: 

a) I samsvar med eiendomsskatteloven § 11, fastsettes generell satsen til 7 promille. 

b) I samsvar med Eiendomsskatteloven § 12,b fastsettes satsen for ubebygde tomter, 
bolig- og fritidseiendom. Satsen settes til 2,5 promille. 

3. Terminer for betaling av eiendomsskatt, jfr. Eiendomsskatteloven §25: 

a) Skatten betales i 6 terminer. Kommunedirektøren har fullmakt til å fastsette/endre 
termindatoer. 

4. Det legges fram oversikt over eiendommer som er fritatt for eiendomsskatt etter § 5 på 
utskrivningstidspunktet. 

5. Kategorier av eiendommer som nevnt i eiendomsskatteloven § 7 kan helt eller delvis fritas 
for eiendomsskatt, på generelt grunnlag og/eller etter søknad: 

a) kommunestyret fritar eiendommer eid av stiftelser eller institusjoner med formål 
som er til nytte for kommunen, fylket eller staten, jfr. Eiendomsskatteloven § 7 a 

b) Fredede bygg fritas, jfr. Eiendomsskatteloven § 7 b 

c) Nyoppførte boligeiendommer fritas i 3 år, eller til kommunestyret endrer eller 
opphever fritaket, jfr. Eiendomsskatteloven §7 c 

Oversikt over eiendommer som er gitt fritak etter § 7 legges fram på utskrivningstidspunktet. 
Formannskapet gis fullmakt til å vurdere fritak i enkeltsaker. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 25.11.2024 sak 178/24 
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Møtebehandling 

Protokolltilførsel fra Bjarne Sæter (Frp) sak 178/24: 
C. For budsjettåret 2025 gjelder følgende eiendomsskattevedtak: Fremskrittspartiet er imot 
eiendomsskatt og har følgende protokolltilførsel Fremskrittspartiet støtter budsjettplan 2025, med 
unntak av pkt C, der eiendomsskatten skal reduseres gradvis til null. 
 
Flertallsgruppa AP/SP fremmet følgende forslag til innstilling: 
 
Forslag pkt. A 
Konsekvenser av endringer gjort i pkt.A, innarbeides i pkt.B, fram til kommunestyrebehandling. 
 
 
Votering 

Ved alternativ votering mellom kommunedirektørens innstillig og flertallsgruppas forslag ble 
flertallsgruppas forslag enstemmig tilrådd. 
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Formannskapets innstilling: 

A. Drifts- og investeringsbudsjett for årsbudsjett 2025 og økonomiplanperioden 2025 - 2028 vedtas slik det foreligger fra kommunedirektøren med følgende 
endringer: 

Tiltak i driftsbudsjettet med endringer 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Politisk vedtak             
Lojalitesbonus , uten opptrapping  0 2 000 2 000 0 2 000 2 000 0 2 000 2 000 0 2 000 2 000 
Økt velferds-pott for ansatte. 0 1 000 1 000 0 1 000 1 000 0 1 000 1 000 0 1 000 1 000 
Sum Kommunedirektør, stab og økonomi 0 3 000 3 000 0 3 000 3 000 0 3 000 3 000 0 3 000 3 000 
             
Nye tiltak             
Skoletur 10.trinn 270 0 270 0 270 270 0 0 0 0 0 0 
Halsa musikkutvikling - driftstilskudd 0 10 10 0 10 10 0 0 0 0 0 0 
Heimklang - Halsa demenskor - 
tilskudd til dirigent 

0 50 50 0 50 50 0 0 0 0 0 0 

Kjøp av tjenester - alternativ 
opplæringsarena 

0 500 500 0 500 500 0 0 0 0 0 0 

KULTUR - ADM - SOMMERJOBB 
UNGE RESSURSER - AKTIV SOMMER 

0 200 200 0 200 200 0 200 200 0 200 200 

Tilskudd til byste 0 30 30 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Tilskudd til Heim idrettsråd 0 10 10 0 10 10 0 10 10 0 10 10 
             
Politisk vedtak             
"Ung i Heim" 0 80 80 0 80 80 0 80 80 0 80 80 
En mer praktisk skole - grunnbeløp pr 
skole. 

0 250 250 0 250 250 0 250 250 0 250 250 

Styrking av finansieringa av skoletur 
for 10 klasse 

0 60 60 0 60 60 0 0 0 0 0 0 

Styrking av støttekontakt -ordninga. 0 200 200 0 200 200 0 200 200 0 200 200 
Sum Oppvekst 270 1 390 1 660 0 1 630 1 630 0 740 740 0 740 740 
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Innsparingstiltak             
Redusert ressurs jordmor mht. 
fødselstall 

-900 900 0 -900 900 0 -900 900 0 -900 900 0 

             
Nye tiltak             
Rekruttering og økt attraktivitet for 
leger 

3 000 -3 000 0 3 000 -3 000 0 3 000 -3 000 0 3 000 -3 000 0 

             
Politisk vedtak             
Gratis trygghetsalarmer for 
hjemmeboende 

0 150 150 0 150 150 0 150 150 0 150 150 

Sum Helse, mestring og familie 2 100 -1 950 150 2 100 -1 950 150 2 100 -1 950 150 2 100 -1 950 150 
             
Politisk vedtak             
Prisjustering av samarbeidsavtalen 
med Heim svømme - og livrednings-
klubb. 

0 50 50 0 50 50 0 50 50 0 50 50 

Økt husleie 0 0 0 0 -757 -757 0 -742 -742 0 -1 156 -1 156 
Økt tilskudd til drift og vedlikehold av 
private veger. 

0 200 200 0 200 200 0 200 200 0 200 200 

             
Nye tiltak             
Miljø - Bekjempelse av fremmede 
arter 

0 100 100 0 100 100 0 100 100 0 100 100 

Vei - Økt ramme leasing av traktor 0 480 480 0 480 480 0 480 480 0 480 480 
Sum Teknisk 0 830 830 0 73 73 0 88 88 0 -326 -326 
             
Sentrale poster             
Renteutgifter 40 000 0 40 000 41 400 451 41 851 40 200 436 40 636 39 100 676 39 776 
Avdrag på lån 27 620 0 27 620 28 500 307 28 807 28 500 307 28 807 28 500 480 28 980 
Avsetninger til disposisjonsfond 6 369 -3 270 3 099 25 264 -3 510 21 754 6 817 -2 620 4 197 18 977 -2 620 16 357 
Sum Sentrale poster 73 989 -3 270 70 719 95 164 -2 753 92 412 75 517 -1 878 73 640 86 576 -1 464 85 113 
             
Totalsum endringer i driftsbudsjettet 76 359 0 76 359 97 264 0 97 265 77 617 0 77 618 88 676 0 88 677 
 

Lojalitesbonus , uten opptrapping  
Endringsbeskrivelse 
Som kommunedirektørens forslag, men uten opptrapping i økonomiplanperioden. 
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Økt velferds-pott for ansatte. 
Endringsbeskrivelse 
Ønske om å styrke velferdstiltak for ansatte.  

Skoletur 10.trinn 
Tiltaksbeskrivelse 
Grunnskolene i Heim har i lang tid hatt tradisjon for å reise på utenlandstur med elever på 10.trinn. Turen har vært delvis finansiert gjennom dugnad fra 
foresatte og elever. På tross av god innsats fra foresatte og elever, er ikke midlene fra dugnadsvirksomhet tilstrekkelig for å dekke elevenes utgifter til reise 
og opphold. Dugnaden som gjøres for den enkelte elev strekker seg fra arrangering av 17.mai på 7.trinn til flere arrangement gjennom ungdomsskoleårene, 
samt salg av diverse varer. Det er vanskelig å kunne kreve at foresatte og elever gjør mer enn det de allerede gjør pr i dag. 

Turer som er en del av opplæringen, skal være gratis for elevene, jf opplæringsloven § 2-5 og § 5-8. Dersom elevene på 10. trinn skal kunne reise på en 
utenlandstur, må skolen dekke deler av utgiftene til reise og opphold. For å kunne dekke elevenes utgifter til reise og opphold må skolen gå inn med 160 000 
kr for dette skoleåret. Ut over utgifter til elevenes reise og opphold, har skolen betydelige utgifter til reise, opphold og lønn til ansatte. Utgifter til reise, 
opphold, diett og økte lønnsutgifter for ansatte utgjør 110 000 kr for denne reisen. 

Totalt blir skolens ekstra utgifter til en slik tur 270 000 kr. Skolen må tilføres ressurser for å kunne arrangere en slik tur for avgangselevene.  

Halsa musikkutvikling - driftstilskudd 
Tiltaksbeskrivelse 
Halsa musikkutvikling er en interesseorganisasjon som jobber for at alle som ønsker det skal ha mulighet for å drive med musikk og andre kulturutrykk. 
Halsa musikkutvikling stiller både lokaler og utstyr til disposisjon. Ettersom de er en interesseorganisasjon med minimalt med økonomiske ressurser, søkes 
det til Heim kommune om et driftstilskudd som utbetales hvert år. Dette for at det er tilgang på økonomiske midler hvert år. 

Alle kommuner er oppfordret til å ha et eget musikkråd som skal være ett bindeledd mellom de som driver med musikk/andre kulturinteresserte i 
kommunen, samt være ett felles talerør for lagene i kommunen overfor politikere og myndigheter. Heim kommune har pr. dato ikke eget musikkråd. 

Da vi ble Heim kommune, valgte daværende Halsa musikkråd å legge ned musikkrådet, da de mente det ville bli for omfattende å være ett musikkråd for 
den nye Heim kommune. I stedet valgte drifkreftene bak musikkrådet å etablere Halsa musikkutvikling. 
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Halsa musikkutvikling har ingen formell avtale med Heim kommune slik som Heim idrettsråd har. Men de har uansett en sentral rolle for alle som driver med 
musikk-virksomhet i Heim. De er heller ikke å betegne som ett “vanlig” lag/forening som kommer inn under kriteriene for å søke på “kulturmidler” fra Heim 
kommune. 

Saken var opp til behandling i sak 170/24 i Formannskapet der det ble gjort følgende vedtak: 

Saken utsettes og tas med ifm. budsjett for 2025. 

Heimklang - Halsa demenskor - tilskudd til dirigent 
Tiltaksbeskrivelse 
Heimklang er et kor i Heim kommune, med utspring fra Liabø i februar 2023 og het den gang Halsa demenskor. 

De fleste som er med og synger bor i Halsa-delen av kommunen, men har også medlemmer tilhørende tidligere Hemne. 

De fleste av medlemmene har en demensdiagnose. Hjelperne (de fleste med bakgrunn som helsearbeidere) bidrar med støtte og trygghet. Derfor er det 
naturlig at alle som er til stede deltar i sangen. P.t. har koret både dirigent Turid R. Kroknes og pianist Bernt G. Bøe som musikkfaglig følge. De er nye fra 
november 2023, profesjonelle, og det å ha dirigent i tillegg til akkompagnatør er gull verdt for koret. Ronny Kjøsnes akkompagnerte fra februar til april og 
Elin Persson fra august ut oktober 2023. Reportoaret spenner fra stoff fra sangboka til Mads Berg. til klassiske svisker, julesanger og til og med litt engelsk. 
Alle deltakerne i Heimklang er veldig fornøyd og glad for sangøvelsen og for “kaffe med noggo attåt” på 1-2 timer. Øvelsene foregår på Liatun 
omsorgsboliger. 

Søknad fra Heimklang om tilskudd til drift av koret var opp som sak 171/24 i Formannskapet 29.10.2024 med følgende vedtak: 

Saken utsettes og behandles ifbm. budsjett for 2025 

Kjøp av tjenester - alternativ opplæringsarena 
Tiltaksbeskrivelse 
Skolen opplever en økende trend blant barn og unge som viser en vegring mot skole og det å tilpasse seg en vanlig skolehverdag. Dette er elever som 
utvikler vegringsadferd og alvorlig skolefravær. Konsekvensene for elevene og familiene er store. Skolen har behov for å kunne tilby noen av disse elevene 
en alternativ arena for deler av sin skolehverdag. I kommunen finnes pr i dag vekstbedriften “Allvekst” og private aktører som tilbyr “Inn på tunet”. Dette er 
alternative arena som kan være en styrke i arbeidet med denne gruppen elever. For at skolen kan kjøpe tjenester av andre til slike formål, må skolen tilføres 
ressurser.  
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KULTUR - ADM - SOMMERJOBB UNGE RESSURSER - AKTIV SOMMER 
Tiltaksbeskrivelse 
Sommerjobb unge ressurser:  
Målgruppe: Ungdom mellom 13- 18 år, for ungdommer som ikke har mulighet for å få en ordinær sommerjobb.   
Gjennomført sommeren 2019, 2020, 2021, 2022 og 2023 med tilskuddsmidler forvaltet via Konfliktrådet på vegne av Justis- og beredskapsdepartementet.    
Gjennomført sommeren 2024 med midler avsatt på budsjett. Det ble avsatt 50 000,-, men summen ble for liten i forhold til det kartlagte behovet.   
Godt samarbeid med næringslivet i Heim.   
Et tiltak for et godt og inkluderende oppvekstmiljø.   
Mulighet for ungdommer med ulik bakgrunn og ulike utfordringer til å få en sommerjobb i skoles sommerferie, og med mulighet til forlengelse til helger og 
andre skoleferier. Det er viktig at de har aktivitet/jobb som et forebyggende tiltak gjennom sosial aktivitet, og som det å jobbe sammen med andre.   
Det er det fokus på ungdommenes mestring og motivasjon, og dette et ledd i et rus og kriminalitetsforebyggende tiltak.   
Tjene sine egne lommepenger.   

Mestringsfølelse, være en del av noe. Et lavterskeltilbud som har vist seg å ha stor betydning for deltakerne. 

Høyne og sikre god livskvalitet for innbyggere i alle aldre.    

Aktiv sommer:   
Et gratis aktivitetstilbud i skolens sommerferie regi av Heim kommune.   
Har vært prioritert på budsjettet i nærmere 20 år.   
Samme sum på i en årrekke, det vil si færre turer de siste årene da prisnivået på aktivitetene har steget.   
Vi må sette et tak på antall deltakere.   
Viktig tiltak for målgruppen, forebyggende for ungdommer i alderen 13- 18 år. Styres av tverrfaglig gruppe SLT-ved SLT-koordinator.   
Ikke alle ungdommer har mulighet til å få «ferieopplevelser» på grunn av familiens økonomi, eller situasjon. Målsetting: Hindre utenforskap, være sosial og 
føle et fellesskap med andre.   
Lavterskel tilbud. Fremme mestringsfølelse, og et tilbud for å delta i aktivitet og fellesskap. Høyne og sikre god livskvalitet for innbyggere i alle aldre.    

Tilskudd til byste 
Tiltaksbeskrivelse 
Det planlegges å sette opp en byste over grunnlegger av dagens Vaagland båtbyggeri AS. I den forbindelse er det søkt om midler til delfinansiering. 
Saken var behandlet i sak 167/24 i Formannskapet 29.10.2024 med følgende vedtak: 
Søknaden støttes med kr. 30 000,-. Beløpet dekkes ved regulering av budsjett ifbm. 2. tertial. 



 137  

Ved behandling av 2. tertialrapport ble ikke dette lagt frem som forslag til endring. Tiltaket legges derfor som ett ønsket tiltak ifbm. behandling av budsjett 
2025. 

Tilskudd til Heim idrettsråd 
Tiltaksbeskrivelse 
Idrettsrådet i den enkelte kommune skal tale idrettens sak, samt være bindeleddet mellom kommunen og idrettslagene.  

Idrettsrådet sin rolle er å arbeide for best mulig forhold for idretten i den enkelte kommune. Det skal være en arena for samarbeide mellom lagene, mellom 
lagene og Heim kommune, og mellom lagene og idrettskretsen. Tidligere har det vært utbetalt kr. 7 500,- til idrettsrådet uten at det har vært dekning for det 
i budsjett. Dette søkes nå økt til kr 10 000,-, og legges inn med budsjettdekning. 

Saken var opp sak 169/24 i Formannskapet 29.10.2024 med følgende vedtak: 

Saken utsettes og tas opp ifbm. budsjettet for 2025. 

"Ung i Heim" 
Endringsbeskrivelse 
Politisk ønske om å gi ungdom så godt tilbud som mulig, i samarbeid med ungdom/ ungdomsråd. Bla med henvisning til Ung data undersøkelsen. 

En mer praktisk skole - grunnbeløp pr skole. 
Endringsbeskrivelse 
Det vurderes som tjenlig å bevilge et grunnbeløp pr. skole, i tillegg til den foreslåtte satsinga på en mer praktisk undervisning. Dette settes til 50.000,- pr 
skole. En fordelingsmodell som kun fordeler midlene etter elevtall vil gi vesentlig ulik mulighet til å gjøre likeverdige tiltak på den enkelte skole, da elevtall 
og kostnader med fysiske tiltak er lite proporsjonale mellom skolene. Et slikt grunnbeløp vil også speile statens særskilte grunnskoletilskudd på 500.000,- pr 
skole, som ligger i kommunens inntektsramme 

Styrking av finansieringa av skoletur for 10 klasse 
Endringsbeskrivelse 
Det ytes likt støttebeløp pr elev ved begge ungdomsskolene, Sodin og HABUS. 
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Styrking av støttekontakt -ordninga. 
Endringsbeskrivelse 
Kommunen opplever det som utfordrende å ha tilgang til nok støttekontakter, og det vurderes også som positivt i en helhetlig sammenheng om flere enn i 
dag blir tilbudt denne tjenesten. For å øke interessen for å være støttekontakt ønsker politisk nivå å utvide den økonomiske rammen for ordninga. 

Redusert ressurs jordmor mht. fødselstall 
Tiltaksbeskrivelse 
Vakant 100 % ressurs utfases med bakgrunn i lave fødselstall. 

Det blir mindre fleksibelt å få til tidlig hjemmebesøk. Helsestasjon får ikke til å tilby fødsel og foreldreforberedende kurs, jordmor har deltatt på 
barselgrupper og Åpen helsestasjon (ikke lovpålagt, men godt forebyggende arbeid), mindre tid til oppgaver knyttet til kvinnehelse (bla celleprøver og 
etterkontroll).  

Rekruttering og økt attraktivitet for leger 
Tiltaksbeskrivelse 
Da tilgangen på fastleger over tid har vært svært vanskelig, foreslås det å øke attraktiviteten gjennom økonomiske tiltak. Dette med sikte på å sikre at både 
arbeidsforhold og økonomiske rammer for legetjenesten virker rekrutteringsfremmende på en måte som er vesentlig bedre enn konkurrerende 
arbeidssteder.  

Total avsettes 3 millioner til tiltaket pr år. Som hovedtiltak foreslås som eksempel at det gis økt tilskudd til hver fastlege på privat avtale som tilsvarer ca 
500.000,- pr år. Dette vil gi arbeidsvilkår som er bedre enn konkurrerende virksomhet. I tillegg vil man ved avslutning av HAS-samarbeidet oppnå en lavere 
vaktbelastning som også kan bidra til økt attraktivitet for de fleste leger, og særlig for unge og nyutdannede.  

Sammen med nytt legekontor og gode støttesystemer der Heim kommune står for støttepersonell og drift av begge legekontor, vil Heim med dette være 
mer attraktiv for leger enn i dag. Det vil også kunne vurderes andre tiltak innenfor rammen, i tråd med den kommende plan for legetjenesten i Heim.  

Det legges ikke opp til at kommunalt tilsatte leger økes tilsvarende, da flere utredninger tyder på at kommunal tilsetting reduserer effektivitet generelt, og 
at tilbudet til innbyggerne dermed blir mindre. Heim kommune vil fortsatt tilby både privat tilknytning gjennom 8.2-avtaler og kommunal tilsetting etter 
legens eget ønske. Det er likevel slik at 8.2-avtaler i størst grad vil belønnes med vesentlig økt økonomisk kompensasjon. Tiltaket hvor legen beholder 40 % 
av refusjoner beholdes både for ansatte leger, og leger med 8.2-avtale.  
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Gratis trygghetsalarmer for hjemmeboende 
Endringsbeskrivelse 
Det stipuleres en kostnad for å tilby gratis behovsprøvd trygghetsalarm for hjemmeboende som har under 2G i årsinnekt. 

Prisjustering av samarbeidsavtalen med Heim svømme - og livrednings-klubb. 
Endringsbeskrivelse 
Heim svømme - og Livredningsklubb ble stiftet for to år siden, og har nå opp mot 150 medlemmer. Som navnet tilsier retter de innsatsen mot 
svømmeferdigheter som en generell ferdighet, samt idretts-motivert trening. De gjør en viktig innsats ift å utdanne vakter til livreddende ressurs, og lærer 
innbyggere i alle aldre bedre svømmeferdigheter. Kommunen har en samarbeidsavtale med klubben som ikke har vært prisregulert siden starten, og dette 
foreslås nå korrigert innenfor rammen av et stipulert beløp. 

Økt husleie 
Endringsbeskrivelse 
Selvfinansiering av utleieboliger til ungdom og ny legebolig på Liabø. 

Økt tilskudd til drift og vedlikehold av private veger. 
Endringsbeskrivelse 
Drift av det private vegnettet i kommunen opplever samme kostnadsvekst som offentlige veier. For 2024 ble det innført et tilskudd som utgjør knapt 10% av 
den kostnaden kommunen beregner for drift og vedlikehold av sine veger, målt pr meter veg. Selv om flere av de private vegene holder lavere standard enn 
kommunal veg, så utgjør private veger en viktig infrastruktur, til glede for mange flere enn eierne av disse. Ikke minst beredskapsmessig, og ift 
utfartsområder og friluftsliv har vegene en viktig rolle. En moderat økning av potten for tilskudd til private veier vurderes derfor som berettiget, og vil bidra 
til å motivere eierne til å vedlikeholde disse. 

Miljø - Bekjempelse av fremmede arter 
Tiltaksbeskrivelse 
Heim kommune har i to år benyttet tilskudds- og fondsmidler til å leie inn eksterne for bekjempelse av fremmede arter i to områder – Halsanaustan – 
Skålvikfjorden og Kyrksæterøra sentrum. Tilskuddsposten til Miljødirektoratet er nå endret slik at vi faller utenfor ordningen, og fondsmidlene er i hovedsak 
oppbrukt. For at ikke arbeidet som er utført ikke skal være bortkastet må bekjempingen gjennomføres gjentatte ganger over flere år. Skal man utvide til 
flere områder for bekjempelse, må man også ha større midler til rådighet. 
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Heim kommune får i økende grad henvendelser fra publikum fra andre deler av kommunen med behov for hjelp til å fjerne aggressive fremmede arter. 
Dette gjelder spesielt kjempespringfrø, som har en enorm spredningskapasitet og brer seg utover jordbrukslandskap og langs vassdrag. Betydelig innsats 
legges ned av frivilligheten til bekjemping, men problemet er for stort og det trengs profesjonell hjelp og økonomisk bistand. 

Det er vanskelig å lage en plan for bekjempelse av fremmede arter, da det stadig dukker opp nye forekomster, samtidig som en må følge opp forekomster 
som en vil bekjempe flere år på rad. I steden for å lage en plan for bekjempelse, som vil være foreldet på det tidspunkt den er skrevet, må man heller satse 
på god informasjon tli publikum slik at arter blir registrert, og deretter aktivt følge opp disse registreringene fra kommunalt hold og avsette midler til å jobbe 
aktivt som kommune, samtidig som man har midler som man kan gi som tilskudd til personer/grupper som driver en aktiv og målrettet innsats. 

Den enkelte innbygger kan selv rapporterer fremmede arter hos Artsdatabanken.no (Rapporter fremmede arter (artsdatabanken.no))I tillegg kan man få 
oversikt over registreringer av fremmede arter her: Vis utvalg i kart | Artskart 2 (artsdatabanken.no) 

Tiltaket er etterspurt gjennom verbalvedtak i handlingsplan for 2024: 

Bekjempelse av fremmede arter. 

Kommunestyret ber om at det jobbes aktivt mot alle relevante myndigheter og andre for å sikre fortsatt finansiering, og dermed innsats, for å 
bekjempe fremmede arter. Arbeidet rapporteres formannskapet. Evt egenfinansiering av kommunens innsats tas til ny vurdering ved framlegg av 
første tertialrapport i 2024 

Vei - Økt ramme leasing av traktor 
Tiltaksbeskrivelse 
Det ble i behandling av handlingsplan 2024 avslått å avsette midler til anskaffelse av maskiner og utstyr ved Teknisk. 

Heim kommune er helt avhengig av at vi disponerer 2 traktorer innenfor kommunal virksomhet. Dette pga behov for å kunne ulike forefallende oppgaver på 
vei, bygg og anlegg, samt ha en viss beredskapskapasitet internt i kommunen. Det vil bli ekstremt kostbart og sårbart om vi ikke skulle ha denne kapasiteten 
tilgjengelig i kommunen i egenregi. Kommunens 2 traktorer der en står på Liabøen og en på Kyrksæterøra har nådd forventet levetid, og begynner nå å bli 
svært kostbare å vedlikeholde. Som følge av dette, må vi da det ikke er avsatt midler til innkjøp av nye traktorer, lease slikt utstyr. 

 

 

https://www.artsdatabanken.no/Pages/328613/Rapporter_fremmede_arter
https://artskart.artsdatabanken.no/#map/206851,7023511/8/background/greyMap/filter/%7B%22IncludeSubTaxonIds%22%3Atrue%2C%22Categories%22%3A%5B8%2C7%2C6%5D%2C%22Found%22%3A%5B2%5D%2C%22NotRecovered%22%3A%5B2%5D%2C%22Blocked%22%3A%5B2%5D%2C%22CenterPoints%22%3Atrue%2C%22Style%22%3A1%7D
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Investeringer med endringer 
 

Beløp i 1000          2025 2026 2027 2028 
Investering Godkjennings-

vedtak 
Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 

Andre investeringer              
Utleieboliger for ungdom i 
grendene, med kjøpsopsjon.  

0 0 6 000 6 000 0 0 0 0 6 500 6 500 0 0 0 

Ny legebolig på Liabø. 0 0 5 500 5 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Andre investeringer 0 0 11 500 11 500 0 0 0 0 6 500 6 500 0 0 0 
              
Finansiering og øvrige poster              
Kompensasjon for 
merverdiavgift 

0 -25 103 -2 300 -27 403 -19 280 0 -19 280 -10 440 -1 300 -11 740 -3 810 0 -3 810 

Bruk av lån 0 -192 175 -9 200 -201 375 -113 076 0 -113 076 -52 601 -5 200 -57 801 -20 206 0 -20 206 
Sum Finansiering og øvrige poster - -217 278 -11 500 -228 778 -132 356 0 -132 356 -63 041 -6 500 -69 541 -24 016 0 -24 016 
              
Total sum endringer i 
investeringsbudsjettet 

0 -217 278 0 -217 278 -132 356 0 -132 356 -63 041 0 -63 041 -24 016 0 -24 016 

 
 

Utleieboliger for ungdom i grendene, med kjøpsopsjon.  
Endringsbeskrivelse 
Kommunen bør bidra til en balansert boligutvikling, der både sentrum og grendene blir prioritert. Vår tjenestestruktur er tilpasset ønske om at unge også 
skal bosette seg spredt i kommunen, og dermed bidra til bærekraft i bla skole - og barnehagetilbudet. Til forskjell fra sentrale strøk, og kanskje også 
kommunesentret, er tydelig kommunal involvering i boligutviklinga i grendene i Heim en forutsetning for å nå dette målet. Dette skyldes ordinære 
markedsmekanismer, som spesielt yngre etablere uten sterk egen finansierings- evne merker tydeligst. I økonomiplanperioden etableres 2 stk to-
mannsboliger, der den første bygges i området Hellandsjøen i 2025. Det legges til rette for et leie -til eie løp for begge boligene, som baseres på nøktern 
standard. Boligene finansieres gjennom ordinær husleie basert på kostpris. 

Ny legebolig på Liabø. 
Endringsbeskrivelse 
Kommunen sliter med å rekruttere leger. Spesielt for Liabø som bo-område er markedet for tidsmessige boliger begrenset. Kommunen tilbyr i dag leiligheter 
til leger som arbeider ved legekontoret på Liabø, som i hovedsak er tjenelige og modernisert, men som isolert sett ikke gir et attraktivt pre for oss. Som ledd 
i ønske om å styrke attraktiviteten for leger med arbeidssted ved legekontoret på Liabø, og ønske om at disse skal søke fast stillingsforhold og bosette seg, 
så bygges i første omgang en ny legebolig. Boligen baseres som hovedregel på å finansiere seg selv gjennom leieinntekter. 
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Verbalforslag 
Hemne kirke - behov for utbedring av tak. 
Kirkevegen/ fellesrådet påpeker behovet for å utbedre tak på Hemne kirke, og at det er nødvendig å starte arbeidet med å få tiltaksbeskrivelse og 
kostnadsvurdering, for å søke finansiering fra kirkebevaringsfondet. Nedfall av takstein utgjør en sikkerhetsrisiko, og dette tilsier at tiltaket bør få en snarlig 
vurdering. Det bes om at dette fremmes som egen politisk sak tidlig i 2025. 

Reduksjon av driftsnivået - bygge økonomiske reserver. 
Ap og Sp ber kommunedirektøren om å fremme en politisk sak i løpet av 2025, der kommunens økonomiske status i et langsiktig perspektiv belyses. Med 
andre ord et utfordringdokument, der status sees i lys av bla finansielle måltall. Målet er å identifisere økonomisk risiko og få vurdert aktuelle grep for å øke 
sparing / avsetning til reserver. 

Alternativ trafikkløsning - Ånesøyan-Støa-Skeiet 
Den foreslåtte kostnadseffektive løsningen med en gangbru mellom Ånesøyan og Ånesveien med tilhørende parkeringsplass, ser ut til å bli vanskelig å 
gjennomføre etter Statsforvalterens tilbakemelding. Fra planlagt løsning til det som nå ser ut til å bli en svært kostbar broløsning med minst 3 bruspenn, blir 
det riktig å se på andre alternativer. 

Med nytt legekontor lokalisert i området ved Heim Helsesenter, og en mulig etablering av ny sentrumsbarnehage i det samme område, der vi ser dette i 
sammenheng med en løsning for trafikkutfordringene fra/til Ånesøyan, bes administrasjonen om å starte opp arbeidet med en å utarbeide en veiplan for 
området Støa - Ånesøyan - Skeiet.  

Administrasjonen bes komme til Formannskapet med jevnlige oppdateringer av det pågående arbeidet.» 
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Vedlegg 
Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 første ledd 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Rammetilskudd -303 588 0 -303 588 -311 559 0 -311 559 -311 605 0 -311 605 -311 042 0 -311 042 
Inntekts- og formuesskatt -230 363 0 -230 363 -225 386 0 -225 386 -225 386 0 -225 386 -225 386 0 -225 386 
Eiendomsskatt -34 803 0 -34 803 -35 403 0 -35 403 -35 953 0 -35 953 -36 503 0 -36 503 
Andre generelle driftsinntekter -115 976 0 -115 976 -158 231 0 -158 231 -106 631 0 -106 631 -120 631 0 -120 631 
Sum generelle driftsinntekter -684 730 0 -684 730 -730 579 0 -730 579 -679 575 0 -679 575 -693 562 0 -693 562 
             

Korrigert sum bevilgninger drift, netto 627 547 3 270 630 817 631 126 2 753 633 879 622 829 1 878 624 707 625 752 1 464 627 216 
             

Avskrivninger 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 
Sum netto driftsutgifter 664 144 3 270 667 414 667 723 2 753 670 476 659 426 1 878 661 304 662 349 1 464 663 813 
             

Brutto driftsresultat -20 586 3 270 -17 316 -62 856 2 753 -60 103 -20 149 1 878 -18 271 -31 213 1 464 -29 749 
             

Renteinntekter -9 030 0 -9 030 -6 030 0 -6 030 -8 030 0 -8 030 -8 030 0 -8 030 
Utbytter -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 -11 300 0 -11 300 
Gevinster og tap på finansielle 
omløpsmidler 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Renteutgifter 40 000 0 40 000 41 400 451 41 851 40 200 436 40 636 39 100 676 39 776 
Avdrag på lån 27 620 0 27 620 28 500 307 28 807 28 500 307 28 807 28 500 480 28 980 
Netto finansutgifter 47 290 0 47 290 52 570 757 53 327 49 370 742 50 112 48 270 1 156 49 426 
             

Motpost avskrivninger -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 
Netto driftsresultat -9 893 3 270 -6 623 -46 883 3 510 -43 373 -7 376 2 620 -4 756 -19 540 2 620 -16 920 
             

Overføring til investering 3 690 0 3 690 21 840 0 21 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
Avsetninger til bundne driftsfond 2 812 0 2 812 2 617 0 2 617 2 407 0 2 407 1 558 0 1 558 
Bruk av bundne driftsfond -1 128 0 -1 128 -2 838 0 -2 838 -3 688 0 -3 688 -2 835 0 -2 835 
Avsetninger til disposisjonsfond 6 369 -3 270 3 099 25 264 -3 510 21 754 6 817 -2 620 4 197 18 977 -2 620 16 357 
Bruk av disposisjonsfond -1 850 0 -1 850 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Dekning av tidligere års merforbruk i 
driftsregnskapet 

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Sum disponeringer eller dekning av netto 
driftsresultat 

9 893 -3 270 6 623 46 883 -3 510 43 373 7 376 -2 620 4 756 19 540 -2 620 16 920 

             
Merforbruk/mindreforbruk 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
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Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 andre ledd 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Kommunedirektør, stab og økonomi 51 937 3 000 54 937 51 080 3 000 54 080 51 513 3 000 54 513 51 078 3 000 54 078 
Oppvekst 206 413 1 390 207 803 205 608 1 630 207 238 201 382 740 202 122 202 971 740 203 711 
Helse, mestring og familie 314 673 -1 950 312 723 317 034 -1 950 315 084 313 545 -1 950 311 595 311 545 -1 950 309 595 
Teknisk 74 063 830 74 893 69 537 73 69 610 67 363 88 67 451 67 037 -326 66 711 
Finans - bevilgningsoversikt § 5 - 4, 2. 
ledd 

-17 184 0 -17 184 -11 684 0 -11 684 -11 584 0 -11 584 -7 485 0 -7 485 

Herav: 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Avskrivinger 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 36 597 0 36 597 
Motpost avskrivninger -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 -36 597 0 -36 597 
Netto renteutgifter og -inntekter -30 0 -30 -30 0 -30 -30 0 -30 -30 0 -30 
Avsetninger til bundne driftsfond 2 012 0 2 012 1 817 0 1 817 1 607 0 1 607 758 0 758 
Bruk av bundne driftsfond -1 128 0 -1 128 -2 838 0 -2 838 -3 688 0 -3 688 -2 835 0 -2 835 
Avsetninger til disposisjonsfond 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 1 500 0 1 500 
Korrigert sum bevilgninger drift, netto 627 547 3 270 630 817 631 126 2 753 633 879 622 829 1 878 624 707 625 752 1 464 627 216 
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Bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 første ledd 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Investeringer i varige driftsmidler 219 262 11 500 230 762 152 490 0 152 490 63 175 6 500 69 675 24 150 0 24 150 
Investeringer i aksjer og andeler i 
selskaper 

1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 

Sum investeringsutgifter 221 102 11 500 232 602 154 330 0 154 330 65 015 6 500 71 515 25 990 0 25 990 
             
Kompensasjon for merverdiavgift -25 103 -2 300 -27 403 -19 280 0 -19 280 -10 440 -1 300 -11 740 -3 810 0 -3 810 
Salg av varige driftsmidler -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 -2 500 0 -2 500 
Mottatte avdrag på utlån av egne 
midler 

-134 0 -134 -134 0 -134 -134 0 -134 -134 0 -134 

Bruk av lån -192 175 -9 200 -201 375 -113 076 0 -113 076 -52 601 -5 200 -57 801 -20 206 0 -20 206 
Sum investeringsinntekter -219 912 -11 500 -231 412 -134 990 0 -134 990 -65 675 -6 500 -72 175 -26 650 0 -26 650 
             
Videreutlån 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 21 000 0 21 000 
Bruk av lån til videreutlån -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 -21 000 0 -21 000 
Avdrag på lån til videreutlån 5 479 0 5 479 5 617 0 5 617 5 617 0 5 617 5 617 0 5 617 
Mottatte avdrag på videreutlån -5 479 0 -5 479 -5 617 0 -5 617 -5 617 0 -5 617 -5 617 0 -5 617 
Netto utgifter videreutlån 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
             
Overføring fra drift -3 690 0 -3 690 -21 840 0 -21 840 -1 840 0 -1 840 -1 840 0 -1 840 
Avsetninger til ubundet 
investeringsfond 

2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 2 500 0 2 500 

Sum overføring fra drift og netto 
avsetninger 

-1 190 0 -1 190 -19 340 0 -19 340 660 0 660 660 0 660 

             
Udekket/udisponert 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
 
 

Investeringer i varige driftsmidler 
Kommunen bør bidra til en balansert boligutvikling, der både sentrum og grendene blir prioritert. Vår tjenestestruktur er tilpasset ønske om at unge også 
skal bosette seg spredt i kommunen, og dermed bidra til bærekraft i bla skole - og barnehagetilbudet. Til forskjell fra sentrale strøk, og kanskje også 
kommunesentret, er tydelig kommunal involvering i boligutviklinga i grendene i Heim en forutsetning for å nå dette målet. Dette skyldes ordinære 
markedsmekanismer, som spesielt yngre etablere uten sterk egen finansierings- evne merker tydeligst. I økonomiplanperioden etableres 2 stk to-
mannsboliger, der den første bygges i området Hellandsjøen i 2025. Det legges til rette for et leie -til eie løp for begge boligene, som baseres på nøktern 
standard. Boligene finansieres gjennom ordinær husleie basert på kostpris. 
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Bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 andre ledd 
Investeringer 
 
Beløp i 1000 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Andre investeringer             
Utleieboliger for ungdom i grendene, 
med kjøpsopsjon.  

0 6 000 6 000 0 0 0 0 6 500 6 500 0 0 0 

Ny legebolig på Liabø. 0 5 500 5 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Kommunal boligbygging -  Liabø 6-
mannsbolig 

544 0 544 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Boligutvikling - Reguleringsplan 
livsstilsboliger 

550 0 550 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Folkehelse - Reguleringsplan 
Fjordheim - kyststi og strand 
Kyrksæterøra 

400 0 400 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Boliger Kyrksæterøra - Vorphaugen K-
29/24 

12 000 0 12 000 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Moderniseringsprosjektet - Helse, 
mestring og familie 

2 000 0 2 000 2 000 0 2 000 0 0 0 0 0 0 

Nybygg - * Barnehager Kyrksæterøra 9 000 0 9 000 60 000 0 60 000 30 000 0 30 000 0 0 0 
Bygg - Nytt legesenter Støa 27 100 0 27 100 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - * Oppgradering kommunale 
bygg 

5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 

Miljø - * Rydding forurenset grunn og 
etablering friluftsområde Bugen verft 

10 000 0 10 000 13 400 0 13 400 0 0 0 0 0 0 

Sentrumsutvikling* Kyrksæterøra 500 0 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Trafikksikkerhet - Reguleringsplan 
Haugabakken og Lankankrysset 

925 0 925 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Renhold - * Roboter til renhold 
kommunale bygg 

1 400 0 1 400 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 

Vei - Vesentlig oppgradering av vei 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 12 400 0 12 400 
Trafikksikkerhet - Haugøyan - 
Skogrand, utbygging enkel gang-
/sykkelvei (Hemne 2608) 

7 246 0 7 246 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Trafikksikkerhet - * Busstopp og 
trafikkavvikling Sodin skole 

31 153 0 31 153 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

ENØK / Trafikksikkerhet - Ombygging 
og modernisering av gatelys 

500 0 500 500 0 500 500 0 500 500 0 500 
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Bygg - Oppgradering av uteområder 
skoler og barnehager 

1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 1 250 0 1 250 0 0 0 

ENØK - Enøktiltak 2025 Ksak 93/24 10 625 0 10 625 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Bygg - Kantine Sodin skole - vesentlig 
oppgradering 

4 882 0 4 882 1 0 1 0 0 0 0 0 0 

IKT - Utskifting av sentrale servere og 
lagringsløsning 

1 875 0 1 875 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Nytt låssystem servicetorget 
Liabøen 

1 125 0 1 125 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Utskiftning av systemhimling 
Heim Helsesenter avdeling 
Kyrksæterøra 

1 500 0 1 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Bygg - Halsahallen - ENØK utskifting av 
kledning og etterisolering værvegg 

625 0 625 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Brann/redning - Nye nødnettradioer 140 0 140 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Brann/redning - Ny 
redningsbil/fremskutt enhet 

0 0 0 800 0 800 0 0 0 0 0 0 

Barnehage - Vesentlig oppgradering av 
Liabø barnehage jfr vedlikeholdsplan 

0 0 0 3 000 0 3 000 3 000 0 3 000 0 0 0 

Hybelhus Kyrksæterøra - Ksak 106/24 6 500 0 6 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Andre investeringer 149 240 11 500 160 740 99 601 0 99 601 53 400 6 500 59 900 19 150 0 19 150 
             
Selvkost              
Vann - Ny vannkilde og 
vannbehandlingsanlegg Eide 
kommunale vannverk (Hemne 2645 

38 941 0 38 941 39 500 0 39 500 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Rehabilitering av 
ledningsnett 

5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 5 000 0 5 000 

Vann/Avløp - Stormyra 
næringsområde - Infrastruktur 
Stormyra til Vinjeøra 

1 0 1 8 389 0 8 389 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Planleggingsmidler vann 
og avløp 

1 500 0 1 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Vann/Avløp - Rehabilitering 
avløpsanlegg Eide 

0 0 0 0 0 0 4 775 0 4 775 0 0 0 

Avløp - Søa Bugen Skeiet 15 500 0 15 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Vann/Avløp - Nytt ledningsnett 
Åsveien og Furuveien Kyrksæterøra 

8 580 0 8 580 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

Brann/redning - Ny bil feier 500 0 500 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Sum Selvkost  70 021 0 70 021 52 889 0 52 889 9 775 0 9 775 5 000 0 5 000 
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Tilskudd til andres investeringer 
 
Beløp i 1000 
 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
 

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper 
 
Beløp i 1000 
 2025 2026 2027 2028 
 Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag Innstilling Endring Mitt forslag 
Egenkapitalinnskudd KLP 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
Sum Investeringer 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 1 840 0 1 840 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  
 

149 
 

B. For budsjettåret 2025 gjøres følgende vedtak i tillegg til punkt A: 

10. Ved utskriving av skatt på inntekt og formue legges til grunn de maksimale satsene som 
stortinget vedtar. 

11. Kommunestyret vedtar å ta opp lån til investeringer i 2025 i samsvar med bevilgningsoversikt 
investeringer begrenset oppad til kr. 201 374 817,- 

12. Kommunedirektøren får fullmakt til å foreta låneopptak og godkjenne lånevilkår innenfor 
rammen av kommunens reglement for finansforvaltning. Videre får kommunedirektøren 
fullmakt til å foreta refinansiering av eksisterende lån innenfor rammen av 
finansreglementet, samt foreta avdragsutsettelse, avdragsforlengelse og avdragsfrihet for 
tilpasning til minimumsavdraget. 

13. Kommunestyret vedtar å ta opp startlån i Husbanken til videre utlån med 21 millioner 
kroner. Husbankens lånebetingelser benyttes. 

14. Kommunedirektøren får fullmakt til å foreta nødvendige budsjettendringer som følge av 
endringer i KOSTRA-veilederen for 2025. 

15. Kommunedirektøren får fullmakt til å fordele resultatet av lønnsoppgjøret 2025 til sektorene. 
Lønnspott er avsatt under “Finans - bevilgningsoversikt § 5-4, 2. ledd” og utgjør kr. 11 047 
900,- inkl. pensjon og arbeidsgiveravgift. 

16. Kommunedirektøren får fullmakt til å sammenslå enheter budsjettmessig, der dette følger av 
organisatoriske endringer foretatt administrativt. Samlet budsjettramme for de 
sammenslåtte enheter må for den sammenslåtte enhet tilsvare samme ramme. 

17. Kommunale avgifter faktureres 6 ganger i året sammen med eiendomsskatt. Jfr. pkt. C.3. 

18. Betalingssatser for kommunale tjenester i 2025 er utarbeidet i eget regulativ.  

Selvkostgrad for selvkostområdene TLM fastsettes for 2025 som følger: 

Selvkostområde Endring/forklaring 

Reguleringsplan Selvkostgrad på området er beregnet å være 50 % 

Bygge- og delesaksbehandling Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

eierseksjonering Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Jord- og konsesjonslovbehandling Priser fastsettes fra statlig hold 

Utslipp og kontroll Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Vann Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Avløp Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Slam og renovasjon Gebyr for slam og renovasjon foreslås fra ReMidt IKS, 
men vedtas av Heim kommunestyre 

Feiing og tilsyn Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Oppmåling Selvkostgrad på området er beregnet å være 60 % 
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C. For budsjettåret 2025 gjelder følgende eiendomsskattevedtak: 

Kommunestyret fastsetter hvert år i forbindelse med budsjettbehandlingen hvorvidt og etter hvilke 
regler eiendomsskatt skal skrives ut i kommunen for kommende skatteår, jfr. Lov om eiendomsskatt 
til kommunene (eiendomsskatteloven) § 10. 

6. Hjemmel for utskriving av eiendomsskatt: 

b) I medhold av eiendomsskatteloven § 3 skrives det ut eiendomsskatt etter alternativ 
a) Faste eigedomar i heile kommunen. 

7. Skattesatser: 

c) I samsvar med eiendomsskatteloven § 11, fastsettes generell satsen til 7 promille. 

d) I samsvar med Eiendomsskatteloven § 12,b fastsettes satsen for ubebygde tomter, 
bolig- og fritidseiendom. Satsen settes til 2,5 promille. 

8. Terminer for betaling av eiendomsskatt, jfr. Eiendomsskatteloven §25: 

a) Skatten betales i 6 terminer. Kommunedirektøren har fullmakt til å fastsette/endre 
termindatoer. 

9. Det legges fram oversikt over eiendommer som er fritatt for eiendomsskatt etter § 5 på 
utskrivningstidspunktet. 

10. Kategorier av eiendommer som nevnt i eiendomsskatteloven § 7 kan helt eller delvis fritas 
for eiendomsskatt, på generelt grunnlag og/eller etter søknad: 

a) kommunestyret fritar eiendommer eid av stiftelser eller institusjoner med formål 
som er til nytte for kommunen, fylket eller staten, jfr. Eiendomsskatteloven § 7 a 

b) Fredede bygg fritas, jfr. Eiendomsskatteloven § 7 b 

c) Nyoppførte boligeiendommer fritas i 3 år, eller til kommunestyret endrer eller 
opphever fritaket, jfr. Eiendomsskatteloven §7 c 

Oversikt over eiendommer som er gitt fritak etter § 7 legges fram på utskrivningstidspunktet. 
Formannskapet gis fullmakt til å vurdere fritak i enkeltsaker. 
 
 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 11.11.2024 sak 177/24 
 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig tilrådd 
 
Formannskapets innstilling  

C. Drifts- og investeringsbudsjett for årsbudsjett 2025 og økonomiplanperioden 2025 - 2028 
vedtas slik det foreligger fra kommunedirektøren. 

D. For budsjettåret 2025 gjøres følgende vedtak i tillegg til punkt A: 
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19. Ved utskriving av skatt på inntekt og formue legges til grunn de maksimale satsene som 
stortinget vedtar. 

20. Kommunestyret vedtar å ta opp lån til investeringer i 2025 i samsvar med bevilgningsoversikt 
investeringer begrenset oppad til kr. 192 174 817,- 

21. Kommunedirektøren får fullmakt til å foreta låneopptak og godkjenne lånevilkår innenfor 
rammen av kommunens reglement for finansforvaltning. Videre får kommunedirektøren 
fullmakt til å foreta refinansiering av eksisterende lån innenfor rammen av 
finansreglementet, samt foreta avdragsutsettelse, avdragsforlengelse og avdragsfrihet for 
tilpasning til minimumsavdraget. 

22. Kommunestyret vedtar å ta opp startlån i Husbanken til videre utlån med 21 millioner 
kroner. Husbankens lånebetingelser benyttes. 

23. Kommunedirektøren får fullmakt til å foreta nødvendige budsjettendringer som følge av 
endringer i KOSTRA-veilederen for 2025. 

24. Kommunedirektøren får fullmakt til å fordele resultatet av lønnsoppgjøret 2025 til sektorene. 
Lønnspott er avsatt under “Finans - bevilgningsoversikt § 5-4, 2. ledd” og utgjør kr. 11 047 
900,- inkl. pensjon og arbeidsgiveravgift. 

25. Kommunedirektøren får fullmakt til å sammenslå enheter budsjettmessig, der dette følger av 
organisatoriske endringer foretatt administrativt. Samlet budsjettramme for de 
sammenslåtte enheter må for den sammenslåtte enhet tilsvare samme ramme. 

26. Kommunale avgifter faktureres 6 ganger i året sammen med eiendomsskatt. Jfr. pkt. C.3. 

27. Betalingssatser for kommunale tjenester i 2025 er utarbeidet i eget regulativ.  

Selvkostgrad for selvkostområdene TLM fastsettes for 2025 som følger: 

Selvkostområde Endring/forklaring 

Reguleringsplan Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Bygge- og delesaksbehandling Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

eierseksjonering Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Jord- og konsesjonslovbehandling Priser fastsettes fra statlig hold 

Utslipp og kontroll Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Vann Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Avløp Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Slam og renovasjon Gebyr for slam og renovasjon foreslås fra ReMidt IKS, 
men vedtas av Heim kommunestyre 

Feiing og tilsyn Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 
 

E. For budsjettåret 2025 gjelder følgende eiendomsskattevedtak: 

Kommunestyret fastsetter hvert år i forbindelse med budsjettbehandlingen hvorvidt og etter hvilke 
regler eiendomsskatt skal skrives ut i kommunen for kommende skatteår, jfr. Lov om eiendomsskatt 
til kommunene (eiendomsskatteloven) § 10. 

11. Hjemmel for utskriving av eiendomsskatt: 
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c) I medhold av eiendomsskatteloven § 3 skrives det ut eiendomsskatt etter alternativ 
a) Faste eigedomar i heile kommunen. 

12. Skattesatser: 

e) I samsvar med eiendomsskatteloven § 11, fastsettes generell satsen til 7 promille. 

f) I samsvar med Eiendomsskatteloven § 12,b fastsettes satsen for ubebygde tomter, 
bolig- og fritidseiendom. Satsen settes til 2,5 promille. 

13. Terminer for betaling av eiendomsskatt, jfr. Eiendomsskatteloven §25: 

a) Skatten betales i 6 terminer. Kommunedirektøren har fullmakt til å fastsette/endre 
termindatoer. 

14. Det legges fram oversikt over eiendommer som er fritatt for eiendomsskatt etter § 5 på 
utskrivningstidspunktet. 

15. Kategorier av eiendommer som nevnt i eiendomsskatteloven § 7 kan helt eller delvis fritas 
for eiendomsskatt, på generelt grunnlag og/eller etter søknad: 

a) kommunestyret fritar eiendommer eid av stiftelser eller institusjoner med formål 
som er til nytte for kommunen, fylket eller staten, jfr. Eiendomsskatteloven § 7 a 

b) Fredede bygg fritas, jfr. Eiendomsskatteloven § 7 b 

c) Nyoppførte boligeiendommer fritas i 3 år, eller til kommunestyret endrer eller 
opphever fritaket, jfr. Eiendomsskatteloven §7 c 

16. Oversikt over eiendommer som er gitt fritak etter § 7 legges fram på utskrivningstidspunktet. 
Formannskapet gis fullmakt til å vurdere fritak i enkeltsaker. 

 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
A. Drifts- og investeringsbudsjett for årsbudsjett 2025 og økonomiplanperioden 2025 - 2028 vedtas 

slik det foreligger fra kommunedirektøren. 

B. For budsjettåret 2025 gjøres følgende vedtak i tillegg til punkt A: 

28. Ved utskriving av skatt på inntekt og formue legges til grunn de maksimale satsene som 
stortinget vedtar. 

29. Kommunestyret vedtar å ta opp lån til investeringer i 2025 i samsvar med bevilgningsoversikt 
investeringer begrenset oppad til kr. 192 174 817,- 

30. Kommunedirektøren får fullmakt til å foreta låneopptak og godkjenne lånevilkår innenfor 
rammen av kommunens reglement for finansforvaltning. Videre får kommunedirektøren 
fullmakt til å foreta refinansiering av eksisterende lån innenfor rammen av 
finansreglementet, samt foreta avdragsutsettelse, avdragsforlengelse og avdragsfrihet for 
tilpasning til minimumsavdraget. 

31. Kommunestyret vedtar å ta opp startlån i Husbanken til videre utlån med 21 millioner 
kroner. Husbankens lånebetingelser benyttes. 
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32. Kommunedirektøren får fullmakt til å foreta nødvendige budsjettendringer som følge av 
endringer i KOSTRA-veilederen for 2025. 

33. Kommunedirektøren får fullmakt til å fordele resultatet av lønnsoppgjøret 2025 til sektorene. 
Lønnspott er avsatt under “Finans - bevilgningsoversikt § 5-4, 2. ledd” og utgjør kr. 11 047 
900,- inkl. pensjon og arbeidsgiveravgift. 

34. Kommunedirektøren får fullmakt til å sammenslå enheter budsjettmessig, der dette følger av 
organisatoriske endringer foretatt administrativt. Samlet budsjettramme for de 
sammenslåtte enheter må for den sammenslåtte enhet tilsvare samme ramme. 

35. Kommunale avgifter faktureres 6 ganger i året sammen med eiendomsskatt. Jfr. pkt. C.3. 

36. Betalingssatser for kommunale tjenester i 2025 er utarbeidet i eget regulativ.  

Selvkostgrad for selvkostområdene TLM fastsettes for 2025 som følger: 

Selvkostområde Endring/forklaring 

Reguleringsplan Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Bygge- og delesaksbehandling Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

eierseksjonering Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Jord- og konsesjonslovbehandling Priser fastsettes fra statlig hold 

Utslipp og kontroll Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Vann Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Avløp Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 

Slam og renovasjon Gebyr for slam og renovasjon foreslås fra ReMidt IKS, 
men vedtas av Heim kommunestyre 

Feiing og tilsyn Selvkostgrad på området er beregnet å være 100 % 
 

C. For budsjettåret 2025 gjelder følgende eiendomsskattevedtak: 

Kommunestyret fastsetter hvert år i forbindelse med budsjettbehandlingen hvorvidt og etter hvilke 
regler eiendomsskatt skal skrives ut i kommunen for kommende skatteår, jfr. Lov om eiendomsskatt 
til kommunene (eiendomsskatteloven) § 10. 

17. Hjemmel for utskriving av eiendomsskatt: 

d) I medhold av eiendomsskatteloven § 3 skrives det ut eiendomsskatt etter alternativ 
a) Faste eigedomar i heile kommunen. 

18. Skattesatser: 

g) I samsvar med eiendomsskatteloven § 11, fastsettes generell satsen til 7 promille. 

h) I samsvar med Eiendomsskatteloven § 12,b fastsettes satsen for ubebygde tomter, 
bolig- og fritidseiendom. Satsen settes til 2,5 promille. 

19. Terminer for betaling av eiendomsskatt, jfr. Eiendomsskatteloven §25: 

a) Skatten betales i 6 terminer. Kommunedirektøren har fullmakt til å fastsette/endre 
termindatoer. 

20. Det legges fram oversikt over eiendommer som er fritatt for eiendomsskatt etter § 5 på 
utskrivningstidspunktet. 
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21. Kategorier av eiendommer som nevnt i eiendomsskatteloven § 7 kan helt eller delvis fritas 
for eiendomsskatt, på generelt grunnlag og/eller etter søknad: 

a) kommunestyret fritar eiendommer eid av stiftelser eller institusjoner med formål 
som er til nytte for kommunen, fylket eller staten, jfr. Eiendomsskatteloven § 7 a 

b) Fredede bygg fritas, jfr. Eiendomsskatteloven § 7 b 

c) Nyoppførte boligeiendommer fritas i 3 år, eller til kommunestyret endrer eller 
opphever fritaket, jfr. Eiendomsskatteloven §7 c 

22. Oversikt over eiendommer som er gitt fritak etter § 7 legges fram på utskrivningstidspunktet. 
Formannskapet gis fullmakt til å vurdere fritak i enkeltsaker. 
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Interpellasjon 

9/24 Interpellasjon - Helseplattformen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 12.12.2024 9/24 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 12.12.2024: 

 
Møtebehandling 

Halsalista – Einar Vaagland fremmer følgende forslag til vedtak:  

Vi viser til kommunedirektørens svar i kommunestyret 21. november, og ber om en utredning av 
disse spørsmålene. 

 
 
Votering 

Forslaget falt med 18 mot 5 stemmer. 
 
For forslaget til Einar Vaagland (HA) stemte 5:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (HA), 
Marius Bendiksen (INP) 
 
Imot forslaget til Einar Vaagland (HA) stemte 18:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes 
Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Jarle Meland Aune (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Kommunestyrets vedtak  

Ingen vedtak i saken.  
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